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با توجه به سال رونق تولید و فرامین مقام معظم رهبری 
اول هر سال که بهره وری و تعهد کاری مدیران اجرائی  در 
وهله نخست می تواند کشور را از فشارهای تحریم نجات 

دهند.
ضمن گرامیداشت روز صنعت و معدن ،در جهان امروز 
ادارات و موًسساتی که به سلامت تولید وخدمت خویش 
علاقمند بوده وسعی در انجام امور محوله به نحو احسن 
دارند ، به کوچکترین و بی اهمیت ترین موضوعات هم 
توجه داشته وبرای کوچکترین موضوع هم اهمیت قائل 

می شوند .
امروزه سرعت و دقت دو اصل مهم برای احراز موفقیت در 
انجام کارها است و اگر به این دو اصل مبانی صداقت و تعهد 
هم اضافه شود آنگاه ابزاری برای انجام کاربدست می آید 

که فراتر از ماشین است . 
مانند کامپیوتر که امروزه خدمات شایانی را برای بشر 
ادامه در صفحه 8 انجام می دهد .  
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 رشیدیان: آمادگي كامل براي انجام 
باعزت و مقتدرانه عملیات حج تمتع

 رحمانی: ۱۰۰ هزارمیلیارد تومان پروژه 
معدنی آماده افتتاح و بهره برداری

گذارِسیاوشوارازآتشِتحریمها
اندیشه هاي خلاق چرخ صنعت و اقتصاد كشور را مي گردانند

در نشست مشترک مدیران عامل دو مجموعه صورت گرفت: 
تاكید بر تقویت همکاری های بانک ملت و گروه میهن

 فولاد مبارکه واحدبرتر همایش
 »سازگاری با کم آبی«

استانداراصفهان:قانونونظرکارشناسی
برایمدیریتاستانفصلالخطاباست

 تسهیل عرضه خدمات بیمه ای در قالب 
کسب و کارهای الکترونیکی و استارت آپ ها

 لاریجانی :  بانک ها بر واحدهای 
تولیدی دارای معوقه بانکی سخت گیری نکنند
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 رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار 
دست اندرکاران و کارگزاران حج:

 هرچقدر بخواهیم 
غنی سازی می كنیم

 رئیس جمهور در جلسه هیات دولت:
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دست تقدیرش به نیرو، جلوه ي  عقل مُجرّدهفته نامه اقتصادی ایران

آینه ي  انوار داور، مظهر اوصافِ احمد
م، امر و گفتارش مُسدّد حکم و فرمانش محکَّ
در خصایلْ ثاني  اثِْنینِ  ابوالقاسمْ مُحمّد)ص(
آنکه از »یزدان خدا« بر جُمله پیدا و نهان شد

روزگارش گر چه از پیشینیان بودي  مُؤخّر
لیک از آدم بدُي  فرمانشْ تا عیسي  مقرّر
از فراز توده ي  غبراءِ تا گردون اخضر
وز طرازِ قبّه ي  ناسوت، تا لاهوت، یکسر

بنده ي  فرمانبرش گردید و عبدِ آستان شد

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب 
اسلامی صبح امروز )چهارشنبه( در دیدار 
دست اندرکاران و کارگزاران حج، فریضه حج 
را مجموعه ای استثنایی و ممتاز از ارزشهای 
مورد تمجید اسلام خواندند و با اشاره به وجود 
مفاهیم سیاسی ضروری نظیر وحدت، دفاع از 
مظلومان و برائت از مشرکین در حج تأکید 
کردند: هر حاجی ایرانی باید با رفتار و گفتار و 
متانت خود، به ملیت، هویت و جمهوری 

اسلامی ایران آبرو ببخشد.
در این دیدار که در آستانه آغاز اعزام 
زائران بیت الله الحرام انجام شد، رهبر انقلاب 
از جامعه  نمونه کوچکی  را  اسلامی، حج 
اسلامی برتر و مظهر تمدن نوین اسلامی 
خواندند و افزودند: در حج، عروج اخلاقی و 
معنوی و روحی، و تضرع و خشوع در کنار 

پیشرفت زندگی مادی قرار می گیرد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به 
وجوه مختلف حج، افزودند: در حج در کنار 
مظاهر معنوی شاهد مظاهر حیات اجتماعی 

اسلام همچون »وحدت، برادری و یکرنگی«، 
»تجمع مردمی در عرفات، مشعرالحرام و منا« 
و »تحرک و طواف و سعی« هستیم و همزمان 
با این مظاهر برجسته، تجلی با شکوهی از 
»اخلاق، برادری و گذشت« به نمایش درمی 

آید.
ایشان »ابعاد سیاسی حج« را یکی دیگر 
از ویژگی های این فریضه استثنایی برشمردند 
و تأکید کردند: اینکه برخی می گویند حج را 
سیاسی نکنید، سخن نادرستی است زیرا ابعاد 
سیاسی حج، مطابق با خواسته و دستورات 

اسلام است.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: وحدت، 
حمایت از مظلومین همچون ملت فلسطین و 
مردم یمن، و یا برائت از مشرکین، همه اموری 
سیاسی و مطابق تعالیم اسلام هستند بنابراین 
ابعاد سیاسی حج، همان تکلیف دینی و عبادت 

است.
حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان 
کردند: برائت از مشرکین یک فریضه اسلامی 

و یک کار لازم است و به همین دلیل ما اصرار 
داریم که این موضوع هر سال، به بهترین وجه 

انجام شود.
ایشان تأکید کردند: در کنار حرکات 
سیاسی دینی، اقدامات سیاسی غیردینی و 
شیطانی هم وجود دارد، همانند اینکه بگویند 
در حج به امریکا اعتراض نکنید و یا از مشرکین 

ابراز برائت نکنید.
رهبر انقلاب اسلامی یکی از ویژگی های 
مهم حج را، »ایجاد الفت و برادری اسلامی« 
خواندند و گفتند: به همین دلیل، حجاج ایرانی 
و  خردمندانه  و  عاقلانه  رفتار  ضمن  باید 
محترمانه و همراه با وقار و متانت و آبرو 
بخشیدن به ملیت و هویت ایرانی و جمهوری 
اسلامی، در نمازهای جماعت در مسجدالحرام 
و مسجدالنبی در کنار برادران و خواهران 

مسلمان حضور داشته باشند.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر 
اینکه دولت سعودی وظایف سنگین برای 
»تأمین امنیت زائران بدون امنیتی کردن 

محیط و حفظ حرمت و کرامت حجاج« 
برعهده دارد، افزودند: حجاج باید با بهره گیری 
از فرصت کم نظیر و مغتنم حج و توجه به ابعاد 
اجتماعی، سیاسی و اخلاقی آن، شأن یک 

مؤمن قدردان حج ابراهیمی را رعایت کنند.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به دشمنی 
عمیق امریکا و دیگر مستکبران با حقایق 
اسلامی افزودند: تهاجم وحشیانه سیاسی، 
امنیتی  و  اقتصادی  فرهنگی،  اجتماعی، 
زورگویان جهانی به ملتهای مسلمان نشان 
دهنده عمق خصومت آنان با معارف اسلامی 

است.
را  اسلام  معارف  و  حقایق  ایشان 
و  خواندند  مستکبران  ظالمانه  ضدمنش 
افزودند: پایبندی جوامع اسلامی به مبانی و 
شریعت اسلام و تسلیم نشدن آنها در مقابل 
زورگویی ها، مایه پیروزی و پیشرفت و صلاح 

و نجات امت اسلامی خواهد بود.
حضرت آیت الله خامنه ای در همین 
زمینه خاطرنشان کردند: در داخل کشور نیز 
هر جا و در مورد هر مسئله ای، به مبانی و 
حدود اسلامی بیشتر پایبند بوده ایم، یاری 
خداوند بیشتر شامل حال ما شده است و هر 
جا از این مفاهیم غفلت کرده ایم، چوب غفلت 

خود را خورده ایم.
رهبر انقلاب اسلامی تحقق آینده ای 
توأم با پیشرفت و عزت مسلمین را نیازمند 
تلاش و مجاهدت و همکاری خواندند و تأکید 
کردند: به فضل الهی، دشمنان وحشی و درنده 
ملت ایران و امت اسلامی سرانجام مجبور می 

شوند در مقابل اسلام زانو به زمین بزنند.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، 
نماینده  نواب  والمسلمین  حجت الاسلام 
ولی فقیه در امور حج و سرپرست زائران ایرانی 
محوریت  با  »حج  را  امسال  حج  شعار 
خودسازی، اخوت دینی و تمدن اسلامی« 
خواند و گزارشی از فعالیتهای فرهنگی و 

آموزشی بیان کرد.
همچنین آقای رشیدیان رئیس سازمان 
حج و زیارت، صیانت از حقوق و عزت و کرامت 
زائران را مهمترین رویکرد این سازمان در حج 
خواند و گزارشی از فعالیتهای اجرایی حج 

امسال بیان کرد.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار دست اندركاران و كارگزاران حج:

 دولت سعودی بدون امنیتی كردن محیط، 
امنیت و كرامت حجاج را تأمین كند

حضرت آیت الله خامنه ای در احکام جداگانه ای امیر سرتیپ محمدرضا 
آشتیانی را به سِمت جانشین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح و سردار 
سرتیپ غلامرضا سلیمانی را به سمت رئیس سازمان بسیج مستضعفین 

سپاه پاسداران انقلاب اسلامی منصوب کردند.
متن احکام فرمانده معظم کل قوا به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
امیر سرتیپ محمدرضا آشتیانی

بنا به پیشنهاد رئیس ستاد کل نیروهای مسلح و نظر به تجارب 
و شایستگی، شما را به سِمت »جانشین رئیس ستاد کل نیروهای 

مسلح« منصوب می کنم.
تلاش شایسته در ارتقای توانمندی های دفاعی و امنیتی 
نیروهای مسلح با بهره گیری از ظرفیت های نخبگی و کارشناسی با 

لحاظ نظر رئیس ستاد کل نیروهای مسلح، مورد انتظار است.
از زحمات و تلاشهای امیر سرلشکر صالحی در این مسئولیت 

قدردانی می کنم.
توفیق شما را از خداوند متعال مسئلت دارم.

سیّدعلی خامنه ای
۱۱ تیر ۱۳۹8

بسم الله الرحمن الرحیم
سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا سلیمانی

بنا به پیشنهاد فرمانده کلّ سپاه و نظر به تجارب ارزنده در بسیج 
و شایستگی، شما را به سِمت »رئیس سازمان بسیج مستضعفین سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی« منصوب می کنم.اعتلای بسیج و فرهنگ 
مقاومت و تقویت زمینه های بروز خلاقیت و ابتکار بسیجیان بویژه 
نوجوانان و جوانان در گسترش، تعمیق و حفاظت از ارزشهای انقلابی و 
ارتقای حضور سازمان یافته تر آنان با تکیه بر تجارب در عرصه های مورد 
نیاز انقلاب اسلامی، گسترش گروه های جهادی و هم افزایی و تقویت 
بسیج اقشار در تعامل سازنده و هم افزا با مجموعه سپاه و سایر 
سازمان های کشوری و لشکری با لحاظ تدابیر فرمانده کل سپاه مورد 
انتظار است.از تلاشهای ارزنده و مواضع انقلابی سردار سرتیپ پاسدار 
غلامحسین غیب پرور در دوره تصدی این مسئولیت تشکر و قدردانی 

می کنم.
توفیقات شما را از خداوند متعال مسئلت می کنم.

سیّد علی خامنه ای
۱۱ تیر ۱۳۹8

علي رضا رشیدیان رئیس سازمان حج و زیارت از آمادگي کامل همه بخش 
ها و دستگاه هاي دست اندرکاردر عملیات حج تمتع امسال براي برگزاري 
هر چه بهتر این مراسم ، توام با عزت و اقتدار و ارامش و بهره گیري مطلوب 
حجاج ایراني از فضاي معنوي حج ابراهیمي خبر داد. به گزارش پایگاه 
اطلاع رساني سازمان حج و زیارت،  وی در نشست هماهنگي نهایي که 
با حضور مدیران ستادي و استاني حج و زیارت و دفاتر حوزه نمایندگي 
ولي فقیه درحج و سایر دستگاه ها و بخش هاي دست اندرکار اعم از وزارت 
امورخارجه ، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي ، شرکت هواپیمایي جمهوري 
اسلامي ایران برگزار شد، گفت : هماهنگي هاي لازم دررابطه با شروع 
عملیات حج از ثبت نام تا سازماندهي ،حمل و نقل ، اسکان ،تغذیه و 
تدارکات و بهداشت و درمان و مباحث و حمایت هاي کنسولي ، امور 
فرهنگي و بیمه اي زائران و غیره در تعامل و هم افزایي همه بخش ها به 
بهترین شکل ممکن انجام شده وتفاهم نامه ها و قراردادها مربوطه با همه 
بخش هاي داراي مسئولیت درداخل و نیز درعربستان به امضا رسیده و 
انجام شده است. وي تصریح کرد : هماهنگي نهایي براي اعزام زائران به 
حج تمتع به انجام رسیده و این نشست براي استعانت از امام مهرباني ها 
و تلاش در انجام هر چه بهتر مسئولیت ها ووظایف در تعامل و هم افزایي 
بیشتربراي خدمت صادقانه به حجاج بیت الله الحرام برگزار شده است . 
وي در بخشي از این نشست با بیان اینکه در سازمان حج و زیارت هم در 
کنار تمامي اقدامات و پیگیري ها براي برگزاري هر چه بهتر این مراسم 
و ایجاد هماهنگي و هم افزایي میان بخش هاي مختلف، با تلاش هاي 
صورت گرفته اعزام نیروهاي ستادي به مراسم حج نسبت به سال قبل 
17 درصد کاهش یافت.رشیدیان گفت : به منظور توسعه عادلانه استفاده 
از ظرفیت هاي نیروي انساني تلاش شد، توجه بیشتري به ظرفیت استان 
ها شود و در این راستا علي رغم کاهش نیروهاي ستادي ، آمار نیروهاي 
استاني توانمند و داراي شایستگي رادر این خدمت رساني افزایش دادیم 
زیرا سیاست و نگاه ما در این اعزام ها شایستگي و توانمندي نیروهاي براي 
انجام ماموریت و امور محوله و ارائه خدمات بهینه براي زائران است. وي 
تصریح کرد : در این راستا باید در کنار هماهنگي هاي بیروني چون تعامل 
میان بخش هاي بهداشتي و درماني و وزارت امورخارجه و هواپیمایي و 
غیره باید مدیران و دست اندرکاران مربوطه در استان ها در موضوع اعزام 
و بازگشت زائران پیش بیني هاي لازم را داشته باشند و در این میان بحث 
سیاست پروازهاي ایمن و بدون تاخیر که محور شرکت هواپیمایي 
جمهوري اسلامي است به عنوان هدفي مهم مورد توجه همه ما باشد و 
در بخش هاي مختلف ازسازمان مرکزي حج و زیارت تا مدیریت هاي 
استاني و کارگزاران و ایستگاه هاي پروازي به گونه اي اقدام و برنامه ریزي 
شود که در صورت بروز مساله و مشکلي به سرعت شرایط را مدیریت 
کنند.وی در ادامه بر توجه به شرح وظایف ابلاغي در عملیات حج ، تمرکز 
به طرح آسیب شناسي حج سال گذشته و رفع اشکالات ،برنامه ریزي و 
داشتن طرح و برنامه براي انجام این عملیات به بهترین نحو ممکن با 
امکانات موجود تاکید و عنوان کرد : در عین آنکه مدیران موظفند براي 
موارد و حوادث غیرمترقبه و احتمالي که ممکن است درهر حوزه اي 
درجریان عملیات حج بروز کند در حوزه کاري و وظایف خود پیش بیني 
،برنامه ریزي و تدبیر لازم راداشته باشند تا مبادا عملیات عظیم حج را از 
آن متاثر شود که این امر به هیچ وجه پذیرفتني نیست. در این مراسم 
حجت الاسلام سیدعبدالفتاح نواب نماینده ولي فقیه در امور حج و زیارت، 
دکتر محمد جواد ظریف وزیرامور خارجه ،دکتر صالحي وزیرفرهنگ و 
ارشاد اسلامي ، زنگنه مدیرعامل هواپیمایي هما و برخي دیگر از مسئولان 

کشوري نیز در این نشست حضور داشتند.

رشیدیان: آمادگي کامل براي انجام 
باعزت و مقتدرانه عملیات حج تمتع

 در احکام جداگانه ای از سوی فرمانده 
معظم کل قوا انجام شد؛

انتصاب جانشین رئیس ستادکل نیروهای 
مسلح ورئیس سازمان بسیج مستضعفین

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی دربازدید از گالری حراج تهران هنرایران 
سهم قابل توجهی در حراج های جهانی داشته است، گفت: نخستین 
حراج با حضور ٨٠ اثربه مبلغ ٢میلیارد تومان فروش داشت اما این 
رقم به ٣٠میلیارد فروش رسیده که نشانگر اقبال آحاد مردم به هنر 
هنرمندان این مرزو بوم است.  »سیدعباس صالحی« عصر پنج شنبه 
با حضور در محل برگزاری گالری حراج تهران در هتل پارسیان، درباره 
تاثیر برگزاری چنین حراج هایی براقتصاد هنر، اظهارداشت: هر سال 
فارغ التحصیلان فراوانی در حوزه هنرهای تجسمی از دانشگاه های 
وجود دارد که باعث می شود این هنررا از منظر مختلف جدی تر 
بگیریم. عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی تاکید کرد: در دهه های 
اخیر اتفاقات خوبی برای هنرهای تجسمی افتاده که از آن جمله می 
توان به حراج تهران اشاره کرد که نخستین حراج با حضور ٨٠ اثربه 
مبلغ ٢میلیارد تومان فروش داشت و این رقم به ٣٠میلیارد فروش 

رسیده است.
باید اقتصاد هنر را جدی تر گرفت

تولیدات تجسمی به اقتصاد این حوزه کمک می کند و سابقه 7 ساله 
برگزاری حراج تهران می تواند مبنای رشد این حراج باشد ازاین رو با 
این نگاه باید اقتصاد هنر را جدی تر گرفت. عضو کابینه دولت دوازدهم 
ادامه داد: برگزاری حراج ها و گالری های هنری نشان دهنده این است 
که هنرمندان حوزه تجسمی می توانند در کنار خلاقیت هایشان از 
زاویه اقتصادی هم نگاه قابل توجهی به هنر تجسمی داشته باشند. 
صالحی اظهارداشت: هنرایران سهم قابل توجهی در حراج های جهانی 
دارد و با بسیاری از کشورهای منطقه و جهان قابل مقایسه نیست و 
این نشان می دهد که سرمایه گذاری هنری می تواند نمایه ای از هویت 
ایران باشد و دیپلماسی فرهنگی ما از این طریق تحکیم یابد. در این 
بازدید سیدمحمد مجتبی حسینی معاون امور هنری، سیدحسین 
سیدزاده مدیرعامل صندوق اعتباری هنر و برخی از مدیران وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی، صالحی را همراهی کردند.

سیدعباس صالحی: باید اقتصاد هنر 
را جدی تر گرفت 

رئیس جمهور خطاب به غربی ها 
گفت: از 1۶ تیر به بعد در زمینه رآکتور 
اراک اگر به تمام تعهدات خود طبق 
نکنید،  عمل  برنامه  و  زمان بندی 
جمهوری اسلامی ایران رآکتور اراک را 

به شرایط سابق بر می گرداند.
حجت الاسلام روحانی، رئیس جمهور، 
در جلسه هیئت دولت گفت: آمریکایی ها 
آتش بازی در منطقه را یک سال است که آغاز 
کرده اند و در حالی که به دنبال آتش افروزی 
هستند، می گویند بازی با آتش خطرناک 

است!
خاموش  کرد:  تاکید  روحانی 
به  بازگشت  تنها  آتش  این  کردن 
تعهدات و مصوبات سازمان ملل است 
تعهدات  این  به  که  نخواهند  اگر  و 
ایران  اسلامی  جمهوری  بازگردند، 
همان طور که پیش از این اعلام کرده، 
رأس ۶٠ روز، اقدامات بعدی را انجام 

خواهد داد.
رئیس جمهور با بیان اینکه این 
سوی  از  جالبی  نکات  به  روزها 
آمریکایی ها رسیده ایم، گفت: آنها تا به 
امروز برجام را توافقی بد می دانستند و 
در این شرایط اگر ایران بخواهد از این 
توافق فاصله بگیرد، آنها باید خوشحال 
باشند، اما امروز که جمهوری اسلامی 
ایران مقداری از این توافق فاصله گرفته 
است، ناراحت بوده و داد و فریادشان در 

جهان بلند شده است.
اینکه  به  اشاره  با  روحانی 
طرف های ایران در برجام پیوسته در 
حال توصیه به ایران برای ماندن در 
برجام هستند، ادامه داد: اگر این توافق 
به  آمریکا  و  اروپا  چرا  است،  خوب 
تعهدات و وظایف خود در این توافق 
عمل نمی کنند و اگر این توافق بد است، 
چرا وقتی که ایران می خواهد براساس 
توافق به بخشی از تعهدات خود عمل 

نکند، در دنیا سر و صدا می کنند؟
ندهد  انجام  اقدامی  اروپا  اگر 

برجامی در کار نخواهد بود
اینکه  به  اشاره  با  روحانی 

جمهوری اسلامی ایران با ارسال نامه 
برای سران 5 کشور اروپایی و انتشار 
بیانیه رسمی اعلام کرده که برای حفظ 
برجام تعهدات خود را کاهش می دهد، 
گفت: اقدام ایران در کاهش تعهدات 
برای ضربه زدن به برجام نیست، بلکه 
در راستای حفظ برجام است؛ چرا که 
معتقدیم که اگر اقدامی انجام ندهیم، 

برجام از بین خواهد رفت.
رئیس جمهور افزود: به خاطر آنکه 
طرف های مقابل به تعهدات خود عمل 
نکردند و به این ترتیب برجام از بین 
نرود، متقابلًا تعهدات خود را کاهش 
بتواند  ساختمان  این  تا  می دهیم 

متعادل بوده و حفظ شود.
روحانی با بیان اینکه اگر امروز در 
عبور  کیلو  مرز ٣٠٠  از  غنی سازی 
کرده ایم و ادامه خواهیم داد، تنها برای 
حفظ برجام است، خاطر نشان کرد: 
اگر  کرده ایم،  اعلام  که  همان طور 
خود  تعهدات  به  مقابل  طرف های 
بازگردند، بازگشت ایران به شرایط 
توافق به سرعت انجام خواهد شد و اگر 
تولید بالایی هم انجام دهیم در مدت 
کوتاهی آن را به کشوری دیگر مانند 
روسیه فروخته و در قبال آن کیک زرد 

دریافت می کنیم.
رئیس جمهور با بیان اینکه ایران 
اعلام کرده در تولید آب سنگین به 1٣٠ 
تن تعهدی ندارد و ممکن است افزایش 
داشته باشد، اظهار داشت: اگر شرایط 
توافق حاصل شود بازگشت به زیر 1٣٠ 
تن هم خیلی سریع می تواند انجام 

شود.
تمام اقدامات برجامی ایران به 

سرعت قابل بازگشت است
روحانی با اشاره به اینکه تمام 
عدم  واسطه  به  ایران  که  اقداماتی 
پایبندی طرف های مقابل به تعهدات 
برجام، انجام می دهد به سرعت قابل 
بازگشت است، گفت: ایران هرگز قصد 
لجبازی با دیگران و برهم زدن توافق را 
ندارد، کما اینکه طرف های مقابل به 

هیچ عنوان نمی توانند به اقدامات ایران 
ایرادی بگیرند، چرا که ایران در پاسخ 
به درخواست های مکرر سران اروپا 
چندین بار مهلت های مقرر را تمدید 

کرده است.
اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
مسئولان اروپایی حتی به آنچه که به 
حل  برای  مدت  این  در  ایران 
مشکلات قول داده و توصیه کرده اند، 
عمل نکرده اند، خاطر نشان کرد: ایران 
در این مدت به هیچ عنوان عجله نکرده 
است و مردم بدانند که لحظه ای در 
برجام احساسی عمل نکرده و کاملًا 

براساس منطق و عقل اقدام کرده ایم.
افزود: صبر جمهوری  روحانی 
اسلامی ایران به تعبیر برخی از رهبران 
دنیا صبری راهبردی بوده است و امروز 
بعد از یک سال کنار گذاشتن برخی 
تعهدات بازگشت پذیر قابل اعتراض 

نیست.
رئیس جمهور با بیان اینکه اگر 
برجام توافقی خوب است همه باید 
گفت:  باشند،  متعهد  آن  به  نسبت 
طرف های مذاکره کننده در برجام خود 
به تعهداتشان پایبند نیستند، اما نسبت 

به ایران همواره اعتراض دارند.
سازوکار مالی اروپا )اینستکس( 

اقدامی نمایشی است 
روحانی ساز و کار مالی اروپایی ها 
)اینستکس( را تاکنون تنها اقدامی 
امروز  افزود:  و  دانست  نمایشی 
اینستکس تنها ساز و کاری بدون پول 
به هیچ  توخالی  اینستکسِ  و  است 
دردی نمی خورد، اما اگر اینستکس 
فعال شده و پول فروش نفت ایران به 
آنها به واسطه آن حاصل شود با وجود 
ایرادات آن، می توان تا حدی آن اقدام 

را قبول کرد.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه اگر 
اقدام عملی از سوی طرف های مقابل 
انجام نشود، ایران از 1۶ تیر اقدامات 
بعدی را انجام خواهد داد، گفت: در 1۶ 
تیرماه سطح غنی سازی ایران دیگر 

٣.۶7 نخواهد بود و این تعهد را کنار 
گذاشته و به هر مقداری که ضرورت و 

نیاز ما باشد، ارتقاء خواهیم داد.
اگر  تیر  از 1۶  افزود:  روحانی 
طرف های مقابل به تمامی تعهدات خود 
طبق زمان بندی عمل نکنند، رآکتور 
اراک به شرایط سابق یعنی شرایطی که 
آنها ادعا می کردند خطرناک بوده و 
می تواند پلوتونیوم تولید کند، بازخواهد 
گشت؛ مگر اینکه در مورد رآکتور اراک 
آنها به تمامی تعهدات خود عمل کنند.

رئیس جمهور تأکید کرد: توصیه 
ایران به اروپا و آمریکا، بازگشت به منطق، 
میز مذاکره، تفاهم، احترام به قانون و 
امنیت  شورای  مصوبات  به  احترام 
سازمان ملل متحد است و در این شرایط 

همه باید به برجام عمل کنند.
روحانی با بیان اینکه ایران تا 
زمانی که طرف های مقابل به برجام 
متعهد بوده و صد درصد به آن عمل 

کنند، متقابلًا این کار را خواهد کرد، 
گفت: امروز ملت ایران اقدامات دولت و 
مسئولان را منطقی و صحیح می دانند.

رئیس جمهور افزود: نمی توانستیم 
در برابر بی عملی طرف مقابل ساکت 
بمانیم و به همین دلیل این اقدامات را به 
انجام رسانده ایم، اما طرف های مقابل باید 
برجام  به  که  ساعتی  هر  که  بدانند 
بازگردند، ما هم بازخواهیم گشت؛ ما 
هنوز در برجام هستیم و تمام اقداماتی 
که انجام می دهیم نیز در راستای حفظ 

برجام است.
جنایت کردن برای آمریکایی ها 

کاری ساده و آسان است
از  دیگری  بخش  در  روحانی 
سخنان خود با اشاره به سالگرد فاجعه 
بزرگ حمله ناو آمریکایی وینسنس به 
هواپیمای مسافربری ایران در 1٢ تیر 
سال ۶7، گفت: این حادثه بسیار برای 
ملت ایران بهت آور و تعجب برانگیز بود.

این  داد:  ادامه  رئیس جمهور 
هواپیمای  که  آمریکایی ها  ادعای 
مشخصات  با  ایرباس  مسافربری 
فیزیکی و مسیر مشخص پروازی که 
طی کرده بود را با یک جنگنده اف14 

 اشتباه گرفته بودند، مضحک است.
روحانی افزود: اگر آمریکایی ها 
اعلام می کردند که این هواپیما را با یک 
فانتوم  اشتباه گرفتند شاید قابل قبول 
بود، اما اینکه خود آنها اعلام کردند، این 
هواپیما را با یک جنگنده اف14 که تنها 
برای رهگیری هوایی استفاده می شود 
و قابلیت حمل موشک هوا به زمین 

ندارد، عذری بدتر از گناه است.
روحانی با اشاره به اینکه امروز 
آمریکایی ها جنایتی بالاتر از آن را علیه 
و  مظلوم  مردم  از  نفر  میلیون   ٨٢
فرهیخته ایران انجام می دهند، گفت: 
اقدام امروز آمریکا در اعمال تحریم ها، 

کاملًا تروریستی است.

رئیس جمهور در جلسه هیات دولت:

هرچقدر بخواهیم غنی سازی می کنیم اینستکس توخالی به درد ما نمی خورد 



گفت وگو

فریدون احمدي  نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامي جهاد خودکفایي که براي تولید قطعات پیشرفته در ایران خودرو شکل گرفته تصمیم هوشمندانه اي 
جهت مقابله با تحریم هاي آمریکا و کاهش وابستگي ارزي است. وی تکمیل خودرو هاي ناقص نیازمند نقدینگي است  به گزارش ایکوپرس، وی با بیان این مطلب گفت: مشارکت 
شرکت ها ي دانش بنیان در طرح جهاد خودکفایي قطعات پیشرفته خودرو باعث تسریع در روند این امر مي شود. وي از آمادگي وحمایت مجلس شوراي اسلامي از خودروسازان 
کشور براي تحقق بومي سازي قطعات پیشرفته خودرو خبر داد و اظهار کرد: شرکت هاي دانش بنیان به عنوان بازوي قدرتمند صنعت خودروي کشور براي بومي سازي این قطعات 

هستند و دراین زمینه گام هاي تازه اي برداشته اند. ایشان ضمن رد موضوع احتکارخودرو توسط خودرو سازان تاکید کرد: کسري قطعات خودروهاي موجود در پارکینگ 
خودروسازان نیازمند نقدینگي است و مجلس شوراي اسلامي حامي تولید است و از آن حمایت مي کند. نماینده مردم زنجان در عین حال اظهارداشت: خودروسازان باید 
با حفظ کیفیت و احترام به مشتري خودروهاي ناقص را تکمیل و تحویل مشتریان بدهند. وی اظهار امیدواری کرد  مسوولان با حمایت اصولي از صنعت خودروی کشور  

زمینه هاي رشد و توسعه زیر ساخت این صنعت را در دوران رونق تولید و خودکفایي با هدف مقابله با تحریم آمریکا بیش از پیش فراهم سازند.

هفته نامه اقتصادی ایران
خودرو
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تكميل خودرو 

هاي ناقص نيازمند 
نقدينگي 

است

ارشد  کارشناس  مدنی  سعید 
پلت فرم  روی  سایپا  گفت:  خودرو 
و  ساخته  را  نمونه هایی   SP100
موتور  تا  اما  است  کرده  آزمایش 
انبوه نرسد، نمی تواند  تولید  به  آن 
با  که  را  خودروهایی  خالی  جای 
رفتن خارجی ها از ایران تولیدشان 
ایران خودرو  کند.  پر  شد،  متوقف 
بیشتر  باید روی پلت فرم خود  نیز 
بتواند  تا عملیاتی شود و  کار کند 

خودروهای به روزتر را جایگزین خودروهای قدیمی کند وی 
که تجربه همکاری با خودروسازان مختلف ازجمله کیا و نیسان 
را دارد، به گفت وگو پرداختیم. معاون وزیر صمت معتقد است 
اصرار خودروسازان به همکاری با خودروسازان فرانسوی  به آفت 
تبدیل شده، وی به تک سورس )تک منبع( شدن و مشکلات 
برای  فرانسوی ها  با  همکاری  آیا  کرده،  اشاره  قطعات  تولید 
صنعت خودرو بد بوده است؟ آیا خودروسازان داخلی چاره ای 
جز همکاری با آن ها نداشته اند؟  اگر فضای کشور، بازتر بود و با 
مساله تحریم ها روبه رو نمی شدیم، به احتمال زیاد با کشورهای 
دیگر و خودروسازان غیرفرانسوی هم می توانستیم همکاری 
کنیم. اما داستان این است که طی چند دهه گذشته همواره با 
مشکلات بسیاری مانند تحریم ها روبه رو بوده ایم. یکی از دلایلی 
که ما بیش از پیش وابسته به صنعت خودرو فرانسه شدیم، 
این است که فرانسوی ها از قدیم در ایران فعالیت داشته اند. در 
دهه های هفتاد، هشتاد و نود با بسیاری از شرکت های دنیا برای 
حضور در صنعت خودرو ایران صحبت هایی انجام شد تا در 
ایران سرمایه گذاری انجام دهند. اما متاسفانه هیچ کدام به ایران 
نیامدند. اصلی ترین علت آن آشنا نبودن آن ها با فضای اقتصادی 
و سیاسی ایران بود که نگرانی هایی هم داشتند. اما شرکتی مانند 
رنو در دهه هشتاد به ایران آمد. در آن زمان برای این که یک 
پلت فرم مشترک برای ایران خودرو و سایپا وجود داشته باشد، با 

بسیاری از شرکت های خودروساز خارجی مذاکره شد.
با چه شرکت هایی در این خصوص صحبت شد؟ 

با بسیاری از شرکت ها مانند فیات، فولکس واگن و حتی با واسطه 
با چند شرکت آمریکایی هم مذاکره انجام شد. اما تنها شرکتی 
که به مذاکره ما پاسخ داد شرکت رنو بود. درواقع می توان گفت 

این هم به صورت انحصاری بود.
این که چرا رنو به ایران آمد به این دلیل بود که قبلا پژو و 
از  نگرانی چندانی  این ها  بودند.  ایران کار کرده  سیتروئن در 
کسب وکار در ایران نداشتند و از ثبات سیاسی و اقتصادی در 
کشور تا حدی اطلاع داشتند و مطمئن بودند و چون شناخت 
تلاش های  ما  زمان  آن  می آمدند.  ایران   به  راحت تر  داشتند، 
بسیاری انجام می دادیم تا فیات یا فولکس واگن و حتی اشکودا 
به عنوان زیرمجموعه فولکس واگن به کشور بیایند. اما متاسفانه 

آن ها به دلیل عدم اطلاع از شرایط ایران به کشور نیامدند.
دومین دلیلی که باعث شد شرکت رنو به ایران بیاید، این بود 
که آن ها در آن زمان پروژه ای را در سطح جهانی اجرا می کردند 
که پروژه تولید خودروهای ارزان یا همان خودروهای لوگان بود. 
رنو سرمایه گذاری در کشورهای مختلف مثل روسیه ، هند، ترکیه 
و برزیل را در دستور کار خود قرار داده بود و در چارچوب آن 

سیاست هایی که داشت در ایران هم سرمایه گذاری انجام داد.

تکلیف موتور پلت فرم های جدید 
هر چه سریع تر مشخص شود مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو 

پیامي ضمن گرامیداشت دهم  در 
بر  معدن،  و  صنعت  روز  تیرماه، 
بهره گیري از ظرفیت و توانایي داخلی 
بویژه قابلیت هاي تشکل هاي صنعتي 
و مراکز علمی و دانش بنیان  براي عبور 
از مانع تحریم ها تاکید کرد. اندیشه 
هاي خلاق چرخ صنعت و اقتصاد 
گزارش  به  گردانند  مي  را  کشور 
ایکوپرس، مهندس هاشم یکه زارع 
اعلام کرد:  این روز فرصت مغتنم 
تلاش برای اعتلای نام صنعت و معدن 
به عنوان یکی از مهم ترین بخش های 

محرک اقتصاد است.
متن کامل پیام به این شرح 

است:
بسم الله الرحمن الرحیم، روز 
صنعت و معدن را به همه صنعتگران و 
پیشه ورانی که چرخ اقتصاد کشور به 
قوت بازوان توانمند، اندیشه بلند و 
تلاش هاي وصف ناپذیرشان درحال 
چرخش است، بویژه خانواده بزرگ 
صنعت خودرو کشور تبریک و تهنیت 
مي گویم. تردیدي نیست که  رشد و 
استقلال صنعتي کشور که به آن مي 
بالیم، تنها با همت بلند فرزندان این 
مرز و بوم میسر شده است آنانکه 
توانسته اند در پرتو مسئولیت پذیري، 
تعهد و تخصص و با اتکاء به خلاقیت و 
صنعت  مجموعه  خود  هوشمندي 
کشور را ارتقا دهند. در فضاي فعلي 
ایجاد شده توسط دولت آمریکا که 

خودروسازي را در کانون تحریم هاي 
ظالمانه قرار داده، صنعتگران کشور در 
خارجي  منابع  به  وابستگي  قطع 
پیشقدم شده و براي خودکفایي در 
تردید،  تولید تلاش مي کنند. بي 
یکپارچگي و پیوند میان صنعتگران و 
تولیدکنندگان در مواجهه با شرایط 
تحمیلي فعلي و پایداري دربرابر آن، 
تاریخ کشور  به  را  برگ درخشاني 
خواهد افزود و برآیندهاي آن به عنوان 
میراثي براي آیندگان به ثبت خواهد 
رسید. خودروسازي کشور و در راس 
آن گروه صنعتي ایران خودرو در گذر 
زمان ثابت کرده است که در عین 
استقبال از پیوستن به زنجیره جهاني 
تولید، زیر بار سلطه بدخواهان صنعت 
کشور نرفته و با نگرش ملي در توسعه 
صنعتي، توانسته بحران هاي مختلف 
را مستقل از سیاست هاي زورگویانه 

استعمارگران پشت سر بگذارد. صنعت 
نقش  در  کلی  شمول  به  معدن  و 
وظیفه  صنعتی،  توسعه  پیشران 
ارزشمند تامین معیشت، اشتغال و 
توسعه  راستای  در  منابع  مدیریت 
اقتصادی کشور را عهده دار است. در 
ایفای این وظیفه ارزشمند است که 
امیدواریم دست اندرکاران و صاحبان 
این بخش تلاش خود را به کاربندند تا 
در رهگذار این خدمت، کارنامه ای 
مقبول فرا روی دیده گان قرار دهند و 
در داوری ولی نعمتان خود که همانا 
ملت بزرگ ایران هستند، عملکردی 

ارزشمند داشته باشند.
فرض بر ماست که به حکم وظیفه 
فرآیند  در  بیشتری  شفافیت 
خدمت رسانی به ویژه در سالی که بر 
پیشگاه آن »رونق تولید« ملی نقش 
بسته است داشته  باشیم و با تاسی به 

لطف ملت، در  اجرایی کردن برنامه های 
خود در عرصه تولید و صنعت، موجی نو 

در تولید و اشتغال کشور ایجاد کنیم.
آرمان،  این  تحقق  در  بی شک 
ساخت  رونق  فعالیت،  محوری ترین 
داخل است. در این راستا استراتژی 
تولید محصولات و قطعات مورد نیاز 
داخلی یکی از جدی ترین راهبردهای 
فعالیت صنعتی و تامین و فراوری مواد 
اولیه برای آن از مهم ترین اقدامات در 
تا  بود،  خواهد  کشور  معدنی  حوزه 
مجموعه  سایه  در  بدین وسیله 
فعالیت های زیرساختی بتوانیم ضمن 
رونق دادن به تولید و توسعه اشتغال، 
نقشی درخور در کاهش واردات ایفا 

کنیم.
در این راستا، کیفی سازی تولید 
یکی از اساسی ترین رویکردهایی است 
که در تولید داخل باید مورد توجه قرار 
کاهش  کنار  در  رویکرد  این  گیرد. 
هزینه ها به همراه ارتقای فناوری  تولید 
و همچنین بروزآوری زیرساخت های 
افزایش  موجب  صنعتی  تولید 
رضایتمندی مخاطبان و رقابتی شدن 
محصولات در بازار داخلی و بین المللی 

خواهد شد.
ان شاء الله در سایه رهنمودهاي 
مشفقانه مقام معظم رهبري و تدابیر 
دولت محترم، سرمایه ها در خدمت 
رونق تولید ملی قرار گرفته و مسیر 
بالندگي و اعتلاي صنعت کشور بهتر از 

گذشته طي شود.

پیام مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو به مناسبت روز صنعت و معدن:

اندیشه هاي خلاق چرخ صنعت و اقتصاد كشور را مي گردانند

آگهــی تغییــرات شــرکت تجهیــز کاران احجــام ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
ــادی  ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱40050۳0587 ب ــه مل 474477 و شناس
ــماره  ــه ش ــب زاده ب ــارال مطل ــم م ــد : خان ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ ۱۳۹6/0۳/07تصمیم م
ــماره  ــه ش ــب زاده ب ــرزاد مطل ــای مه ــی و آق ــازرس اصل ــوان ب ــه عن ــی00۱24۱77۳4 ب مل
ــاب  ــی انتخ ــال مال ــک س ــرای ی ــدل ب ــی الب ــازرس عل ــوان ب ــه عن ــی00۱5۱۹6۹۳۳ ب مل
ــز کاران  ــرکت تجهی ــای ش ــی ه ــر آگه ــت نش ــار جه ــار اعتب ــه کثیرالانتش ــد. روزنام گردی
احجــام انتخــاب شــد. خانــم پونــه معصومــی بــه شــماره ملــی ۳62.۳۳۳76۹ و خانــم پوپــک 
معصومــی بــه شــماره ملــی ۳620۳۱7۱27 و آقــای امیرحســین معصومــی بــه شــماره ملــی 
ــد  ــاب گردیدن ــال انتخ ــدت دو س ــرای م ــره ب ــت مدی ــا هیئ ــمت اعض ــه س 00۱2872865 ب
کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، ســفته ، بــروات ،قراردادهــا 
ــن از  ــا دو ت ــرکت و ی ــر ش ــراه مه ــه هم ــردا ب ــل منف ــر عام ــاء مدی ــا امض ــلامی ب و عقوداس
اعضــای هیئــت مدیــره مجتمعــا بــه همــراه مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت 

ــران )66۱56( ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

ــدود  ــئولیت مح ــا مس ــون راد ب ــب آزم ــرکت نص ــرات ش ــی تغیی آگه
ــتناد  ــه اس ــی ۱0۱0206۱۳26 ب ــه مل ــت ۱6۳5۳0 و شناس ــماره ثب ــه ش ب
صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ ۱۳۹5/۱۱/26 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : افــراد ذیــل بــه ســمت اعضــاء هیئــت مدیــره 
ــه  ــوی ب ــهراب کی ــور س ــادق پ ــدند ص ــاب ش ــدود انتخ ــدت نامح ــرای م ب
شــماره ملــی 005۱۳6۳240 بــه ســمت مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره 
ــت  ــو هیئ ــمت عض ــه س ــی ۱0627۹۹2۱6 ب ــماره مل ــه ش ــران ب ــه ناظ فاطم
مدیــره - کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک-
ســفته-برات-قراردادها و عقــود بــا امضــاء مدیرعامــل بــه تنهایــی همــراه با 
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ــران )5۱8۱58( ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ثب

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــران ب ــع کام ــب و کار قان ــرکت کس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱0۳20۱68056 ب ــه مل ــت ۳67۱۱4 و شناس ــماره ثب ش
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ ۱۳۹6/05/2۳ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
آقــای کامــران حامــی پیرموســائی ش م 00۱2505۱2۹ دارنــده مبلــغ ۱0000000 ریــال 
ســهم الشــرکه بــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از ردیف 
شــرکاء شــرکت خــارج شــد. ســرمایه شــرکت از مبلــغ ۱00000000 ریــال بــه مبلــغ 
۹0000000 ریــال کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردید . ســهم 
ــد:  ــی باش ــل م ــرح ذی ــرمایه بش ــش س ــد از کاه ــرکاء بع ــک از ش ــر ی ــرکه ه الش
ــغ 80000000  ــده مبل ــدم 25۹4668478 دارن ــائی ک ــی پیرموس ــواد حام ــای ج آق
ــدم 25۹۱288۹84  ــائی ک ــی پیرموس ــه حام ــم معصوم ــرکه خان ــهم الش ــال س ری
دارنــده مبلــغ ۱0000000ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۱8۱55( 

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــا ب ــت ایرس ــو آوران ن ــرکت ن ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه  شــماره ثبــت 427۳6۱ و شناســه ملــی ۱0۳20804۹02 ب
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ  ۱۳۹7/07/۱4تصمیمــات ذیــل 
اتخــاذ شــد : آقــای عبــاس قاســمی راد بــه شــماره ملــی 4722۳45724 بســمت 
رئیــس هیئــت مدیــره و آقــای محمد قاســمی راد بــه شــماره ملــی 007۳6۱66۳۱ 
بســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره و آقــای علــی قاســمی راد بــه شــماره 
ملــی 007۱5۱۹48۳ بســمت عضــو هیئــت مدیــره بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب 
شــدند. کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور شــرکت ازقبیــل چــک ســفته 
بــروات و قــرارداد هــا و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و اداری با امضــاء مدیرعامل 
منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۱8۱60( 

ــا  ــس ب ــر اطل ــان تراب ــی راهی ــن الملل ــل بی ــل و نق ــرکت حم ــرات ش ــی تغیی آگه
مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 4۹6588 و شناســه ملــی ۱4006076۹47 به اســتناد 
صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ  ۱۳۹5/۱0/28و تاییدیــه 
شــماره 46200/۱۱ مــورخ  ۱۳۹5/۱۱/۳0اداره کل راهــداری و حمــل و نقــل جــاده ای اســتان 
تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای هــادی نوبهــاری ش م 00770227۳4 بســمت 
مدیــر عامــل و عضــو هیئــت مدیــره آقــای حســن صدفــی ش م 04۹۱8۹8۹67 بســمت 
ــره ) خــارج از شــرکاء ( آقــای جــلال محمدپــور ش م ۳82052۳۱۱۱  رئیــس هیئــت مدی
بســمت نائــب رئیــس هیئــت مدیــره آقــای بهمــن محمدپــور ش م ۳82052۳۱2۱ بســمت 
عضــو هیئــت مدیــره ) خــارج از شــرکاء ( برای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد. امضاء 
ــروات و  ــفته و ب ــک و س ــل چ ــرکت از قبی ــد آور ش ــادار و تعه ــناد و اوراق به ــه اس کلی
ــا امضــا مدیرعامــل و نائــب  قراردادهــا و عقــود اســلامی اوراق عــادی و اداری شــرکت ب
رئیــس هئیــت مدیــره متفقــا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت 
اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۱8۱56( 

آگهــی تغییــرات شــرکت نصــب آزمــون راد بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
۱6۳5۳0 و شناســه ملــی ۱0۱0206۱۳26 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
العــاده مــورخ  ۱۳۹5/۱۱/26تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم فاطمــه ناظــران بــه 
شــماره ملــی ۱0627۹۹2۱6 بــا پرداخــت مبلــغ ۱50000000 ریــال بــه صندوق شــرکت در 
ردیــف شــرکاء قرارگرفــت . صــادق پــور ســهراب کیوی بــه شــماره ملــی 005۱۳6۳240 
ــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را از مبلــغ  ــا پرداخــت مبلغــی ب ب
۳25000000ریــال بــه مبلــغ 850000000 ریــال افزایــش داد. در نتیجــه ســرمایه شــرکت 
از مبلــغ 500000000 ریــال بــه مبلــغ ۱۱75000000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه 
در اساســنامه اصــلاح شــد. لیســت صاحبــان ســهم الشــرکه بعــد از افزایــش به شــرح 
ذیــل مــی باشــد: صــادق پــور ســهراب کیــوی بــه شــماره ملــی 005۱۳6۳240 دارای 
ــی 006۹۱256۱۹دارای  ــماره مل ــه ش ــوی ب ــهراب کی ــور س ــاس پ ــال عب 850000000 ری
۱75000000 ریــال فاطمــه ناظــران بــه شــماره ملــی ۱0627۹۹2۱6 دارای ۱50000000ریــال 
ــمالی- ــر ش ــان کارگ ــهر تهران-فاطمی-خیاب ــه آدرس: تهران-ش ــرکت ب ــانی ش - نش

بــن بســت ) کوچــه دیــدگاه (-پــلاک 24-طبقــه دوم- کدپســتی:۱4۱46۱4564 انتقــال 
یافــت در نتیجــه مــاده مربوطــه در اساســنامه بدیــن شــرح اصــلاح گردیــد. - هیئــت 
مدیــره از بیــن خــود یــا از خــارج یــک نفــر را بــه ســمت مدیرعامــل و یــک نفــر را 
از بیــن خــود بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره انتخــاب و همچنیــن مــی توانــد بــرای 
ســایر اعضــای خــود ســمت هــای دیگــری تعییــن نمایــد و ضمنــاً مدیرعامــل مــی 
توانــد بــا حفــظ ســمت رئیــس هیئــت مدیــره نیــز باشــد و مــاده ۱5 اساســنامه بدیــن 
شــرح اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )5۱8۱5۹(

آگهــی تغییــرات شــرکت آبــی صنعــت کیهــان شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده  ۳4676۱ و شناســه ملــی ۱0۱0۳۹5۳65۱ ب
مــورخ  ۱۳۹8/0۳/05تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : نشــانی مرکــز اصلــی بــه آدرس اســتان تهران 
، شهرســتان دماونــد ، بخــش مرکــزی ، شــهر دماونــد، گیلاونــد )شــهرک گاز( ، خیابــان شــهید 
تندگویــان ، خیابــان توحیــد ، پــلاک -60 ، طبقــه همکــف کدپســتی ۳۹7۱۹۱۱48۹ انتقــال یافــت 
در نتیجــه مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۱8۱6۱(

ــخ  ــیان درتاری ــن پارس ــت تامی ــراه صنع ــدود هم ــئولیت مح ــا مس ــرکت ب ــیس ش تاس
ــت و  ــی ۱4007467545 ثب ــه مل ــه شناس ــت 52۳۹76 ب ــماره ثب ــه ش  ۱۳۹6/۱2/۱5ب
امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم 
آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :مشــاوره و طراحــی انــواع وســایل و لــوازم داخلــی و 
خارجــی ، پخــش و توزیــع انــواع لــوازم و وســایل داخلــی و خارجــی ، خریــد و فــروش 
واردات و صــادرات کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی ، ترخیــص کالا از گمــرکات داخلــی و 
بیــن المللــی ، گشــایش اعتبــارات و ال ســی نــزد بانــک هــا ، اخــذ و اعطــای نمایندگــی 
ــه  ــگاهها و غرف ــرکت در نمایش ــی ، ش ــی و خارج ــای داخل ــرکت ه ــاز از ش ــای مج ه
آرائــی ، اخــذ وام و تســهیلات از کلیــه بانکهــا و موسســات مالــی و اعتبــاری ، تامیــن 
نیــروی ، انســانی شــرکتهای دولتــی و خصوصــی در داخــل یــا خــارج از کشــور ، نصــب 
و راه انــدازی و نگهــداری و تعمیــر کلیــه تجهیــزات صنعتــی و غیــر صنعتــی ، طراحــی، 
محاســبه، اجــرا، نظــارت و مشــاوره پــروژه هــا ، شــرکت در کلیــه مناقصــات و مزایــدات 
ــزوم پــس  ــا خــارج از کشــور درصــورت ل شــرکتهای دولتــی و خصوصــی در داخــل ی
ــه مــدت  ــخ ثبــت ب ــط مــدت فعالیــت : از تاری از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیرب
نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران - شهرســتان تهــران - بخــش مرکــزی - شــهر 
ــان- ــعید کبکانی ــهید س ــان ش ــا آزاددل-خیاب ــهید علیرض ــاورز-کوچه ش تهران-کش

پــلاک -62-طبقــه دوم-واحــد ۳ کدپســتی ۱4۱5684785 ســرمایه شــخصیت حقوقــی 
عبــارت اســت از مبلــغ ۱000000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک از شــرکا 
ــال  ــده 500000 ری ــی ۱2۹2۹74265 دارن ــماره مل ــه ش ــی ب ــدی بن ــره احم ــم منی خان
ــده  ــی ۱8۱7045۹46 دارن ــماره مل ــه ش ــمیر ب ــی س ــه عل ــم محبوب ــرکه خان ــهم الش س
ــه  ــی ب ــدی بن ــره احم ــم منی ــره خان ــت مدی ــا هیئ ــرکه اعض ــهم الش ــال س 500000 ری
ــه مــدت نامحــدود و  ــره ب ــه ســمت عضــو هیئــت مدی شــماره ملــی ۱2۹2۹74265و ب
ــه شــماره  ــه علــی ســمیر ب ــم محبوب ــه مــدت نامحــدود خان ــه ســمت مدیرعامــل ب ب
ملــی ۱8۱7045۹46و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت 
عضــو هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد 
ــود  ــا و عق ــراوات و قرارداده ــفته و ب ــک و س ــل چ ــرکت از قبی ــد آور ش ــادار و تعه به
اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری بــا امضــا مدیــر عامــل و رییــس 
هیــات مدیــره و یــا هرکــدام بــه تنهایــی همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. 
اختیــارات مدیــر عامــل : طبــق اساســنامه روزنامــه کثیــر الانتشــار اعتبــار جهــت درج 
آگهــی هــای شــرکت تعییــن گردیــد. ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ 
و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۳5۳527(

قسمت  اول یادداشت 

خودروسازي  گروه  مدیرعامل  سلیمانی  سیدجواد 
سایپا، گفت: اقتصاد ایران، پس از صنایع نفت و گاز، 
با صنعت بزرگ خودروسازی شناخته می شود و گروه 
خودروسازی سایپا، به نقش خود در این صنعت می بالد 
و همواره برای رفع کاستی ها و ارایۀ محصولات بهتر و 
خدمات بیشتر می کوشد، اما این واقعیت را نباید از 
دیده دورداشت که عملکرد بهار9٨، باید فراتر از مقایسه 
های کمّی و کیفی و در متن تحمل تحریمی ظالمانه و 
جنگ تمام عیارِ اقتصادی ارزیابی شود. تولید 1٠٠هزار 
محصول و تحویل ۶٠هزار خودرو در بهار 9٨، زیر فشار و محدودیت های ناشی 
از تحریم ها در حالی رخ داد که پاره ای تصمیمات بعضا دور از کارشناسی در 
گذشته و خوش بینی های زیاده از حد، سایپا را به تحویل محصولاتی متعهد کرده 
که میشد پس از بروز نشانه هاي شروع تحریم های دوباره، کمي محتاط تر عمل 
کرد تاتعهدات غیرقابل تحقق امروز را شاهد نباشیم. تصمیم و اقدام مهم دیگر در 
این مدت، برنامه ریزی برای تسریعِ تأمینِ قطعات و تکمیلِ خودروهایی بوده که 
به خاطر کاستی در برخی قطعات -بعضا حساس و برخوردار از فناوری بالا - وارد 
بازار نشده بودند یا هنوز نشده اند و امید داریم با انجام آن به روند عرضه شتاب 
دهیم هر چند که اولویت ما افزایش کیفیت و رفع کاستی هاست و خوش بختانه 
درک و آگاهی مشتریان، به روند رو به بهبود یاری رسانده است. امروز، ما در 
مجموعۀ سایپا بیش از هر زمان دیگری احساس می کنیم که قصۀ ما فراتر از کار 
در وضعیتِ عادی یا مانند همتایان مان در دیگر نقاطِ جهان است چرا که در کوران 
و طوفان یک جنگ اقتصادی از جریان و شریان اقتصاد ملی، صیانت می کنیم و 
در مقابل انتظار داریم در داوری ها و ارزیابی ها به این واقعیت توجه شود.واقعیت 
عیان و عریان هم جز این نیست که »تولید« کنونی در وضعیت »تحریم« صورت 
می پذیرد و این گونه است که بر عدد 1٠1 هزار و ٢۶ دستگاه در بهار9٨ می 
توان و سزاست که بیشتر درنگ شود. کارنامۀ خودرو سازی ایران با اشتغال ملی، 
گردش مالی و شاخص های کلان اقتصادی گره خورده و فراز و فرود آن بر دیگر 
صنایع اثر مستقیم و غیر مستقیم بر جای می گذارد. آغوش ما به روی مشارکت 
همواره گشوده است، که تبلور آن را در ماه هاي گذشته و در پویش ملي بومي 
سازي قطعات صنعت خودرو از سوي سایپا مشهود بوده است. خودروسازی ایران 
و مشخصا سایپا نشان داده مي تواند به حیات خود ادامه می دهد و کدام نشان و 
نشانه مهم تر و ملموس تر از تولید بیش از 1٠٠ هزار دستگاه در کمتر از سه ماه؟ 
در این بزنگاه، نمي توان به سادگي از نقش بي بدیل زنجیره تامین و قطعه سازان 
نیز چشم پوشید، چرا که آنان گام به گام و لحظه به لحظه خود را به ایستایي و 
استمرار صنعت خودرو اختصاص داده اند. تحریم، آتشی بود تا صنعت خودروسازی 
ما را بسوزاند، ما را در خود فروبلعد و از نفس بیندازدمان؛ اما سایپا، »سیاوش« وار از 
هیمۀ انبوهی که دشمنان این سرزمین فراهم کرده بودند به سلامت خارج شد و 
این جز با لطف خداوند، منویات داهیانه رهبر معظم انقلاب به ویژه در محور رونق 
تولید، تدبیر دولت محترم، حمایت وزیر صنعت، معدن و تجارت، همت یکایک 
کارگران ، مهندسان ، کارکنان ، و مدیران این مجموعۀ ملی و همیاری، همکاری و 
شکیبایی مشتریان و درک شرایط تازه میسر نمی شد، جای آن است که جَبینِ 
شُکر بر خاک بساییم و خداوند بزرگ را به پاسِ این توفیق، سپاس گوییم.  فراموش 
نکنیم که کُلّیت خودروسازی ما یکی از اهداف تحریم کنندگان بوده و هست، و 
به صورت مشخص »سایپا« در نقطه هدف قرار داشته و دارد، اما ماندیم و هستیم 
و به حول و قوّۀ الهی می مانیم و به تولید و عرضه ادامه می دهیم و در این مسیر 

سرمایه ای بالاتر از همراهي و صبوري مشتریان نمی شناسیم.
تحریم، با همۀ زشتی و تلخی مانند جنگ است که در عین ویرانی و جان ستانی 
جلوه هایی ناب از فداکاری و همیاری را نیز در پی دارد و افتخاری اگر هست که 

هست، کار در این فضا و این حال و هواست...

گذارِ سیاوش وار از آتشِ تحریم ها
قسمت   پایانی

نادر قاضي پور عضوکمیسیون صنایع  و معادن مجلس شوراي اسلامي 
تلاش ایران خودرو و سازندگان داخلي در طراحي وتولید محصول 

٣٠1 را نمونه اي از توانایي و خودباوري صنعت خودروسازي ایران 
ارزیابي کرد و گفت این تلاش پیام روشني دارد که ما قادریم 
بدون نیاز به خودروسازان خارجي خودروهاي جدید را طراحي 
و وارد بازارهاي داحلي و خارجي کنیم . به گزارش ایکوپرس، 
وی با بیان این مطلب افزود: شرکت هاي مهم خودروسازي 
کشورمان به رغم تحریم هاي آمریکا با تلاش مضاعف در طرح 
جهاد خودکفایي براي تولید قطعات پیشرفته خودرو مشارکت 

کنند و درحال پشت سر گذاشتن این دوران با موفقیت هستند. 
کسب  سخت  شرایط  در  توانست  خودرو  ایران  اظهارداشت:  وي 

و کار صنعتي، چرخ تولیدرا به همت کارگران خدومش هروز بهتر از 
روزگذشته  به گردش درآورد. نماینده مردم ارومیه تصریح کرد: مجلس شوراي 
اسلامي همواره تلاش کرده است تا بتواند زمینه هاي رشد و توسعه این صنعت 
مهم و راهبردي را فراهم کند و در شرایط دشوار مانند تحریم ها همواره کوشیده 

است تا روند فعالیت در صنعت خودرو سازي  همچنان ادامه یابد. وي 
کمک چهار هزار میلیارد توماني به قطعه سازان در ماه هاي پایاني 
سال گذشته را یکي از نمونه هاي روشن  حمایت کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامي از صنعت خودرو و 
قطعه سازي در شرایط تحریم هاي بین المللي ذکر کرد و 
افزود: این حمایت به معناي نگاه راهبردي  مجلس به این 
صنعت است که  به خصوص در زمینه خودکفایي و اشتغال 
زایي نقش مهمي در توسعه اقتصادي و صنعتي کشور دارد. 
قاضي پور تاکیدکرد: با توجه به توانایي هاي مطلوب در صنعت 
خودروسازي کشورمان، دولت و تمام دستگاه هاي مسوول با 
حمایت هاي اصولي از این صنعت زمینه هاي توسعه و پیشرفت آن را  
فراهم کنند تا ما هم در زمینه صادرات محصول و قطعه گام هاي موثري 
برداریم.  این عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامي در عین حال 
به این موضوع اشاره کرد که مجلس اعتقاد دارد که شرکت هاي خودروسازي باید 

شرکت هاي زیانده خودرا واگذار کنند.

نادرقاضي پور:  3۰۱ نماد خودباوری صنعت ایران در شرایط تحریم است
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سید محمد حسن ابوترابی فرد خطیب نماز جمعه تهران درنمازجمعه این هفته تهران، 
با تاکید بر ضرورت اصلاحات ساختاری بودجه کشور گفت: اولا باید بدانیم بودجه 
کشور آیینه چگونه اداره کردن کشور است. اگر می خواهیم بدانیم منابع هزینه ها 
و کیفیت کشور چگونه است باید به بودجه سالانه اشاره کرد. رهبر معظم انقلاب 
اسلامی هم در پیام سال 1٣97 و هم در سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی و هم در 
بیانیه گام دوم انقلاب بر اهمیت اصلاح ساختاری بودجه تاکید کردند و اشاره داشتند 
مهم ترین عیوب وابستگی به نفت، دولتی بودن اقتصاد و بودجه معیوب است. دولت 
برای تبدیل ارز به ریال بانک مرکزی را تحت فشار می گذارد؛ این در حالی است که 
افزایش دارایی بانک مرکزی یعنی رشد پایه پول، تزریق پول پر قدرت به اقتصاد و 
کاهش ارزش پول ملی و کاهش قدرت خرید شما.وی در بخش دیگری از این خطبه 
گفت: بدهی دولت به بانک مرکزی به رشد تورم و کاهش قدرت خرید شما می انجامد. 
برادران و خواهران محترم تا هنگامی که رابطه بودجه کشور با درآمدهای نفتی قطع 
نشده است با مشکل تورم و چالش اقتصادی روبه رو هستیم. وی تاکید کرد که دولت 

باید قدم های محکمی در راستای قطع وابستگی به نفت در بودجه کشور بردارد.

سید محمد حسن ابوترابی فرد

اصلاح ساختار 
بودجه مطالبه اصلی 
نظام و دولت است 

علی مؤیدی رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز در نشست 
خبری با خبرنگاران گفت: با توجه به اقدامات تمام دستگاه های 
مسئول، میانگین قاچاق سوخت روزانه از 11 میلیون لیتر، به 
٨.5 میلیون لیتر)با کاهش ٢.5 میلیون لیتری( رسید و امسال 
با برنامه های جدید استانداران مرزی، به دنبال کاهش قاچاق 
سوخت هستیم. گفتنی است درحالی که با قاچاق روزانه 11 
میلیون لیتری سالانه بیش از 4 میلیارد لیتر سوخت از کشور 
خارج می شد، افت ٢.5 میلیون لیتری قاچاق باعث شده است تا 
سالانه حدود یک میلیارد لیتر از خروج سوخت قاچاق از کشور 
جلوگیری شود که با محاسبه قیمت بنزین و گازوئیل رقم هنگفتی 
می شود. مؤیدی گفت: متأسفانه یکی از آسیب ها در حوزه 
سوخت عدم شفافیت تولید تا چرخه مصرف بود و خوشبختانه 
با همکاری وزارت نفت و سایر دستگاه ها در سال 97، شاهد کاهش 

قاچاق سوخت از کشور بودیم.

علی مؤیدی

کاهش 2.5 میلیون 
لیتری قاچاق 
سوخت

محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی از مذاکره با پلیس فتا و وزارت 
ارتباطات برای برخورد با سایت های افزایش دهنده قیمت مسکن خبر داد 
و گفت: مردم در این شرایط خویشتنداری کنند و خرید نداشته باشند تا 
بازار هیجانی فروکش کرده و قیمت ها واقعی شود. وی در حاشیه جلسه 
هیأت دولت در خصوص اخبار مربوط به حذف متقاضایان مسکن مهر 
افزود: متقاضیانی که در زمان خود و در مهلت مقرر قانونی پول را به میزان 
تعیین شده واریز کردند هیچ کدام حذف نشدند. وی در خصوص میزان 
وام مسکن به زوج های جوان گفت: وام مسکن زوج های جوان توسط 
شورای پول واعتبار ۶٠ درصد افزایش یافته است. بدین ترتیب که وام 1٠٠ 
میلیون تومانی به 1۶٠ میلیون و وام ٨٠ میلیونی در شهرهای بزرگ به 
1٢٠ میلیون و در شهرهای کوچک از ۶٠ میلیون به 1٠٠ میلیون تومان 
افزایش یافته است.وزیر راه و شهرسازی گفت: یک فرضیه این است که اگر 
فردی توان پرداخت اقساط بیشتری را دارد با سازنده و بانک عامل توافق 

کرده و وام بیشتری را دریافت کند که البته هنوز مصوب نشده است.

محمد اسلامی

 مردم فعلًا 
مسکن نخرند

پیروز حناچی شهردار تهران گفت: در شهرهایی که زیست شبانه 
دارند اینگونه نیست که همه مراکز و مغازه ها در شب باز باشد. ایشان 
در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره حساسیت 
برخی مسوولان نسبت به مساله زیست شبانه در تهران اظهار کرد: 
زیست شبانه به این معناست که همان طور که شهر در روز زنده است 
در شب هم زنده باشد، نه به آن معنا که تمام مغازه ها باز باشد. وی 
ادامه داد: در سایر کشورها که شهرهای آنها زیست شبانه دارند اینگونه 
نیست که همه مغازه ها یا مراکز باز باشد و مثلا فروشگاه های زنجیره ای 
باز است یا در شب نورپردازی می شود برای اینکه زیبایی شهر دیده 
شود. با این نگاه به مساله، حساسیت ها نسبت به زیست شبانه کم 
خواهد شد. حناچی همچنین گفت: قرارداد تامین 5٠٠ دستگاه 
مینی بوس فیات را بسته ایم که بخش خصوصی آن را تامین می کند. 
در حال بازسازی اتوبوس های دو کابین نیز هستیم که در خطوط 

BRT استفاده می شود.

پیروز حناچی

پاسخ شهردار تهران 
به واکنش ها درباره 
زیست شبانه 

فرزانه صادق مالواجرد معاون وزیر راه و دبیر شورای عالی معماری و 
شهرسازی ایران با اشاره به تصویب مصوبه برج- باغ در شورای عالی 
شهرسازی گفت: این مصوبه تا هفته آینده به شهرداری تهران ابلاغ 
می شود.  وی درخصوص مصوبه برج باغ ها گفت: سال 9٣ شورای عالی 
شهرسازی به دلیل بررسی طرح تفضیلی و مغایرت های موجود میان 
طرح تفصیلی و طرح جامع شهر تهران، دستور بازنگری مصوبه برج 
باغ ها را صادر کرد. وی افزود: از سال 9٣ هیچ اتفاقی برای بازنگری در 
این موضوع رخ نداد؛ اما از سوی شورای جدید این بازنگری انجام شد و 
قرار شد این مصوبه به شورای عالی بیاید و تصویب شود.معاون وزیر راه 
گفت: اواخر اسفند ماه سال گذشته به محض آنکه مصوبه به دست ما 
رسید این مصوبه به کمیسیون های تخصصی رفت و در کمیته فنی این 
پیشنهاد و بازنگری مورد بررسی قرار گرفت. مالواجرد افزود: دوشنبه 
هفته گذشته در صحن شورای عالی این موضوع مطرح شد و این 

بازنگری به اتفاق آرا به تصویب رسید. 

فرزانه صادق مالواجرد

 ابلاغ مصوبه 
برج- باغ ظرف 
هفته آینده 

رضا رحمانی وزیر صمت با بیان اینکه خودرو پراید هزار و ۶۶٠ دلار ]بیش 
از ٢4 میلیون تومان[ وابستگی ارزی دارد، اضافه کرد: داخلی سازی این 
قطعات را آغاز کردیم و هر قدر ارزبری کمتری شود تاثیر نرخ خودرو از 
نوسانات نرخ ارز کمتر می شود و هر کدام از خودرو سازان بزرگ مکلف 
شدند اموال غیرتولیدی خود را بفروشند و از این محل، حداقل هزار 
میلیارد تومان برای رونق تولید، تامین کنند. همیشه تعدادی خودرو در 
پارکینگ های خودروسازان موجود است و اکنون هم به علت تحریم و 
کمبود برخی قطعات، تعدادی خودرو در پارکینگ ها موجود می باشد که 
مشکل آن در حال حل شدن است.همزمان با تولید، خودروهای پارکینگی 
تحویل مشتریان می شود. رحمانی با بیان اینکه قیمت تمام شده پراید 111 
حدود ٣5 تا ٣۶ میلیون تومان است، افزود: قیمت بازاری آن اکنون حدود 
5٠ تا 51 میلیون تومان است. وی با بیان اینکه در پی آن هستیم تا شرایط 
عادی و کیفیت و تنوع و تیراژه خودرو، اصلاح شود، گفت: طرح ساماندهی و 

برنامه دو ساله داریم و خودروسازی را به اهلش واگذار خواهیم کرد.

رضا رحمانی

قیمت تمام شده 
پراید 35 میلیون 
تومان 

جهانبخش میرزاوند مدیرکل دفتر خاک معاونت آب و خاک وزارت 
جهاد ، با بیان اینکه خاک برای وزارت جهاد کشاورزی به عنوان رکن 
اساسی تولید محصولات کشاورزی اهمیت بسیاری دارد، گفت: این 
موضوع سبب شده پس از تلاش بسیار »لایحه حفاظت از خاک« 
تصویب شود. وی با اشاره به اینکه این لایحه پس از تصویب مجلس 
توسط رئیس جمهوری برای اجرا و تدوین آیین نامه ابلاغ شده است، 
افزود: وزارت جهاد کشاورزی، سازمان حفاظت محیط زیست و سایر 
وزارتخانه ها موظف شده اند در کمترین زمان آیین نامه اجرایی این 
قانون را تدوین کنند تا به تصویب هیأت دولت برسد.وی با اشاره به 
پتانسیل های موجود در این لایحه گفت: این قانون هرگونه صادرات 
خاک بدون مجوز وزارت جهاد کشاورزی را ممنوع کرده و تاکنون 
برای این منظور هیچ مجوزی جهت صدور خاک از سوی وزارت 
جهاد کشاورزی صادر نشده است.وی افزود: با اجرایی شدن این قانون 

همچنین کیفیت و کمیت خاک نیز پایش می شود.

جهانبخش میرزاوند

مجوزی برای 
صادرات خاک 
صادر نشده است

خداداد غریب پور، رئیس هیئت عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و 
صنایع معدنی ایران در حاشیه مراسم روز ملی صنعت و معدن گفت: ایمیدرو 
با همکاری سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور توانست به 
موفقیت های خوبی در بخش اکتشافات عمیق دست یابد و پیمانکاران حفاری 
توانستند خودشان ظرفیت های جدیدی ایجاد کنند و امسال ایمیدرو ٣٠٠ 
هزار کیلومتر مربع برنامه اکتشافی جدید در برنامه دارد. وی تصریح کرد: 
وابستگی کمتر صنایع معدنی به خارج از کشور به دلیل پیچیدگی های 
صنعتی کمتر، سبب شد تحریم ها تأثیر کمتری در این بخش داشته باشد و در 
این زمینه سرمایه گذاری هایی که از قبل ایجاد شده بود، اکنون به شیوه های 
مختلف در حال اجرا است. غریب پور ادامه داد: یک سال گذشته بخش معدن 
و صنایع معدنی توانست از خام فروشی فاصله بگیرد و امروز عمده تمرکز و 
اولویت ایمیدرو بر تولید محصولات با ارزش افزوده بالا است. این بخش 
جذابیت بالایی در بازار سرمایه دارد و این مهم با توجه به سود هایی که صنایع 

معدنی توزیع می کنند و ارزش افزوده بالایی که دارند، مشخص است.

خداداد غریب پور

300 هزار کیلومتر اکتشاف 
جدید معدنی در دستور 
کار قرار گرفت

در دیدار معاون وزیر راه و شهرسازی با استاندار اصفهان بر لزوم توجه ویژه 
به جاده های استان تاکید شد . استاندار اصفهان پس از استماع گزارش 
مدیران کل راه و شهرسازی، راهداری و حمل ونقل جاده ای در خصوص 
وضعیت جاده های استان تاکید کرد  باید با توجه به حجم ترددهای کشور 
و همچنین مرکزیت این استان در حمل و نقل جاده ای، نگاه ویژه تری به 
استان اصفهان صورت پذیرد. در این جلسه وضعیت جاده ها و آزادراه های 
استان از جمله آزادراه اصفهان کاشان، اصفهان نائین، راه ارتباطی خوانسار-

دامنه و برخی جاده های فریدونشهر مورد بحث و بررسی قرار گرفت و 
تصمیمات لازم اتخاذ شد. دکتر رضایی با اشاره به اینکه بیشترین بار و مسافر 
کشور از جاده های استان اصفهان عبور می کند، گفت: باید در خصوص 
تأمین اعتبارات مورد نیاز و همچنین ترمیم و اصلاح برخی جاده های استان 
اقدام لازم انجام شود. عبدالهاشم حسن نیا، معاون وزیر و رئیس سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور نیز در این جلسه قول مساعدت و 

همکاری برای ترمیم و بازسازی برخی از جاده های استان را داد.

عباس رضایی

نگاه ویژه به حمل 
ونقل جاده ای 

غلامحسین اسماعیلی سخنگوی قوه قضائیه با بیان اینکه »قانون بهترین 
نظم دهنده جامعه است« گفت: نیروی انتظامی تا آنجا که در اجرای وظایف 
قانونی خود گام بردارد، حتما مورد حمایت قوه قضائیه خواهد بود  وی با 
بیان اینکه »قانون بهترین نظم دهنده جامعه است« گفت: نیروی انتظامی 
تا آنجا که در اجرای وظایف قانونی خود گام بردارد، حتما مورد حمایت 
قوه قضائیه خواهد بود وی در مراسم یادمان شهدای هفتم تیر در جمع 
خبرنگاران در پاسخ به این پرسش که دستگاه قضایی برای همکاری بیشتر 
با نیروی انتظامی چه تدابیری خواهد داشت؟ تصریح کرد: همه بخش های 
جامعه و نظام وظیفه دارند که از ارزش های دینی و انقلابی حراست 
و پاسداری کنند. ما اجازه نخواهیم داد که باور ها و ارزش های اسلامی ما 
از سوی افرادی که به هیچ عنوان اعتقادی به مکتب اسلام ندارند، آسیب 
ببیند.وی افزود: قانون حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر نیازمند 
بازنشر، بازخوانی و توجه بیشتر است. این قانون می تواند زمینه ساز خوبی 

برای احیای ارزش های دینی باشد، ما وظیفه خودمان را انجام می دهیم.

غلامحسین اسماعیلی 

ناجا تا آنجا که در اجرای وظایف 
قانونی خود گام بردارد، مورد 
حمایت ما خواهد بود

برخی  تجارت گفت:  توسعه  مودودی سرپرست سازمان  محمدرضا 
دلالان وارد عرصه صادرات شده  و با سو استفاده از این کارت های بازرگانی 
پول های کلانی را به جیب می زند.  براساس شنیده ها، این پدیده جدید 
بدین شکل است که پس از صدور بخشنامه های متعدد ارزی از سال 
گذشته تاکنون به دلیل محدودیت های ارزی و تعهدی که برای بازگشت 
ارز حاصل از صادرات بوجود آمده عده ای به عنوان حق العمل کار وارد کار 
صادراتی شده اند و با استفاده از کارت های بازرگانی یکبار مصرف کالای 
برخی صادرکنندگان را صادر می کنند و به ازای هر دلار کالای صادراتی 
از صادرکننده 1٠٠ الی 15٠ تومان حق العمل یا حق دلالی می گیرند. 
مودودی با بیان اینکه سال گذشته حدود شش هزار و 4٠٠ کارت بازرگانی 
یکبار مصرف صادر شد، گفت: پنج میلیارد و 4٠٠ میلیون دلار صادرات 
توسط این کارت های یکبار مصرف انجام شده است که اگر به ازای هر دلار 
صادراتی یک دلال  فقط 15٠ تومان از صادرکننده دریافت کرده باشد به 

عبارتی حدود ٨1٠ میلیارد تومان سود نصیب دلالان شده است. 

محمدرضا مودودی 

سودجویی 810 میلیارد 
تومانی دلالان با کارت 
بازرگانی  یک بار مصرف

گفت وگو 

 از کمیته کاغذ و اقتصاد مطبوعات 
تا مشاوره حقوقی و بیمه خبرنگاران

بحث اقتصاد رسانه
بحث اقتصاد رسانه، به نظام عرضه 
و تقاضا برمی گردد. ببینید من قبلا 
آب  شیر  از  مردم  که  گفته ام  هم 
لوله کشی هم می توانند بخورند ولی 
آب معدنی می خرند؛ پس چرا پولی 
برای رسانه و اطلاعات نمی دهند؟ 
اینجا حتما اختلالی هست و این 
برمی گردد به این که ما در گذشته از 
رسانه به مخاطب می رسیدیم، چون انحصار رسانه ای و انحصار 
اطلاعات داشتیم. امروز، این انحصار برداشته شده است و برای 
این که این اطلاعات، در سبد زندگی خانواده وارد شود باید 
این چرخه عرضه و تقاضا را دوباره معنا کنیم وگرنه به زور 
که نمی شود مردم را به خواندن روزنامه وادار کنیم و بگوییم 
شما باید در سبد هزینه زندگی تان پول خرید اطلاعات هم 
بگذارید. شما تصور کنید که ما الان به صورت نامحدود کاغذ 
و پول دادیم. آیا مردم، محصول آن رسانه را می خرند و مشکل 
اما در کشور هند روزانه ٣7٠میلیون روزنامه  حل می شود؟ 
بدون کمک ویارانه و ... چاپ می شود و مردم می خرند و این 
نشان می دهد که عرضه و تقاضای روزنامه وجود دارد چراکه 
روزنامه ها مطالب تولیدی خود را کار می کنند نه اینکه مطالب 
تولید شده توسط دیگران را منتشر کنند. وقتی شما روزنامه ای 
را می خرید، می خواهید اطلاعات آن رسانه را خریداری کنید 
نه محتوای دیگر رسانه را. مشکل دوم ما در این زمینه، تکثیر 
رسانه است. در این وضعیت که دستگاه های ما رسانه دار شده اند 
و خودشان جای رسانه نشسته اند، این یکی از مشکلات اقتصاد 
رسانه است که پولی که طرف باید در رسانه خرج کند، می گوید 
من خودم رسانه  دارم و تعدادی عکاس و خبرنگار هم می آورد 
و این در حالی است که اصلا کارکرد رسانه ای ندارد بلکه کاملا 
کارکردش تبلیغی است و عملا  این تبلیغ به ضد خودش بدل 
می شود. این یک مشکل است که دستگاه هایی که در حاکمیت 
هستند باید از رسانه داری بیرون بیایند و دیگر این که چرخه 
عرضه و تقاضا، فرآورده های اطلاعاتی است. یعنی شما امروز 
وقتی می بینید بازار شوینده ها در کشور سرپاست، برای آن است 
که فرآورده هایش را تغییر می دهد بر اساس ذائقه مردم؛ ولی 
ما محصولات رسانه ای مان همچنان مانند دهه شصت و هفتاد 
است و نهایتا در یک مدل مجله با همان تیتر و همان فرمت 
است. فرآورده هایی که در شبکه های مجازی است، اتفاقا فروش 
خوبی دارند. محتواسازی، عرضه و تقاضا و دسترسی  این ها سه 

نکته ای هستند که باید مورد توجه باشند.

اقتصاد کلان
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پاداش دهی بايد به 
سمت توليد سوق 
داده شود 

غلامحسین شافعی رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران گفت : ارایه استراتژی کامل و جامع برای بخش صنعت ضرورت دارد و بخش خصوصی تدوین استراتژی صنعتی 
کشور را می تواند عهده دار شود.  وی در مراسم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن در سالن اجلاس سران با بیان این مطلب، افزود: تعهد به اجرای قوانین تصویب شده مجلس باید مورد 
توجه قرار بگیرد.وی ادامه داد: یکی از قوانین آماده کردن محیط کسب و کار است، قید و بندها باید برداشته شود. رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران بیان کرد: قانون بهبود 
فضای کسب و کار باید به صورت کامل اجرا شود. شافعی بی ثباتی و غیر قابل پیش بینی بودن بهای مواد اولیه را یکی از مهمترین مشکلات واحدهای صنعتی و تولیدی دانست و تصریح کرد: 
بانکها به دلیل ریسک بالا تمایلی به اعطای وام به واحدهای تولیدی ندارند. وی ادامه داد: سهم ٣1.۶ درصدی واحدهای تولیدی از تسهیلات بانکها در سال 1٣9٠ هم اکنون به ٢7 درصد 
رسیده است که این سهم باید ارتقا و بهبود یابد. رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران گفت: بازنگری در مسیر بخش صنعت و ارایه یک استراتژی صنعتی کامل و جامع باید 
مدنظر قرار بگیرد. شافعی تصریح کرد:بخش خصوصی تدوین استراتژی صنعتی کشور را می تواند عهده دار شود. وی در پایان گفت: سیستم انگیزشی و پاداش دهی باید به سمت تولید سوق 

داده شود، باید نقطه آغاز جدیدی را برای این مسیر ارایه دهیم.

درهمایش روز ملی 
صنعت و معدن از سوی 
دبیرکل خانه صنعت 
مطرح شد:

 مبــارزه 
بی امان با فساد

محمد رضا مرتضوی دبیرکل خانه صنعت،معدن و 
تجارت گفت : برای مبارزه بی امان بافساد در بخش 
خصوصی قصد مبارزه جدی داریم  وی درهمایش 
ملی روز ملی صنعت و معدن در سالن اجلاس سران 
گفت: ما عزم خود را برای مبارزه بی امان با فساد در 
بخش خصوصی جزم کرده ایم و قصد داریم که برپایه 
کژی و ناراستی بایستیم و تلاش کنیم کشور را روی 
ریل درستکاری و صحت بیاندازیم . او با اشاره به شعار 
امسال به رونق تولید گفت؛ انتخاب این شعار به معنی 
آن نیست که سرمایه ها را عوض کنیم و بودجه ای 

را تحمیل کنیم، بلکه معنی آن، این است که همه 
دستگاه ها غم تولید کننده را بخورند و با حل 
مشکلات آنها شاد و غمگین بشوند، و از همه مهمتر 
در کنار بخش تولیدی بایستند. دبیرکل خانه صنعت 
و معدن و تجارت با اشاره به نقش وزاری صمت و 
کشاورزی در تولید کالاهای مردم گفت: از دیگر وزرا 
می خواهیم که در کنار آنها بیایند و فضایی را به وجود 
بیاورند تا برخوردها ورفتارها با تولید کننده اصلاح 
شود، و ما دیگر برای مسایل کوچک پشت درهای 
سازمان بیمه و مالیات نایستیم. مرتضوی بیان کرد: 

باید شرایط به این سمت برود که تولید کننده 
بی  بدون سرعت  رونق  و  ارامش کند  احساس 
معناست و ما دیگر نباید برای تامین احتیاجات و 

نیازهای واحدی معطل بمانیم.
او اظهار امیدواری کرد که پیش نیازهای تولید 

درست شود .
او همچنین از نمایندگان مجلس، وزرا خواست 
همانطور که یک روز لباس سپاه برتن کردند ،یک 
روز لباس کارگران ما را تن کنند و با حقوق یک 

میلیون و پانصد هزار تومان روزگار بگذرانند.

وزیر امور خارجه کشورمان در مراسم 
گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن :

به همت تولیدگران، دشمن در جنگ 
اقتصادی تحمیلی شکست می خورد

دکتر محمد جواد ظریف وزیر امور 
خارجه گفت: در حوزه اقتصادی به 
و  صنعتگران  تلاش  همت 
تولیدکنندگان کشورمان، آمریکا 

نیز شکست خواهد خورد.
وی در مراسم گرامیداشت روز ملی 
صنعت و معدن در سالن اجلاس 
سران با تاکید بر این  نکته افزود: در 
و  صنعت  کشور،  کنونی  شرایط 
تولید نقش مهمی می تواند ایفا 

کند.
وی ادامه داد: فشارهای آمریکا به خاطر شکست های مستمر 
ایالات متحده در حوزه منطقه ای و بین المللی در مقابل 

جمهوری اسلامی ایران است.
وزیر امور خارجه بیان کرد: ایران با برجام از زنجیرهای امریکا 
رها شد و توانست نقش مهمی در منطقه و دنیا ایفا کند و این 

برای امریکا گران تمام شد.
ظریف تصریح کرد: آمریکایی ها در مناطق اطراف کشورمان 
به اهداف خود نرسیدند و شکست خوردند و در حوزه 
اقتصادی از فرصت میان مدت دلار استفاده کردند که به ایران 

فشار وارد کنند و در دراز مدت نیز شکست خواهند خورد.
وی گفت: برخی کشورها تصمیم گرفتند در معاملاتشان از 
دلار استفاده نکنند، این بمعنای کاهش نقش دلار در معاملات 
بین المللی است. وزیر امور خارجه افزود: نزدیکترین  متحدان 
آمریکا دارند از این کشور در معادلات اقتصادی فاصله می 
گیرند. ظریف تصریح کرد: در حوزه اقتصادی به همت تلاش 
صنعتگران و تولیدکنندگان کشورمان، آمریکا نیز شکست 
خواهد خورد که اهمیت این حوزه باید مدنظر واقع شود.وی 
بیان کرد: مردم  ما مقاوم هستند، رکن اصلی اقتدارمان مردم 
است اما دولت و بخش خصوصی نیز در مقابل این مردم فداکار 

که ولی نعمتان ما هستند، مسئول هستند.
عمده پایه مقاومت مردم هستند و باید معیشتشان تامین 

شود
وزیر امور خارجه اضافه کرد: عمده پایه مقاومت که مردم 

هستند باید معیشتشان تامین شود.
ظریف گفت: کارآفرینان دانش بنیان و جوانان صنعتگر و 

کارآفرین، پیشتاز توسعه و مقاومت اقتصادی هستند.
وی بیان کرد: فقط با نشان دادن اقتدارمان میتوانیم دشمن 
را سر جای خود بنشانیم، هیچ گاه در برابر فشار کوتاه نمی 

آییم.
وزیر امور خارجه در پایان تصریح کرد: دشمن باید یاد بگیرد 

که هیچ وقت یک ایرانی را نباید تهدید کرد.

قسمت  چهارم 

از  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
حمایت از تولیدات ساخت داخل و 
بهره برداری از 1٠٠ هزار میلیارد 
پروژه معدنی خبر داد.رضا رحمانی در 
همایش روز ملی صنعت و معدن که 
با حضور رییس مجلس، تنی چند از 
وزرا و فعالان حوزه صنعت در سالن 
اجلاس سران برگزار شد، با اشاره به 
حضور مسوولان در این گردهمایی 
گفت: این حضور گسترده حامل پیام 

حمایت است .
او ادامه داد: سال گذشته در این 
ایام در ماه های نخست تحریم بود، ما 
جنگ اقتصادی را جدی گرفته ایم و 
باور داریم و متناسب با آن برنامه ریزی 
می کنیم.14 ماه ازاعلان تحریم ها 
گذشته است،البته که در این مدت 
نباید  ولی  ایم  داشته  مشکلاتی 
فراموش کرد؛ صنعتگران ما در این 
سال ،جهادی عمل کردند، تولید و 
نقل و انتقال منابع مالی ما با مشکل 
روبرو بوده است و در تحریم ها، صنایع 
نخستین چیزی بود که انجام شد ولی 
به همت تولید کنندگان و صنعتگران 

تولید پابرجاست.
رحمانی با اشاره به اینکه در 
سال گذشته پیش بینی این بود که 
تراز منفی۶ خواهد بود گفت: در حال 
حاضر تراز منفی ٢ است و به همت 
دوستان می توانیم در شرایط سخت 

راهکار پیدا کنیم.

وزیر صمت با اشاره به حفظ 
تولید موجود به عنوان شاه بیت برنامه 
های این وزارت در سال گذشته افزود: 
امسال نهضت ساخت داخل را راه 
انداخته ایم و فعال سازی در معادن را 
شروع کرده ایم.انچه ما دنبال آن در 
بیکاری  تولید هستیم، حل  رونق 
جوانان استاو با اشاره به پتانسیل های 
کشور در صنعت ریلی و دریایی گفت: 
منابع مالی تنها مشکل ما است و باید 
سازوکاری انجام دهیم که همه پای 
تولید بیایند.رحمانی بیان کرد: یکی 
از محورهای ما امسال تامین منابع 
مالی است و نهضت ساخت داخل می 

تواند به تنهایی صنعت ما را رونق 
بدهد.او از تفاهم نامه با شرکت های 
دانش بنیان و دانشگاه ها خبر داد و 
گفت: در حوزه نساجی فعالیت ها ما 
بسیار چشم گیر است و در سال 
گذشته واردات در این بخش منفی 
٣1 بود و صادرات مثبت ۶ و درحال 
حاضر صادرات در این بخش به مثبت 
٢7 رسیده است .وزیر صمت با اشاره 
به برنامه های این وزارت در حوزه 
صادرات گفت: برنامه صادرات به 15 
کشور نزدیک و همسایه را داریم. 
واحدهای  از  میدانی  بازدیدهای 
تولیدی را در دستور کار داریم.این 

عضو کابینه دوازدهم با تاکید بر تولید 
داخل بیان کرد: در مبارزه با رانت و 
نداریم،  ای  ملاحظه  هیچ  فساد 
همانگونه که در حمایت از تولید 
محدودیتی نداریم.رحمانی با اشاره به 
اینکه به سمت تکمیل سامانه های 
الکترونیکی و الکترونیکی شدن پیش 
می رویم گفت: برای ارایه سامانه ای 
رصد  و  عرضه  برای  الکترونیکی 
محصولات از تولید تا آخرین حلقه 
عرضه برنامه ریزی کردیم. سامانه 
جامع انبارها که بیش از 5٠٠ انبار در 
آن ثبت شده است و همچنین سامانه 
افق را راه اندازی کرده ایم.او گفت: 

بیش از 1٠٠ هزار میلیارد تومان پروژه 
معدنی آماده افتتاح و بهره برداری 
داریم.ارتباط با تشکل ها و صنعتگران 
باید در دستور کار مدیران مجموعه 
وزارت صمت و استان ها قرار بگیرد.

هفت وزیر و عضو هیات دولت امروز در 
مراسم روز ملی صنعت و معدن در 

سالن اجلاس سران حضور یافتند.
این وزرا با اهمیت دادن به حوزه صنعت، 
معدن و تجارت و رحمانی، وزیر صمت، 
در این آیین ملی حضور یافته و در 
سخنرانی هایشان، حمایت همه جانبه 
خود از فعالیت های صنعتی، معدنی و 
تجاری را اعلام و خواستار تسهیل 
فضای کسب و کار برای تولید شدند.در 
روسای کمیسیون های  آیین،  این 
همچنین  و  نمایندگان  و  مجلس 
صنعتگران حضور پرشکوه داشتند .در 
این مراسم دکتر محمد جواد ظریف 
»وزیر امور خارجه«، دکتر حسینعلی 
رییس  پارلمانی  معاون   « امیری 
جمهور« ، عیسی کلانتری »معاون 
سازمان  رییس  و  جمهور  رییس 
حفاظت محیط زیست«، عزیز اکبریان 
»رییس کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس شورای اسلامی«، عبدالناصر 
همتی »رییس کل بانک مرکزی«، امیر 
سرتیپ امیر حاتمی »وزیر دفاع و 
و  مسلح«  نیروهای  پشتیبانی 
نمایندگان انجمن ها و تشکل های 

بخش خصوصی حضور داشتند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت در همایش گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن خبر داد ؛

۱۰۰ هزارمیلیارد تومان پروژه معدنی آماده افتتاح و بهره برداری

غلامحسین مظفری، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، استفاده 
از توانمندی بخش خصوصی در جهت توسعه کیش را از جمله 
سیاست های منطقه آزاد کیش برشمرد و گفت: مسوولیت مدیران 
سطوح مختلف گذرا است و اصناف و تجار صاحبان اصلی جزیره 
کیش هستند. کسانی که در این منطقه سرمایه گذاری کرده و زندگی 
می کنند با مشارکت در سیاست گذاری ها، ایفای نقش موثر در اجرای 
طرح ها و مسوولیت پذیری آبادانی جزیره کیش را تضمین می کنند. 
مظفری درباره اصلاح شیوه نامه ها گفت: تلاش کرده ایم با کوتاه کردن 
فرآیندها و روش ها، شرایط فعالیت در جزیره کیش تسهیل و تسریع 
شود. او از آمادگی سازمان منطقه آزاد کیش برای برگزاری جشنواره 
تابستانی خبرداد و یادآور شد: طرح ها در جهت افزایش چشمگیر 
گردشگران کیش در تابستان امسال برنامه ریزی شده است. اصناف 
یکی از بزرگ ترین و تاثیرگذارترین بخش های جامعه هستند که علاوه بر 
کارکردهای اقتصادی، موتور محرک جامعه برای حرکت رو به جلو است.

غلامحسین مظفری

لزوم کاهش بهای 
بلیت کیش برای 
رونق منطقه 



سید ابراهیم رئیسی، رئیس قوه قضاییه در بخشنامه ای، مکاتبه کاغذی بین 
مراجع قضایی و سازمان ثبت را ممنوع کرد. بخشنامه  رییس قوه قضاییه به 
شماره 1٠٠/ ٣٠7٢5/ 9٠٠٠  به تاریخ سوم تیرماه سال 9٨ به تمام مراجع 
قضایی و سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در خصوص ممنوعیت  مکاتبه 
کاغذی بین مراجع  قضایی و سازمان ثبت بشرح زیر است:» در اجرای مواد 
۶51 و ۶5٢ و تبصره1 ماده ۶55 قانون آیین دادرسی کیفری مصوب 
1٣9٢ و با توجه به ایجاد زیرساخت های لازم در سازمان ثبت اسناد و املاک 
کشور و مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه جهت تبادل الکترونیک 
کلیه مکاتبات بین مراجع  قضایی و سازمان ثبت اسناد و املاک از جمله 
استعلامات مربوط به سوابق ثبتی و به منظور تسریع و تسهیل پاسخگویی 
به مراجعان و جلوگیری از سوءاستفاده و جعل احتمالی مکاتبات، مراجع 
قضایی اعم از دادسراها و دادگاه ها و نیز ادارات ثبت از تاریخ ابلاغ بخشنامه 
کلیه استعلامات، مکاتبات و پاسخ ها را به نحو الکترونیک و از طریق شبکه 

ملی عدالت انجام داده و از مکاتبه به صورت کاغذی خودداری نمایند.«

سید ابراهیم رئیسی

ممنوعیت مکاتبه کاغذی 
بین مراجع قضایی و 
سازمان ثبت  

محمد جواد آذری جهرمی  وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات می گوید 
در دولت الکترونیک ظرفیت مناسبی برای شناسایی افرادی که به دنبال 
فعالیت در سامانه های تجارت الکترونیک داخلی هستند، فعال شده که 
با استفاده از این ظرفیت از قیمت سازی در فضای مجازی جلوگیری 
می شود. وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، در پاسخ به این پرسش که آیا 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات به موضوع قیمت سازی های کاذب در 
فضای مجازی ورود می کند، گفت: اگرچه نظارت بر قیمت ها جزو وظایف 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات نیست اما این وزارتخانه به دنبال 
ایجاد امکانات زیرساختی و حاکمیتی برای نظارت پذیر شدن کسب و 
کارهای فضای مجازی است.وی افزود: سازمان فناوری اطلاعات اقدامات 
لازم برای نظارت بر کسب و کارهای اینترنتی را انجام می دهد؛ در دولت 
الکترونیک ظرفیت مناسبی برای شناسایی افرادی که به دنبال فعالیت در 
سامانه های تجارت الکترونیک داخلی هستند، فعال شده است، با استفاده 

از این ظرفیت از قیمت سازی در فضای مجازی جلوگیری می شود.

محمد جواد آذری جهرمی 

ممانعت از قیمت سازی در 
فضای مجازی با بکارگیری 
ظرفیت دولت الکترونیک

شهریار دبیری، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه ٢ تهران در 
گفت وگو با تسنیم با بیان اینکه »٢5 درصد آب تصفیه شده کشور در 
تهران توزیع می شود«، افزود: اهمیت آب تهران به اندازه ای است که 
دستگاه های نظارتی به صورت مستمر و به شدت روی کیفیت آن نظارت 
دارند و مأموریت اصلی ما به عنوان شرکت آب وفاضلاب در دسترس 
قرار دادن آب سالم و بهداشتی برای مردم است. وی با بیان اینکه در 
٣٢ فعالیت و خدمتی که به مردم ارائه می شود، در ٣1 مورد دیگر کسی 
به صورت حضوری به اداره آب مراجعه نمی کند افزود: تلاش داریم که 
این رویه در آینده ای نزدیک به صورت 1٠٠ درصد غیرحضوری شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه ٢ تهران با تأکید بر اینکه »به 
صورت ٢4 ساعته روی کیفیت آب تهران آزمایش و رصد می شود«، 
گفت: کیفیت آب تهران از نظر جمیع موارد، از کیفیت آب های معدنی 
که به صورت بطری عرضه می شود بالاتر است. وی افزود: آزمایشگاه های 

آب شرب تهران، آزمایشگاه های مرجع در کشور هستند.

شركت آب فاضلاب

کیفیت آب تهران 
از آب معدنی هم 
بالاتر است

غلامحسین شافعی رئیس اتاق بازرگانی اظهار داشت: مطابق آمارهای رسمی، سهم 
بخش صنعت از تولید ناخالص داخلی به قیمت ثابت سال 97 از 14.4 درصد در 
سال 9٣ به 1٢.1 درصد رسیده که کاهش معناداری است. وی افزود: نرخ رشد 
تشکیل سرمایه ناخالص در ماشین آلات در سال 97 منفی ۶.9 درصد بوده که نشان 
می دهد تمایل به سرمایه گذاری در بخش صنعت بسیار کم شده است. باید محیط 
کسب و کار را برای فعالیت های اقتصادی آماده ساخت. رئیس اتاق ایران ادامه داد: 
بسیاری از صنعتگران می گویند پول نمی خواهیم، بلکه زد و بندها و سورپرایز های 
هر روزه را از جلوی پای ما بردارید. وزارت امور اقتصادی و دارایی به دنبال حذف 
قوانین مزاحم است، اما 1٠ برابر آن قوانین مزاحم جدید پیش روی ما ایجاد می 
شود. شافعی ادامه داد: مسیری که تاکنون طی کرده ایم در حد توسعه صنعتی 
کشور نبوده، بر این اساس باید اصلاح مسیر انجام شود و یکی از راههای اصلاح مسیر، 
تدوین استراتژی توسعه صنعتی و اجرای آن است.در این میان ما حاضریم استراتژی 
توسعه صنعتی را تدوین کنیم.وی بیان کرد: زمان آقای نیلی از استراتژی توسعه 

صنعتی رونمایی شد اما با تغییر ایشان این استراتژی به کتابخانه رفت.

غلامحسین شافعی

صنعتگران می گویند 
 پول نمی خواهیم
 زد و بندها را کم کنید

  محسن پورسیدآقایی  در مورد وضعیت دوچرخه های پایتخت با بیان اینکه سند 
توسعه دوچرخه در دستور کار قرار دارد گفت: در حال حاضر این سند در شورای 
ترافیک پایتخت در حال بررسی  است که در صورت تصویب براساس این سند 
5ساله، می بایست ٣.5 درصد از سفرهای تهران با دوچرخه انجام شود. وی با بیان 
اینکه سالانه 1٢٠کیلومتر به مسیر دوچرخه اضافه می شود، در پاسخ به سوالی 
در مورد سرنوشت دوچرخه های قبلی شهرداری گفت:دلیل شکست طرح های 
دوچرخه در گذشته این بود که به تکنولوژی های روز دنیا توجه نشده بود بگونه ای 
که راکبان باید به مبداء سفر برگشته و دوچرخه را تحویل می دادند اما امروز با اتکاء 
به تکنولوژیهای جدید، استفاده از دوچرخه برای شهروندان تسهیل شده است. 
وی با بیان اینکه در حال حاضر با ورود اپلیکیشن های دوچرخه شاهد استقبال 
روزافزون شهروندان از دوچرخه هستیم  گفت: متاسفانه برخی با پیش داوری 
عنوان می کنند که دوچرخه در تهران طرحی شکست خورده است اما این مطلب 
درست نیست چراکه با گذر از روش های سنتی و استفاده از تکنولوژی های روز 

دنیا توانستیم دوچرخه را به عنوان یک مد حمل و نقلی توسعه دهیم.

  محسن پورسیدآقایی 

3.5 درصد از سفرهای 
تهران با دوچرخه 
صورت می گیرد

پروازی  مسیر  جدیدترین  ماهان،  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
شبکه پروازی ماهان در مسیر تهران - شنزن- تهران از روز یکشنبه 9 
تیر ماه 1٣9٨ برابر با ٣٠ ژوئن ٢٠19 با دو پرواز هفتگی آغاز به کار کرد 
تا تعداد شهرهای پروازی ماهان در چین به چهار شهر افزایش یابد. طبق 
برنامه ریزی انجام شده علاوه بر جابه جایی مسافران ایرانی و چینی بین 
دو کشور، این پرواز به مقاصد اروپایی ماهان متصل می شود تا مسافران 
ترانزیتی بیشتری از چین برای سفر به اروپا از پروازهای هواپیمایی ماهان 
استفاده کنند. همچنین هواپیمایی ماهان رم پایتخت ایتالیا را به مقاصد 
خود در اروپا افزود. سه شنبه 11 تیرماه 1٣9٨ برابر با دوم جولای ٢٠19 
اولین پرواز مستقیم تهران-رم-تهران هواپیمایی ماهان در ساعت 7:15 
صبح، فرودگاه امام خمینی )ره( را به مقصد رم ترک کرد که طبق برنامه 
ساعت 9:45 به وقت محلی در فرودگاه شهر رم به زمین نشست. این گزارش 
می افزاید: پروازهای تهران-رم-تهران هواپیمایی ماهان در ابتدا به صورت 

یک پرواز هفتگی هواپیمای مدرن ایرباس A٣4٠ انجام خواهد شد.

هواپیمایی ماهان 

آغاز پروازهای 
جدید بین المللی 

فرصت  خلق  بهادار،  اوراق  و  بورس  سازمان  رئیس  محمدی  شاپور 
سودآوری بالاتر برای سرمایه گذاران در عین ثبات آفرینی را از ویژگی 
های ابزار »فروش تعهدی« دانست.  وی گفت: در مواقعی که بازار متاثر از 
عوامل روانی است و فضای آن با عوامل بنیادی همخوانی ندارد، ابزارهایی 
همچون فروش تعهدی در نقش تثبیت کننده به میدان می آیند و  به 
تعادل بیشتر بازار کمک می کنند. سخنگوی سازمان بورس و اوراق بهادار، 
همچنین از اختیار خرید و فروش و قرارداد آتی سبد سهام به عنوان دو 
ابزار جدید و کارآمد در بازارسرمایه نام برد و اظهار داشت: قرار است ابزار 
»فروش  تعهدی« نیز در ادامه توسعه ابزارها در سال جدید، در بازارسرمایه 
راه اندازی شود.وی تصریح کرد: از ویژگی های این ابزارها ایجاد فرصت 
سودآوری بالاتر برای سرمایه گذاران در عین ثبات آفرینی است. از آنجا 
که سهام، اهرم نداشته و رابطه ای یک به یک برای سرمایه گذاران است، 
اختیار خرید و فروش یا قراردادهای آتی، وضعیت اهرمی در معاملات ایجاد 

می کند و ممکن است سودآوری سرمایه گذاران در شرایطی افزایش یابد.

شاپور محمدی 

خلق فرصت 
سودآوری با 
فروش تعهدی

نورالله اسعدی، مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر با بیان اینکه 
جلسه سوم ایران و عراق درباره لایروبی اروند و خارج سازی 
مغروقه ها در این آبراهه این هفته در بندر خرمشهر برگزار می شود، 
گفت: پیش بینی می کنیم لایروبی اروند یک میلیارد دلار هزینه 
داشته باشد. مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر گفت: بر اساس 
قرارداد 1975 الجزایر در اروند باید خط تالوگ اجرا شود. قبل از این 
ایران معتقد بود تالوگ جدید مدنظر باشد اما عراقی ها با این خط 
مرزی جدید موافقت نکردند و نهایتاً توافق شد بر اساس عهدنامه 
1975 الجزایر و حسن همجواری ایران و عراق مبنای لایروبی و 
تعیین خط تالوگ قرار گیرد. اسعدی ادامه داد:  مشکلی که در این 
باره وجود داشت این بود که 1٠ درصد از این خط تالوگ تغییراتی 
داشت که بیشتر به سمت کشور عراق بود و موجب شد مورد 
موافقت آنها قرار نگیرد. اما اخیراً قرار شد مبنا همان تالوگ قدیم 

براساس قرارداد 1975 الجزایر باشد.

نورالله اسعدی

جزئیات تازه توافق 
ایران و عراق برای 
لایروبی اروند

سید محمد پژمان، مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری درباره نحوه 
اجرای طرح مسکن کارمندان به شرط ارائه اراضی دستگاه های دولتی 
گفت: در اجرای پروژه مسکن مهر تجربه ای به دست آمد مبنی بر اینکه 
اگر دستگاه های دولتی اراضی مازاد خود را ذیل برنامه مسکن مهر وارد 
این پروژه کنند، برای کارکنان واجد شرایط این دستگاه ها فرصت و 
امتیازی برای خانه دار شدن ایجاد می شود. مدیرعامل شرکت بازآفرینی 
شهری با تأکید بر اینکه هنوز هیچ توافقی با دستگاه های دولتی در رابطه 
با مسکن کارکنان حاصل نشده است، گفت: در ابتدا باید این اراضی 
تحویل داده شود و به طور قطع در محدوده بافت فرسوده، این اراضی باید 
صرف بازآفرینی شهری شود. وی همچنین درباره پرداخت اولین سهم 
صندوق توسعه ملی برای اجرای طرح بازآفرینی شهری گفت: ٣هزار و 
7٠٠ میلیارد تومان از صندوق توسعه ملی در اختیار طرح بازآفرینی قرار 
می گیرد که در حال حاضر ٢٠ درصد این رقم پرداخت شده است. پژمان 

ادامه داد: تخصیص های بعدی منوط به این شده که این رقم جذب شود.

سید محمد پژمان

3/7 هزار میلیارد 
تومان از منابع صندوق 
توسعه برای بازآفرینی

به استناد ماده ٨5 قانون تأمین اجتماعی بیمه شدگان در صورت احراز شرایط از 
کمک هزینه ازدواج بهره مند می شود. 1- بیمه شده ظرف 5 سال قبل از تاریخ 
ازدواج، حداقل به مدت 7٢٠ روز سابقه کار داشته و حق بیمه این مدت از سوی 
کارفرما پرداخت شده باشد. ٢-  در  تاریخ ازدواج رابطه استخدامی بیمه شده با 
کارفرما قطع نشده باشد. ٣- ازدواج اول بیمه شده باشد. 4-  ازدواج دائم بوده و 
در دفتر رسمی ازدواج ثبت شده باشد. همچنین مبلغ کمک هزینه ازدواج برابر 
است با مجموع حقوق و مزایای مشمول کسر حق بیمه ظرف ٢ سال قبل از 
تاریخ ازدواج تقسیم بر ٢4، در صورتیکه مبلغ محاسبه شده کمتر از حداقل 
دستمزد تاریخ ازدواج باشد، مبلغ قابل پرداخت به حداقل دستمزد سال وقوع 
عقد افزایش می یابد. لازم به ذکر است در صورتی که زن و شوهر هر دو بیمه شده 
سازمان تامین اجتماعی بوده و واجد شرایط باشند، پرداخت کمک هزینه ازدواج 
به هردو نفر انجام می پذیرد. خاطرنشان می سازد، بیمه شدگان تامین اجتماعی 
که سالهای قبل ازدواج کرده اند و در زمان ازدواج شرایط فوق را داشته اند و 

کمک هزینه مذکور را دریافت نکرده اند می توانند برای دریافت آن اقدام کنند.

سازمان تامین اجتماعی

شرایط دریافت 
کمک هزینه ازدواج

سید میعاد صالحی رئیس صندوق بازنشستگی کشوری در پاسخ به 
سوال مجری برنامه پایش در خصوص چرایی انتشار حقوق مدیران 
هلدینگ های این صندوق گفت: از روزی که من منصوب شدم، وزیر 
کار تاکید کرد که صندوق بازنشتگی باید به پایلوت شفافیت تیدیل 
شود. اما این حرف در حد شعار باقی نماند و در سه ماه گذشته نشان 
دادیم که رویکرد صندوق بازنشستگی کشور شفافیت و جوان گرایی 
است.وی افزود: بر طبق ماده ٢9 قانون برنامه ششم توسعه، ما پیش قدم 
شدیم و حقوق مدیرانمان را منتشر کردیم و فکر میکنم این مسئله در 
تاریخ کشور بی نظیر باشد که همه دریافتی مدیران منتشر شود. انشاالله 
حقوق همه مدیران شرکت های تابعه نیز منتشر خواهد شد.صالحی 
در توضیح  این موضوع با تاکید بر ماده ٨4 قانون تنظیم گفت: بر طبق 
این ماده در پرداختی های شرکت ها باید سقف رعایت شود. از طرفی بر 
طبق مصوبه سال 95 که سازمان برنامه و بودجه ابلاغ کرد، بعضی از 

دستگاه ها را از رعایت این سقف معاف نمود.

سید میعاد صالحی

حقوق همه مدیران 
صندوق بازنشستگی 
کشوری منتشر خواهد شد

در بخش اول مراسم گرامیداشت روز صنعت و معدن که با حضور وزرای صمت و امور خارجه و فعالان بخش خصوصی برگزار شد، پیشکسوت معدنی، بانوی صنعتگر و 
صنعتگر جوان به همراه ٢٨ فعال برگزیده مورد تجلیل قرار گرفتند. در بخش نخست تجلیل از برگزیدگان صنعتی و معدنی که در چارچوب مراسم بزرگداشت روز ملی 
صنعت و معدن در سالن اجلاس سران برگزار شد، از محمدرضا بهرامن)رییس خانه معدن ایران( به عنوان پیشکسوت معدنی برتر، سهیلا سلحشور کردستانی )مدیرعامل 
شرکت کیتوتک( به عنوان بانوی صنعتگر و سید احسان مصطفوی نژاد مدیر عامل شرکت زعفران مصطفوی مهر ایرانیان تجلیل به عمل آمد. در این بخش همچنین ٢٨ 
تولیدکننده و صنعتگر و معدنکار برگزیده که بهترین عملکرد را از لحاظ شاخص های ارزیابی در سال 1٣97 داشته اند، مورد تقدیر و تجلیل قرار گرفتند.این ٢٨ برگزیده 
از استانهای مختلف سراسر کشور بوده اند. گفتنی است در بخش دوم تا دقایقی دیگر نیز ٢۶ فعال برگزیده دیگر معرفی و تجلیل می شوند و سه پیشکسوت دیگر در حوزه 
صنعت و نرم افزار مورد تجلیل و تقدیر قرار خواهند گرفت. مراسم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن با حضور مسئولان کشوری و لشکری و فعالان اقتصادی بخش 

خصوصی در سالن اجلاس سران در حال برگزاری است.

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان
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15 درخواست 
تشکل های 
صنعتی و 
معدنی از 
دولت

در بخشی از بیانیه تشکل های فراگیر صنعتی و معدنی 
بخش خصوصی کشور در روز ملی صنعت و معدن آمده 
است: ایجاد ثبات و وضع و اجرای دقیق قوانین و مقررات از 
سوی تمامی ارکان حاکمیت، شناسایی و لغو دستورالعملها 
و بخشنامه های مغایر با قوانین موجود و متناقض با یکدیگر 
در دستگاه های مختلف. در بخشی از مراسم سالروز 
بزرگداشت روز ملی صنعت و معدن در سالن اجلاس سران، 
بیانیه تشکلهای فراگیر صنعتی و معدنی بخش خصوصی 
کشور قرائت شد. متن کامل این بیانیه در ادامه آمده است: 

ما تشکلهای فراگیر صنعتی و معدنی بخش خصوصی کشور 
که در محل سالن اجلاس سران به مناسبت دهم تیر ماه 
1٣9٨ سالروز بزرگداشت روز ملی صنعت و معدن گرد هم 
آمده ایم، این روز ارزشمند را به کلیه همکاران و همسنگران 
تلاشگرمان، صنعتگران و معدنکاران شریف، اعم از مدیران 
و کارکنان و کارگران این عرصه اقتصادی و نیز مدیران و 
دست اندرکاران دلسوز و خدوم مرتبط با کار و تولید تبریک 
و تهنیت عرض می نماییم.فرصت با ارزش این روز را به 
عنوان سرفصلی نو برای هم اندیشی و بازنگری در کارنامه 

عملکرد گذشته و برنامه های آتی مرتبط با صنعت و معدن 
کشور غنیمت دانسته و بر این باوریم در شرایطی که تحریم 
های ناجوانمردانه و ظالمانه تحمیلی بر کشور، دشواریهایی 
را برای هم میهنان عزیزمان و نیز تولیدکنندگان و فعالان 
اقتصادی فراهم نموده است، می بایست برای غلبه بر فشارها 
و کاستی ها، هوشمندانه تر و خستگی ناپذیرانه بیندیشیم 
و بکوشیم. تحکیم پیوندهای ملی بین آحاد ملت، دولت و 
نهادهای حاکمیتی و فعالان اقتصادی از الزامات توفیق در 

این عرصه است.

سالاری: کار در سازمان با خرد جمعی و 
همراهی شرکای اجتماعی به نتیجه می رسد

عزیز اکبریان: سفارتخانه های ما در 
حوزه اقتصادی و تجاری باید فعال شوند 
رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی گفت: 
سفارتخانه های ما در حوزه اقتصادی و تجاری باید فعال شوند و 
فرماندهی اقتصاد مقاومتی باید به سمت پنجره واحدی برود.عزیز 
اکبریان در مراسم گرامیداشت روز 
ملی صنعت و معدن در سالن اجلاس 
موضوعات  این  بر  تاکید  با  سران 
افزود: با حضور دکتر رضا رحمانی در 
و  صمیمیت  و  صفا  صمت،  وزارت 
همدلی و هماهنگی فعالان صنعت و 
آمده  به وجود  وزارتخانه  با  معدن 
است.وی ادامه داد: عزممان بر این 
اقتصادی  جنگ  این  در  که  است 
ببندیم. محکم  را  کمربندهایمان 

تولیدکنندگان با وجود مشکلات زیاد، اما مردانه پای کار ایستاده 
اند و تولیدکنندگانمان با وجود مشکلات زیاد، اما مردانه پای کار 
ایستاده اند، باید قبول کنیم که در یک  جنگ اقتصادی تمام عیار 

هستیم و دشمن برای رسیدن به هدف خود برنامه دارد.
هدف دشمن از جنگ اقتصادی به وجود آمده، 

نارضایتی عمومی است
به گزارش خبرنگار اعتبار، وی گفت: هدف دشمن از جنگ 
اقتصادی به وجود آمده، افزایش بیکاری و نارضایتی عمومی است. 
و یکی از اهداف دشمن، کاهش مواد اولیه مورد نیاز بنگاه های 
تولیدی و افزایش هزینه های تولید است، 65 درصد هزینه های 
تولید در بنگاه ها افزایش یافته است. اکبریان تصریح کرد: دشمن 
می خواهد ریسک سرمایه گذاری را در کشور افزایش دهد. وی 
گفت: افزایش قیمت ها، کاهش صادرات و کمبود مواد اساسی و 
مورد نیاز مردم دیگر اهداف دشمن در این جنگ اقتصادی است. 
این نماینده مجلس بیان کرد: با وضعیت کنونی افزایش نقدینگی 
به سمت صنعت نخواهد رفت، سهم صنعت از تسهیلات بانکی 27 
درصد است. اکبریان یادآور شد: در ده سال اخیر حداکثر رشد 
اقتصادی 2.2 درصد و رشد نقدینگی 26 درصد بوده است که باید 

برای ورود این نقدینگی به حوزه صنعت و تولید کار شود.
ضرورت ارتقای سهم تولید از تسهیلات بانکی و رفع 

قوانین مخل تولید
وی تصریح کرد: سهم تولید از تسهیلات باید ارتقا یابد، قوانین 

مخل تولید باید بازنگری شود.
فرماندهی اقتصاد مقاومتی باید به سمت پنجره واحدی برود

ایشان گفت: تشریفات گمرکی برای حمایت از تولید کاهش یابد، 
فرماندهی اقتصاد مقاومتی باید به سمت پنجره واحدی برود. 
اکبریان با بیان اینکه به بنگاه های تولیدی تنفس مالیاتی بدهیم، 
گفت: در حوزه جلوگیری از واردات کالاهای دارای امکان ساخت 

داخل خوب کار شده است.
سفارتخانه های ما در حوزه اقتصادی و تجاری باید 

فعال شوند
وی در پایان تصریح کرد: سفارتخانه های ما در حوزه اقتصادی و 
تجاری باید فعال شوند و تیم اقتصادی دولت فعالیت جزیره ای 

نکند و یک برنامه پنج ساله ارایه شود.

تجليل از پيشكسوت 
معدنی، بانوی صنعتگر و 

صنعتگر جوان در بخش اول 
مراسم گراميداشت روز 

ملی صنعت و معدن

رییس مجلس شورای اسلامی گفت : بانک ها بر واحدهای تولیدی 
دارای معوقه بانکی سخت گیری نکنند و وزارت صمت با نگاه عمل 
گرایانه مسایل را رصد و به جلو ببرد. وی در مراسم گرامیداشت 
روز ملی صنعت و معدن در سالن اجلاس سران با تاکید بر این 
موضوع بیان کرد: حضور مسئولین در این مراسم، نشانگر 

همبستگی در قوا برای عبور از این شرایط است.
شرایطی که آمریکا برای ایران به وجود آورده یک 

تروریسم اقتصادی است
وی رفتارهای غیرقابل پیش بینی آمریکا را برای همه کشورها 
مشکل ساز دانست و افزود: شرایطی که آمریکا برای ایران به 
وجود آورده یک تروریسم اقتصادی است. رییس مجلس شورای 
اسلامی گفت: با پدیده ای به نام ترامپ با آن ادبیات خاصش 

روبه رو هستیم، این وضع البته ادامه نمی یابد.
رونق تولید مساله اصلی کشور است

لاریجانی با اعلام اینکه از هر پیشنهاد سازنده ای برای حفظ 
منافع کشور استقبال می کنیم اما بازیچه دست کسی نخواهیم 
شد، تصریح کرد: مساله اصلی کشور ما این روزها مساله تولید 

و رونق تولید است.
ضرورت تدوین مقررات خاص در این شرایط

وی اضافه کرد: در این دوره خاص، باید شرایط و مقررات و 
سازوکارهای خاصی داشته باشیم. رییس مجلس شورای 
اسلامی بیان کرد: در خصوص رونق تولید، اتاق بازرگانی یک 
مجموعه ای تدوین کردند که به مرکز پژوهش ها ارایه شد و از 
نظرات فعالان اقتصادی استقبال می کنیم. لاریجانی بیان کرد: 
نماینده اتاق بازرگانی هم در کمیسیون ها و هم در صحن علنی 
مجلس می تواند حضور یابد و نظرات تخصصی خود را ارایه دهد. 
وی اضافه کرد: قانون تسهیل فضای کسب و کار ظرفیت های 
زیادی دارد که همه بخش های ان هم اجرا نشده است و 9 حکم 
قانون تسهیل فضای کسب و کار اجرا شده و ٢5 حکم آن هنوز 
اصلا اجرا نشده است، قانون تسهیل فضای کسب و کار بعد از 

مطالعات زیاد، توسط خود صنعتگران تدوین شده است.
ضرورت سامان دادن قوانین بخش های تولیدی 

کشور
وی بیان کرد: سامان دادن قوانین بخش های تولیدی کشور را 

در دستور کار بررسی داریم.
رییس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در برخی مسائل 
ساختاری، پیچیدگی هایی وجود دارد که نیاز به بازنگری است، 
گفت: اصلاح قوانین مالیاتی برای حمایت از بخش های تولیدی 
باید مدنظر واقع شود، این تغییر ضروری است و پیشنهاداتی هم 
داده شده است، برای بی ثباتی نرخ ارز که از مسائل مخل تولید و 

باعث ایجاد تورم است، نیز راهکارهایی ارایه شد.
متناسب وضعیت موجود، شرایط و قوانین برای تولید 

در نظر گرفته شود
وی تصریح کرد: به وزیر صمت توصیه می کنم که متناسب 
وضعیت موجود، شرایط و قوانین برای تولید در نظر گرفته شود، 
برای زنده نگه داشتن تولید، نیاز به سازوکارهای متناسب با 
شرایط کنونی داریمف اگر تولید محور توسعه است باید همه 
بخش ها به آن کمک کنند، واحدهای تولیدی باید به اندازه 
توانشان در این شرایط خاص مالیات دهند. وی تصریح کرد: 
نباید پرونده های بدهی مالیاتی و تامین اجتماعی ده سال قبل 
واحدهای تولیدی را الان و در این شرایط کنونی سخت مطالبه 
کرد، بلکه باید به واحدهای تولیدی تنفس داد و برای تامین 
سرمایه در گردش واحدهای تولیدی تسهیلات باید در نظر 
گرفته شود، بانک مرکزی برای زنجیره تولید تسهیلات در نظر 
گرفته است. وی گفت: سهم بخش های صنعتی و معدنی از 
تسهیلات بانکی طبق قانون 4٠ درصد است، این سهم باید اجرا 
شود و بانک  مرکزی آن را به خصوص در این شرایط لحاظ کند.

بانک ها بر واحدهای تولیدی دارای معوقه بانکی 
سخت گیری نکنند

بانک ها بر واحدهای تولیدی دارای معوقه بانکی سخت گیری 

نکنند، بانک مرکزی برای این کار کمک و همکاری کند، برای 
این دوره محدود سخت، راهکارهای خاصی در نظر گرفته 

شود که به فعالان تولید سخت نگذرد.
پنجره واحدی برای تسهیل ورود سرمایه گذاران و صنعتگران در 

بخش صنعت ایجاد شود
وی گفت: وزارت صمت پنجره واحدی برای تسهیل ورود سرمایه 
گذاران و صنعتگران در بخش صنعت ایجاد کند. در شرایط سختی 
هستیم، اما اگر می خواهیم نشان دهیم که یک ایرانی باغیرت 
هستیم، امروز باید نشان دهیم، در زیر همه این فشارها، همبستگی 
ملی حفظ شده است که به تمدن و ریشه دار بودن ایران بازمی 
گردد. وی ادامه داد: برخی رسانه ها مشاجرات در کشور ایجاد می 
کنند، فرعیات نباید بزرگ شود، صنعتگر نباید احساس تنهایی 
کند، بلکه باید به این احساس برسد که رسانه ها و دولت و مردم 

و همگان پشت آن هستند.

 دكتر علی لاریجانی :  بانک ها بر واحدهای تولیدی 
دارای معوقه بانکی سخت گیری نکنند

مراسم تکریم و معارفه مدیرعامل 
سازمان تأمین اجتماعی با حضور 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
معاونین وزیر، اعضای هیأت امناء 
و هیأت مدیره سازمان تأمین 
اجتماعی و مدیران ارشد این 
سازمان و مدیران نهادهای تابعه 

برگزار شد. 
به گزارش اعتبار به نقل از 
اداره کل روابط عمومی سازمان 

تأمین اجتماعی، محمد شریعتمداری، وزیر تعاون کار و رفاه 
اجتماعی در این مراسم از زحمات و تلاش های محمدحسن زدا 
در دوره تصدی سرپرستی این سازمان تشکر کرد و گفت: دوره 
سرپرستی آقای زدا دوره ای موفق و اثربخشی بود و همه مدیران 

و کارکنان با ایشان همکاری کامل داشتند.
دکترمصطفی سالاری مدیر عامل جدید سازمان تأمین 
اجتماعی گفت: کار در سازمان با خرد جمعی و همراهی شرکای 
اجتماعی به نتیجه می رسد و امیدواریم با کمک هیات مدیره 
سازمان تأمین اجتماعی و هیات امنای این سازمان و پشتیبانی 

دولت در خدمت جامعه بیمه شده و کارگری باشیم.
وی تاکید کرد: باید به صورت جمعی پیشنهاداتی داشته 
باشیم و با وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی هماهنگ باشیم، تا 

امکان انجام آن باشد.
وی با بیان اینکه از بدنه تخصصی و کارشناسی و مدیران 
سازمان و شرکای اجتماعی استفاده می کنم، اظهار داشت: بخش 
اصلاحات پارامتریک باید برنامه ریزی و تبیین شود که با تشریک 
مساعی شرکای اجتماعی سازمان این موضوع پیگیری می شود. 
همچنین در بحث اصول حسابرسی بیمه ای باید منسجم تر 
برنامه ریزی کرد. استقلال مالی و اداری سازمان برای شرکای 
اجتماعی و بدنه سازمان مهم است و باید قدرتمند تر آنها را دنبال 

کنیم. این سازمان حق الناس را در دست دارد.
دکترسالاری ادامه داد: تقویت سه جانبه گرایی با خرد 
جمعی نیاز است و بنا دارم از همه مدیران و کارکنان با تجربه 

برای پیشبرد اهداف سازمان استفاده می کنم.
دکترمصطفی سالاری مدیر عامل جدید سازمان تأمین 
اجتماعی امروز سه شنبه با حکم محمد شریعتمداری وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی و با تأیید هیأت امنای سازمان تأمین 

اجتماعی به عنوان مدیرعامل این سازمان منصوب شد.
محمدحسن زدا نیز با حکم محمد شریعتمداری به عنوان 

مشاور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی منصوب شد.

وزیر اقتصاد، با صدور حکمی،  پرویز خوش کلام خسروشاهی را به عنوان 
قائم مقام رئیس کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران منصوب کرد. وزیر 
امور اقتصادی و دارایی، با صدور حکمی،  پرویز خوش کلام خسروشاهی را 
به عنوان قائم مقام رئیس کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران منصوب 
کرد. در حکم صادره از سوی فرهاد دژپسند خطاب به پرویز خوش کلام 
خسروشاهی آمده است: نظر به سوابق و تجارب جنابعالی به موجب این 
حکم به عنوان قائم مقام رئیس کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران 
منصوب می شوید. انتظار می رود تمامی مساعی خود را با همفکری و همدلی 
مجموعه همکاران بیمه مرکزی و تعامل سازنده و فعال با سازمان های ذیربط 
به منظور انجام وظایف قانونی محوله به کار گیرید. امید است با اتکال به 
خداوند متعال و رعایت اصول قانون مداری و اعتدال گرایی و منشور اخلاقی 
دولت تدبیر و امید، در انجام ماموریت ها و وظایف محوله موفق و موید باشید؛ 
توفیق و سربلندی جنابعالی را در تقویت عزم و اراده نظام مقدس جمهوری 

اسلامی ایران از خداوند منان مسئلت می نمایم.

پرویز خوش كلام خسروشاهی

انتصاب قائم مقام 
رئیس کل بیمه 
مرکزی ایران
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گفت وگو

هفته نامه اقتصادی ایران

استاندار اصفهان گفت: در جلسات شورای برنامه ریزی استان، 
مبنای تصمیم گیری باید نظرات کارشناسی باشد و برای 
مدیریت استان هم قانون و نظر کارشناسی فصل الخطاب 

است.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
اصفهان، جلسه شورای برنامه ریزی استان به ریاست دکتر 
عباس رضایی برگزار شد و ایشان اظهار داشت: در این جلسه 
طرح احداث منطقه ویژِه اقتصادی مورد بررسی وتبادل نظر 

قرار گرفت.
وی اضافه کرد: توزیع زمین در شهرک های صنعتی باید به 
میزان نیاز پروژه باشد تا در روند ایجاد این واحدهای تولیدی 
در آینده نیز خللی وارد نشود زیرا اعتقاد داریم که توسعه باید 

همه جانبه و پایدار باشد.
استاندار اصفهان تاکید کرد: حفظ بافت های شهرهای استان 
به ویژِه شهرهایی مثل خوانسار، چادگان، قمصر و... که ظرفیت 
و پتانسیل گردشگری و توریستی بیشتری دارند ضروری است 
بنابراین نباید اجازه ساخت و ساز بی رویه و خلاف قانون در 

آنها داده شود.
وی ادامه داد: در جلسات شورای برنامه ریزی استان مبنای 
تصمیم گیری باید نظرات کارشناسی باشد و برای مدیریت 

استان هم قانون و نظر کارشناسی فصل الخطاب است.
رضایی تاکید کرد: در جلسات شورای برنامه ریزی و مدیریت 
استان، حضور مدیران کل حائز اهمیت است چراکه مباحثی 
در این جلسات مطرح می شود باهمفکری و تعامل دستگاه 

های مختلف به نتیجه بهتری خواهند رسید.
وی با اشاره به شروع فصل گرما، رعایت صرفه جویی و بهینه 
سازی در مصرف را ضروری دانست و خاطر نشان کرد: الزامات 
صرفه جویی در مصرف آب باید به صورت گسترده اطلاع 
رسانی شود، علاوه بر آن باید تلاش کنیم توزیع آب شرب 

به گونه عادلانه تری در اختیار همه مردم استان قرار گیرد.

استاندار اصفهان: قانون و نظر 
کارشناسی برای مدیریت استان 

فصل الخطاب است

فولاد مباركه واحدبرتر همایش »سازگاری با كم آبی«
تخصصی  نمایشگاه  و  نشست  در 
»سازگاری با کم آبی« که طی سه روز در 
تهران برگزار شد، بر اساس ارزیابی های 
کمیتۀ تخصصی معدن و صنایع معدنی 
شایستۀ  مبارکه  فولاد  شرکت  کشور، 
زمینۀ  در  برتر  »واحد  عنوان  دریافت 
سازگاری با کم آبی« شناخته شد و لوح 
تقدیر این آئین را به خود اختصاص داد.

به گزارش خبرنگار فولاد، طی این مراسم، 
دکتر اردکانیان با بیان اینکه کارگروه ملی 
سازگاری با کم آبی با مصوبۀ هیئت وزیران 
وزارتخانه های  عضویت  با  و  سال 9۶  از 
نیرو، صمت، جهاد کشاورزی و همچنین 
با  و  زمینه  این  در  مرتبط  سازمان های 
و  عمومی  اذهان  متقاعدسازی  اهداف 
واقعیت های  مبنای  بر  سیاست گذاران 
ضرورت ها  دربارۀ  دانش  تولید  اقلیمی، 
و راهکارها و ابزارهای گفتمان در زمینۀ 
کم آبی، هماهنگ سازی تمامی ذینفعان 
مرتبط با حوزۀ آب، نشان دادن ظرفیت ها 
و  زیستی  متناسب  شیوه های  خلق  و 
و  کم آبی  با  سازگاری  مشاوره های  ارائۀ 
تجربیات  و  ارزش ها  ملی  سازمان دهی 
ایجاد شده است، از تمامی سازمان ها و 
تلاش  عرصه  این  در  که  کارخانه هایی 

کردند قدردانی نمود.
معاون وزیر صنعت معدن و تجارت نیز 
در افتتاحیه همایش سازگاری با کم آبی 
گفت: با وجود اینکه صنعت ٢ درصد آب 
کشور را مصرف می کند اما وظیفه خود 
می دانیم که همکاری لازم با این بخش را 

داشته باشیم.
محسن صالحی نیا با بیان اینکه در سه 
محور اهداف خود را در این بخش پیاده 
سازی می کنیم، افزود: طبق این رویکرد 
در فرآیند تولید، استفاده از تجهیزات کم 
آب بر مورد توجه است، همچنین اجرای 
فرآیندهایی برای بهینه سازی مصرف آب 
و سازماندهی صنایع بر مبنای سیاست 
گذاری های ما در استفاده از تصفیه خانه 

آب انجام شده است.
نیلی  جواد  است  حاکی  گزارش  این 
پشتیبانی  و  فنی  خدمات  ارشد  مدیر 
لوح  این  دریافت  از  پس  مبارکه  فولاد 
تقدیر گفت: در روز نخست این همایش 
که با هدف تبادل اطلاعات در خصوص 
میان  کم آبی  با  سازگاری  موفق  تجارب 
ارکان کارگروه ملی سازگاری با کم آبی و 
مجموعه های دولتی و خصوصی فعال در 
سه حوزۀ » فضای سبز و آب و فاضلاب 
شهری و روستایی«، »صنعت، معدن و 

انرژی« و »کشاورزی« همراه با نشست 
برگزار شد، فولاد  نمایشگاه تخصصی  و 
مبارکه طی گزارشی با عنوان »مدیریت 
تمامی  مبارکه«  فولاد  در  آب  یکپارچه 
دستاوردهای خود در حوزۀ آب، کنترل 
مصارف و سازگاری با کم آبی را به اشتراک 

گذاشت.
 وی اظهار داشت: شرکت فولاد مبارکه 
که  هوشمندانه ای  سرمایه گذاری های  با 
از سال های 9٠ تاکنون در حوزۀ مصرف 
بهینۀ آب انجام داده است، به دستاوردهای 
به کارگیری  زمینۀ  در  ارزشمندی 
پساب های تصفیه شدۀ صنعتی کارخانه و 
پساب های شهری شهرستان های مجاور 
شرکت در خطوط تولید دست یافته است 

که در سطح دنیا کم نظیر است.
نیلی گفت: بحران تأمین آب و تغییرات 
اقلیمی که دامن گیر قسمت های وسیعی 
از کرۀ زمین شده است، محرک توسعۀ 
برای  پیشرفته  فناوری های  و  راهکارها 

سازگاری با این شرایط شده است.
مدیر ارشد خدمات فنی و پشتیبانی فولاد 
مبارکه خاطرنشان کرد: طی این نشست، 
نتایج اقدامات و تلاش های عوامل پیشرو 
در زمینه سازگاری با کم آبی با اهداف ذیل 
ارائه و در میان تمامی شرکت کنندگان 
شناسایی  شد:  گذاشته  اشتراک  به 
طرح های موفق در سطح کشور که منجر 
به کاهش مصرف و تلفات آب و کاهش 
آلودگی منابع آبی با نهادینه کردن عادت 

متناسب با کم آبی شده است؛ شناسایی 
ظرفیت های مناسب در صنایع مختلف 
منابع  مدیریت  کشاورزی؛  و  شرب  آب 
آب در توسعۀ ظرفیت های بومی؛ اشتراک 
تجارب و توسعۀ گفتمان اجتماعی فراگیر 

در مورد سازگاری با کم آبی.
محمدی،  اکبری  عباس  آئین،  این  در 
مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه نیز 
با  همایش  این  در  مبارکه  فولاد  گفت: 
ارائۀ گزارشی با عنوان »مدیریت یکپارچۀ 
آب شرکت فولاد مبارکه« اقدامات مؤثر 
و دستاوردهای شرکت در زمینۀ کاهش 
مصرف آب را تشریح کرد که مورد توجه و 

استقبال شرکت کنندگان قرار گرفت.
وی گفت: فولاد مبارکه در زمینۀ کاهش 
مصرف آب در چهار محور سرمایه گذاری 
کرده است: تصفیه و بازچرخانی حداکثری 
پساب صنعتی و تکمیل تصفیه خانه های 
و  آب  بهره وری  افزایش  داخلی شرکت؛ 
تولید  کاهش مصرف آن در فرایندهای 
از آب خام  قسمتی  شرکت؛ جایگزینی 
جمع آوری،  طریق  از  شرکت  موردنیاز 
انتقال و تصفیۀ تکمیلی پساب شهرهای 
مجاور؛ ایفای نقش در حوزۀ مسئولیت های 
اجتماعی در جهت بهبود سطح بهداشت 
و سلامت محیط زیست منطقه و رودخانۀ 
زاینده رود با ساماندهی شبکۀ جمع آوری 
است  گفتنی  شهری.  پساب  تصفیۀ  و 
توسعۀ پایدار شرکت و منطقه و تضمین 
تاب آوری در شرایط بحرانی بخش دیگری 

از دستاوردهای این سرمایه گذاری است.
 وی افزود: برخی از پروژه های انجام شده 
فولاد  در  کم آبی  با  سازگاری  حوزۀ  در 

مبارکه عبارت اند از:
-جمع آوری، تصفیه و انتقال پساب 9 شهر 
مجاور شرکت و احداث تصفیه خانه های 

مرتبط با آن؛
پساب  استحصال  تصفیه خانۀ  -احداث 

شهری به همراه سیستم UF مستغرق؛
تکمیلی  تصفیه خانۀ  سیستم  -احداث 
 RO سیستم  همراه  به  صنعتی  پساب 
از  مجدد  استفادۀ  و  بازچرخانی  جهت 

پساب در صنعت؛
-احداث RO تکمیلی با راندمان بالا جهت 

افزایش درصد بازیابی پساب؛
-اجرای پروژه های متعدد در زمینۀ کاهش 

مصرف آب در فرایندهای تولید.
 اکبری خاطرنشان کرد: برای دست یابی 
به این موارد بالغ بر ٨ هزار میلیارد ریال 
شده  سرمایه گذاری  مبارکه  فولاد  در 
است و نتیجۀ آن کاهش 4٠ درصدی 
مصرف آب خام در سال 97 نسبت به 
سال قبل و جایگاه ممتاز فولاد مبارکه 
منظر  از  آن  جهان تراز  رقبای  بین  در 
در  که  به گونه ای  است؛  آب  بهره وری 
فولاد مبارکه به ازای هر کیلوگرم تولید 
لیتر آب مصرف می شود؛  فولاد 7٣/٢ 
آب  متوسط  که  است  حالی  در  این 
مصرفی برای تولید محصولات تخت در 

جهان ٨ لیتر است.

قسمت  سوم قسمت  سومگفت وگوخبر خبر
 وزیر نیرو در نشست با مدیران صنعت

 آب و برق در استان اصفهان بیان کرد:
بیمه صنعت آب و برق از طریق شایسته 
گزینی نیروها برای انجام مسئولیت  ها

عباس بنی شریف مدیر عامل 
شرکت نفت سپاهان شد 

و  ارشد صنعت آب  اردکانیان در جمع مدیران  دکتر رضا 
برای  نیروها  بهترین  گفت:انتخاب  اصفهان  استان  در  برق 
انجام مسئولیت ها، کار بزرگی است که در نهایت موجب 
بیمه صنعت آب و برق از هر گزندی می شود وی گفت: در 
سالهای اخیر صنعت آب و برق در کشور به پیشرفت های 
قابل ملاحظه ای دست یافت که رونق و شکوفای صنعت را 
بدنبال داشت. دکتر رضا اردکانیان با اشاره به توسعه صنعت 
آب و برق  در زمینه های مختلف تصریح کرد:درست است که 
در سالهای اخیر در زمینه های فنی و تکنولوژی در صنعت 
آب و برق به پیشرفت های قابل ملاحظه ایی دست یافتیم اما 
د ر مدیریت منابع انسانی موفق نبودیم  وی اظهار داشت:دلیل 
این امر هم ساختارهای ، برگرفته از نگاههای کوتاه مدتی  ست 
که  آینده پژوهی در آن دیده نشده است.  وزیر نیرو محور 
توسعه منابع انسانی را شناسایی ظرفیت های بالقوه  دانست 
و عنوان کرد: زنند دانست و عنوان کرد:با جذب نیروی انسانی 
خلاق و استفاده درست ازاین  ظرفیت  ، شاهد رویکرد صحیح 
مدیریت منابع انسانی  می شویم  وی خطاب به مدیران ارشد 
صنعت آب و برق در استان اصفهان خاطر نشان ساخت:مدیر 
یعنی اداره کننده منابع،این مسئولیت وجوه سنگینی دارد به 
نحوی  که مدیران باید بتوانند  به خوبی و به درستی  از منابع 
در اختیار استفاده کنند. وزیر نیرو مدیریت نیروی انسانی را 
حائزاهمیت برشمرد و بیان کرد: زمان ،اصلی ترین و باارزش 
ترین  سرمایه ایی است  که فردی آن راصرف فعالیتی می 
کند پس مدیریت و استفاده  صحیح از ظرفیت منابع انسانی 

بسیار حائز اهمیت است.
دکتر اردکانیان ایجاد اثری ماندگار در طول سالهای خدمت 
را خواستارشد و اظهار داشت: مدیران صنعت آب و برق باید 
تدبیری لحاظ نمایند تا در طول سالهای خدمت موفق به 

ایجاد خدمات پایدار به مردم شوند.
وی خدمات صنعت آب و برق را متمایز از خدمات دیگر 
دستگاهها برشمرد و بیان کرد: کمتر دستگاهی وجود دارد 
که خدمات آن شامل تمام اقشار جامعه می شود ،بنابراین 
ارائه خدمات کمی و کیفی مطلوب در صنعت آب و برق 
بسیار حائز اهمیت است.وی نوع دیدگاه مردم را در  چگونگی 
ارائه خدمات صنعت و برق را مهم قلمداد کرد و خاطر نشان 
ساخت: نباید ازمباحث علوم اجتماعی در صنعت آب و برق 
نباید غافل شویم و با بهره گیری از کارشناسان در این زمینه 
،تغییر نگرش مردم را در راستای مصرف بهینه آب مهیا 
نمائیم.وزیر نیرو با اشاره به رعایت   سلامت اداری و مالی از 
سوی همه فعالان صنعت وآب و برق گفت: تخطی از سلامت 
اداری و مالی از سوی هیچ فردی در صنعت آب و برق تحمل 

نمی شود. رعایت موازین یکی از اصول اساسی است.
دکتر اردکانیان خواستار استفاده از ظرفیت بانوان در رده های 
مدیریتی شد و گفت:انتظار می رود از ظرفیت بانوان شاغل 
در صنعت در رده های مدیریتی بیش از پیش استفاده شود. 

عباس بنی شریف به عنوان مدیر 
عامل جدید شرکت نفت سپاهان 
فعالیت خود را آغاز کرد.بنابراین 
سوی  از  حکمی  طی  گزارش 
مصطفی امید قائمی مدیر عامل 
اهداف،  گذاری  سرمایه  شرکت 
عنوان  به  شریف  بنی  عباس 
مدیر عامل جدید شرکت نفت 
جایگزین  و  منصوب   سپاهان 

ابراهیمی گردید. ریاست هیات مدیره  شرکت نفت  محمد 
سپاهان ،مدیرعاملی هلدینگ مالی صبا نفت و معاونت مالی 
شرکت سرمایه گذاری اهداف از جمله سوابق بنی شریف می 
باشد. شرکت نفت سپاهان بزرگ ترین و مدرن ترین تولید کننده 
روغن پایه در خاورمیانه، شرکتی غیر دولتی است که در سال 
1٣٨1 بطور مستقل تأسیس گردید و از سال 1٣9٢ با نماد 
شسپا در بازار بورس اوراق بهادارعرضه شد. تولیدات سالانه این 
شرکت 7٠٠ هزار تن می باشد، از تولیدات این شرکت با نماد 
اسپیدی، روغن های صنعتی، روغن موتورهای بنزینی، دیزلی، 
روغن های دنده خودرو، روغن موتور سیکلت، روغن موتور ویژه 
و دریایی، گریس، اسلک واکس، پارافین، اکستراک و روغن پایه، 

و همچنین ضد یخ - ضد جوش می توان نام برد.

واحدهای توليدی 
دانش بنيان نشانگر 

خلاقيت و نوآوری 
جوانان هستند

مسعود پزشکیان نائب رئیس مجلس شورای اسلامی در بازدید از شرکت های دانش بنیان اصفهان گفت: این شرکت ها نشانگر خلاقیت و نوآوری جوانان هستند که به آن افتخار و از فعالیت شان 
حمایت می کنیم.  به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری اصفهان، ایشان در حاشیه بازدید از شرکت های دانش بنیان اظهار داشت: بازدید های خوبی به همراه استاندار 
اصفهان از این شرکت های تولیدی انجام گرفت که نشان از خلاقیت و تلاش و نوآوری جوانانی دارند که به آن می بالیم و افتخار می کنیم. وی ادامه داد: البته این واحد های تولیدی با مشکلاتی 

روبرو هستند که در تلاش هستیم آنها را مرتفع کنیم.
نائب رئیس مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: هرچقدر که مسائل فعالان اقتصادی زودتر حل شود آنها به ما اعتماد بیشتری پیدا می کنند و راه رونق تولید نیز هموار تر می شود.

وی با اشاره به عدم وجود مشکلات قانونی بر سر راه شرکت های دانش بنیان، افزود: این شرکت ها در پارک های علم و فناوری از اختیارات کافی برخوردار هستند و منابع لازم را نیز در اختیار 
دارند با این وجود اگر مساله ای باشد که مجلس شورای اسلامی بتواند آن را برطرف کند از این موضوع دریغ نخواهد کرد.

وی خاطرنشان کرد: می توان بخشی از ارزی که به واردات تعلق می گیرد به شرکت های دانش بنیان اختصاص داد تا با تولید کالاهای مورد نیاز کشور ما را از واردات بیشتر بی نیاز 
کنند زیرا این امر از تاکیدات مقام معظم رهبری )مدظله العالی(نیز هست.

 دبیر شورای روابط عمومی و اطلاع رسانی 
صنعت آب و برق استان اصفهان: 

در نمایشگاه تخصصی سازگاری با کم آبی 
رتبه نخست بیشترین مقالات ارائه شده به 

استان اصفهان تعلق گرفت

 استان اصفهان با ارائه بیش از 1٠٠ مقاله در پرتال کار گروه 
ملی سازگاری با کم آبی، توانست رتبه نخست را در این زمینه 

به خود اختصاص دهد. 
 دبیر شورای روابط عمومی و اطلاع رسانی صنعت آب و برق 
استان اصفهان در ادامه افزود: استانهای بوشهر  و فارس با ارائه 
حدود 5٠ مقاله در رتبه های بعدی قرار گرفتند که فاصله 

چشم گیری با استان اصفهان داشته است.
ارائه شده در این  با اشاره به مقالات  سید اکبر بنی طباء 
نمایشگاه اعلام کرد: استان اصفهان در نمایشگاه تخصصی 
سازگاری با کم آبی 49 طرح در حوزه آب شرب ،1۶ طرح 
مربوط به  آبیاری بهینه فضای سبز،1٢ طرح در قالب مصرف 
صحیح انرژی و1٠ طرح در رابطه با مصرف درست آب در 

صنعت ارائه نمود.
وی عنوان کرد: مدیران و کارشناسان آبفای شهری و روستایی 
تجربیات خود را در قالب مقالات ارائه کردند که در این میان 
19 مقاله مربوط به تجربیات مدیران وکارشناسان آبفای شهری 
و ۶ مقاله را مدیران و کارشناسان آبفای روستایی ارائه دادند. 
بنی طباء با بیان اینکه  مقاله مدیر دفتر مدیریت مصرف بهینه  
شرکت آبفا اصفهان  برای حاضرین در این همایش ارائه می 
شود تصریح کرد: مقاله مدیر دفتر مدیریت مصرف بهینه آب 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان  با عنوان )برنامه اجرایی 
تصفیه و بازچرخانی آب خاکستری در ساختمانها(در نشست 
به  حاضرین  برای  روستایی  و  شهری  شرب  آب  تخصصی 
تفصیل  ارائه می شود.وی با به اشاره ارائه دستاوردهای شرکت 
آب و فاضلاب در این نمایشگاه خاطرنشان ساخت:شرکت 
مربع  متر  مساحت ۶5  در  اصفهان  استان  فاضلاب  و  آب 
،دستاوردها و آثار خود را در زمینه سازگاری با کم آبی  در 
قالب بنر،برشور،فیلم،لوح فشرده  برای متخصصین صنعت به 
نمایش گذاشت.مشاور مدیر عامل شرکت آبفا استان اصفهان 
با اشاره به ارائه  آثار خلاق و جدید در این نمایشگاه بیان کرد: 
معاونین وزیر نیرو ، مدیرعامل شرکت مهندسی آب وفاضلاب 
کشور و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران   در  
روز اول نشست و  با افتتاح نمایشگاه سازگاری با کم آبی   در 
بازدید از غرفه شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان ،آثار ارائه را 

در این نمایشگاه را بسیار ارزنده و قابل توجه دانستند.

آگهــی تغییــرات شــرکت حمــل و نقــل بیــن المللــی راهیــان ترابــر اطلــس با مســئولیت 
محــدود به شــماره ثبــت 4۹6588 و شناســه ملــی ۱4006076۹47 به اســتناد صورتجلســه 
ــورخ  ــماره 46200/۱۱ م ــه ش ــورخ  ۱۳۹5/۱0/28و تاییدی ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
 ۱۳۹5/۱۱/۳0اداره کل راهــداری و حمــل و نقــل جــاده ای اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل 
اتخــاذ شــد : آقــای قنبــر ســوائی ش م 00۳45۱4۹7۱ دارنــده مبلــغ 750.000 ریــال ســهم 
الشــرکه بــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از شــرکت خــارج و 
گردیــد وآقــای ســجاد ســرگزی زاده ش م ۳6۱0765852 دارنــده مبلــغ ۱.000.000 ریــال 
ــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از شــرکت  ســهم الشــرکه ب
خــارج گردیــد وآقــای صفرعلــی ســعداللهی ش م 5۳0۹80۳۱7۳ دارنــده مبلــغ 250.000 
ــرکت از  ــدوق ش ــود از صن ــرکه خ ــهم الش ــه س ــت کلی ــا دریاف ــرکه ب ــهم الش ــال س ری
ــغ ۳.000.000  ــه مبل ــال ب ــغ 5.000.000 ری ــد ســرمایه شــرکت از مبل شــرکت خــارج گردی
ــد .  ــوق اصــلاح گردی ــه شــرح ف ــاده مربوطــه در اساســنامه ب ــال کاهــش یافــت و م ری
فهرســت و میــزان ســهم الشــرکه هریــک از شــرکاء بعــد از کاهــش ســرمایه بشــرح ذیل 
مــی باشــد: آقــای هــادی نوبهــاری کــد ملــی 00770227۳4 دارنــده مبلــغ 500.000 ریــال 
ســهم الشــرکه آقــای جــلال محمدپــور کــد ملــی ۳82052۳۱۱۱ دارنــده مبلــغ 2.500.000 
ریــال ســهم الشــرکه تعــداد اعضــا هیئــت مدیــره در ایــن شــرکت 4 نفــر مــی باشــد و 
مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. امضــاء کلیــه اســناد و اوراق 
بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک و ســفته و بــروات و قراردادها و عقود اســلامی 
اوراق عــادی و اداری شــرکت بــا امضــا مدیرعامــل و نائــب رئیــس هیئــت مدیــره متفقــا 
همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق 
اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )5۱8۱57( 

امور مالیاتی اصفهان با بسته های متنوع حمایتی به تولید ذوب آهن کمک می کند
 بهروز مهدلو  مدیر کل امور مالیاتی استان اصفهان:

 بهروز مهدلو مدیر کل امور مالیاتی استان اصفهان و 
هیئت همراه سوم تیر ماه با حضور در ذوب آهن ضمن 
دیدار و تبادل نظر با مهندس منصور یزدی زاده مدیر 
عامل شرکت از خط تولید این مجتمع عظیم صنعتی 

بازدید کردند .
مهندس یزدی زاده مدیر عامل ذوب آهن اصفهان در 
این دیدار مالیات را متعلق به عموم جامعه و حق الناس 
دانست و افزود : همه باید به نهادینه شدن فرهنگ 

مالیاتی در کشور کمک کنیم .
مدیر عامل ذوب آهن ، فرایند تولید به روش های کوره 
بلند و کوره قوسی را یادآور شد و تصریح کرد : با توجه 
به یارانه حامل های انرژی که به روش کوره قوس تعلق 
می گیرد به ازای هر کیلو تولید 9 هزار ریال بیشتر از 
روش کوره بلند از این یارانه ها بهره مند هستند لذا 
انتظار داریم دولت نیز نسبت به ذوب آهن اصفهان نگاه 

حمایتی متفاوت تری داشته باشد.
وی وابستگی معادن زغال سنگ کشور به ذوب آهن 
اصفهان را یادآور شد و تاکید کرد: در سال جدید ٢٠ 

درصد افزایش تولید را هدف گذاری کردیم که این 
هدف باعث خواهد شد تولید معادن زغال سنگ کشور 

نیز ٢٠ درصدی  افرایش یابد.
مهندس یزدی زاده با بیان این که ذوب آهن اصفهان 
مجموعه ای از کارخانه های تولیدی است که در کنار 
این  از  بسیار کمی  دارندگفت: بخش های  قرار  هم 
مجموعه آلاینده محسوب می شوند و منصفانه نیست 

آهن  ذوب  های  قسمت  تمام  آلایندگی  عوارض  در 
اصفهان را آلاینده در نظر بگیرند.

اصفهان  استان  مالیاتی  امور  بهروز مهدلو مدیر کل 
اداره  با  اصفهان  آهن  تعامل ذوب  دیدار  این  در  نیز 
کل امور مالیاتی استان را مطلوب و سازنده دانست 
و گفت: خوشبختانه امروزه پرداخت مالیات و دریافت 
مفاصاحساب مالیاتی برای سازمان و شرکت ها یک 
افتخار محسوب می شودوی با تشریح مشوق های 
مالیاتی برای رونق تولید ،افزود: مجموعه امور مالیاتی 
متنوع  های  بسته  ارائه  با  است  تلاش  در  اصفهان 
به ویژه ذوب  بزرگ  تولید شرکت های  به  حمایتی 
آهن اصفهان کمک شود.مدیر کل امور مالیاتی استان 
اصفهان پیشینه ذوب آهن اصفهان در توسعه صنعتی 
کشور را درخشان توصیف کرد و گفت: احداث بیش از 
1۶ هزار هکتار جنگل دست کاشت توسط ذوب آهن 
قابل تجلیل است و باید هزینه نگهداری این وسعت 
با عوارض آلایندگی  فضای سبز در مباحث مرتبط 

لحاظ شود.

مارک ویلموتس سرمربی بلژیکی تیم ملی فوتبال در گفت و گو با اسپورتسا:

امکانات را دیدم، دهانم از تعجب باز ماند ایران از اروپا امن تر است 
مارک ویلموتس سرمربی بلژیکی تیم ملی فوتبال ایران پس از یک ماه 
حضور در ایران، از شرایط کشورمان ابراز رضایت کرده است. این مربی در 
بازگشت به کشورش، گفت و گویی را با سایت اسپورتسا درباره حضورش در 

فوتبال ایران انجام داده که حاوی نکات جالب توجهی است.
ویلموتس در این مصاحبه گفت: وقتی به ایران آمدم شگفت زده شدم. در 
آغاز کمی احتیاط کردم اما آنها تلاش زیادی کردند که مرا جذب کنند. 
رئیس فدراسیون فوتبال ایران به بلژیک آمد تا مذاکره کنیم بعد من سه روز 
به تهران رفتم تا امکانات آنجا را از نزدیک ببینم. وقتی به آنجا رفتم، دهانم 
از تعجب بازماند چون آنجا ورزشگاه 1٠٠ هزار نفری، زمین چمنی خوب 
مثل میز بیلیارد و یک مرکز ورزشی مانند توبک که زمین تمرینی تیم 

ملی بلژیک است وجود داشت. بله، وقتی به ایران رسیدم غافلگیر شدم.
وی ادامه داد: در گذشته کارلوس کی روش، سرمربی سابق ایران به نتایج 
خوبی رسیده بود. ایران با او همواره به جام جهانی رفته بود اما آنها مرا 

می خواستند که ایران را مثل بلژیک تیمی قابل رقابت با بزرگان کنم.
سرمربی تیم ملی ایران درباره استعدادهای موجود در فوتبال ایران اظهار 
کرد: ایرانی ها عاشق فوتبال هستند. در اینجا پدیده جوان زیاد است. اینجا 
دروازه بانی دارم که هیچ کس او را نمی شناسد اما قادر است در تیمی 
درجه یک در اروپا بازی کند. همین طور مهاجمی 1٨ ساله دارم که اجازه 
دادم اولین حضورش را در تیم ملی جشن بگیرد. او با تیم زیر 17 ساله ها 
دو مرتبه مقابل آلمان گلزنی کرده بود. او به تیم ملی بزرگسالان آمد و 

فوری یک گل به سوریه زد. من اطمینان دارم باز هم چنین استعدادهایی 
در این فوتبال وجود دارد. فقط باید برویم و آنها را پیدا کنیم. به عنوان 
سرمربی تیم ملی با شور و علاقه دنبال اقلام مختلفی می گردم تا معجونی 
عالی را آماده کنم. فقط در این میان سؤالی که باقی می ماند این است که 
چطور می خواهیم بازی کنیم. بدیهی است که بعد از سه جلسه تمرین 
نمی توان همه چیز را تغییر داد اما در بازی تدارکاتی با کره صاحب 1۶ 
موقعیت گل شدیم. این چیزی نبود که قبلاً از تیم ملی دیده شده باشد. 
نترسیدم و تلاش کردم بازی رو به جلو را اجرا کنم. این طرح و فلسفه 
من در تمام تیم هایم بوده است.وی درباره تفاوت فرهنگ ایران و بلژیک 
گفت: من عاشق کشف کشورهای جدیدم و همچنین کنجکاو هستم. در 
اروپا و آفریقا کار کرده بودم و اکنون در آسیا حضور دارم. باید با فرهنگ 
ایران سازگار شوم. در زمان حضورم در تهران متوجه شدم آنجا بسیار تمیز 
است و در همه جا گل می بینید. فکر می کنم مانند یک شهر اروپایی و 
واقعاً عالی است. ما مرکز تمرینی جادویی داریم. محل تمرین ما در جایی 
اعجاب انگیز مشرف به رشته های کوه ها است. سرمربی تیم ملی همچنین 
گفت: نمی خواهم درباره سیاست حرف بزنم چرا که من یک چهره ورزشی 
هستم. درباره اینکه چرا می گویند ایران ناامن است هیچ چیز نمی فهمم 
چرا که به دلیل کنترل های بیشتر ایران حتی از اروپا هم امن تر است. 
احترام زیادی در تمام سطوح وجود دارد و من مجبور نیستم در طول 

تمرینات تیمم نقش یک پلیس را بازی کنم.



دکتر غلامرضا سلیمانی مدیر عامل بیمه مرکزی گفت: با هدف تامین نیازهای بیمه ای مردم و ضرورت حمایت از فناوری های نوین در صنعت بیمه در قالب تفاهم نامه میان 
بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، بیمه مرکزی ساماندهی و تسهیل فعالیت استارت اپ های بیمه ای را به عنوان راهکاری 
مناسب در دستور کار خود قرار داد و عرضه خدمات بیمه ای مبتنی بر فناوری اطلاعات به عنوان مکمل شیوه های فروش سنتی بیمه، علاوه بر ایجاد رونق در بازار بیمه، پایه 

گذار تحولی عظیم در صنعت بیمه خواهد بود که با سرعت و کیفیت قابل قبول، ضمن افزایش رضایتمندی متقاضیان بیمه، موجبات توسعه بازار و افزایش ضریب نفوذ بیمه 
را فراهم خواهد کرد.  وی افزود: در مقطع فعلی، صنعت بیمه آماده  پذیرش نوآوری و جذب تکنولوژی است تا با بهره مندی از ابزارهای نوین ضمن اعمال مناسب 
مدیریت ریسک، به افزایش رقابت در این صنعت کمک نماید. وی از اعلام آمادگی این سازمان برای ساماندهی فعالین مذکور در قالب کارگزاری های الکترونیکی بیمه 

خبر داد و گفت: در صورت نیاز با بازنگری در مقررات و ضوابط مربوطه، به آنان پروانه فعالیت اعطا می شود. همچنین متقاضیان می توانند درخواست کارگزاری 
الکترونیکی خود را در این زمینه به اداره کل پذیرش موسسات و دفاتر بیمه ای بیمه مرکزی ارسال نمایند تا مورد بررسی قرار گیرد.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه

www.etebar.net
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7 تسهيل عرضه خدمات 
بيمه ای در قالب 

کسب و کارهای 
الكترونيكی و 
استارت آپ ها

انتشار مطلبی در یکی از خبرگزاری ها با عنوان» تخلف چند 
صد میلیاردی صرافان در سامانه نیما«، باعث ایجاد ابهامات و 
سوالاتی در خصوص صحت و سقم بروز تخلف در سامانه نیما 
شد. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، با توجه به مطلب 
منتشره و با عنایت به طرح سوالات مشابه در این خصوص، 
روشنگری  و  عمومی  افکار  تنویر  منظور  به  زیر  توضیحات 
در فضای رسانه ای اعلام می  شود: 1-    سامانه نیما بستری 
انجام مبادلات بین بانک ها، صرافی ها و سایر طرفین  برای 
اختلال  از  موردی  تاکنون  و  است  کشور  تجاری  مبادلات 
یا نفوذ در آن مشاهده نشده است. ٢-    اطلاعات منتشره در 
یکی  توسط  تعهد  ایفای  عدم  از  حاکی  خبرگزاری،  گزارش 
از طرفین قرارداد است که ریسکی محتمل در تمام معاملات 
بوده و ارتباطی با بستر انجام معامله ندارد. در این راستا امنیت 
سامانه نیما مشروط به سلامت طرفین معاملات کماکان پا 
برجاست و کوچکترین ریسکی از این محل متوجه مشتریان 
و مراجعان نخواهد بود. ٣-   با توجه به عدم امکان دسترسي 
به اطلاعات حساب عرضه کنندگان ارز در بانک هاي خارجي، 
پوشش ریسک های ناشی از رفتار عرضه کنندگان و متقاضیان 
ارز توسط سامانه نیما انتظاری نادرست است و هر دو گروه باید 
پس از اطمینان از صحت و سقم اطلاعات طرف مقابل اقدام به 
انجام داد و ستد کنند. 4-    هشدارهای لازم توسط سامانه، 
به منظور آگاهی دادن به تمام واردکنندگان و صادرکنندگان 
بانک ها و صرافی ها در زمان آغاز فرایند معامله داده شده است 
مطروحه  امنیتی  نکات  و  ملاحظات  می بایست  افراد  این  و 
را در طول فرایند مد نظر داشته باشند. 5-     انجام معاملات 
خرید و فروش ارز توسط وارد کنندگان و صادرکنندگان به دو 
روش زیر قابل انتخاب بوده که بالطبع مسئولیت این انتخاب 
نیز بر عهده متقاضی خواهد بود:الف( پرداخت یا واریز ارز پس 
از دریافت ریال ب( پرداخت یا واریز ارز قبل از دریافت ریال 
نکته پایانی اینکه رسالت سامانه نیما ایجاد فضای مناسب برای 
اطلاع خریداران و فروشندگان ارز از میزان عرضه و تقاضای آن 
و تسهیل داد و ستد بوده و پوشش ریسک های معمول تجارت 

را در بر نمی گیرد.

»آیین نامه ورود، صدور و معاملات طلا، نقره و پلاتین« در 
جلسه عصر دیروز شورای پول و اعتبار مورد بازنگری قرار 
گرفت. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، در یک هزار 
و دویست و هفتاد و سومین جلسه شورای پول و اعتبار که به 
ریاست دکتر عبدالناصر همتی تشکیل شد، به پیشنهاد بانک 
مرکزی و با هدف تسهیل واردات شمش و طلای ذوب شده، 
صادرات مصنوعات فلزات گرانبها و رفع موانع تسویه تعهدات 
صادراتی صادرکنندگان مصنوعات فلزات گرانبها، »آیین نامه 
ورود، صدور و معاملات طلا، نقره و پلاتین« بازنگری و شورا 
ضمن تغییر نام آن به »آیین نامه ورود و صدور فلزات گرانبها« 

آیین نامه مزبور را تصویب کرد.

هفتمین نشست دوره ای رئیس 
کل بانک مرکزی با اقتصاددانان 
محوریت  با  دیروز  عصر 
موضوعاتی همچون بازار متشکل 
ارزی، عملیات بازار باز،  نقدینگی 

و تورم برگزار شد. 
بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 
مرکزی، دکتر عبدالناصر همتی 
ضمن اشاره به کارکرد و ویژگی 

تاکید  و  اشاره  باز  بازار  به عملیات  ارزی  بازار متشکل  های 
کرد بازار باز مهم ترین ابزار برای کنترل نرخ بهره کوتاه مدت 
است و در بسیاری از بانک های مرکزی به کار می رود.  بنا به 
گفته رئیس کل بانک مرکزی این بانک در نظر دارد از تجارب 
کشورهای دیگر در زمینه عملیات بازار باز به واسطه برگزاری 
کارگاه های آموزشی بهره مند شود.عالی ترین مقام بانک مرکزی 
تاکید کرد که این بانک با اجماع نظرات، وسواس و دقت نظری 
خاص و با اطمینان حاصل کردن از آمادگی های مورد نیاز 
نسبت به عملیاتی کردن بازار متشکل ارزی و نیز عملیات بازار 
باز اقدام می کند. به گفته دکتر همتی، اجرایی کردن عملیات 
بازار و شکل گیری بازار متشکل ارزی نهادسازی مناسبی است 
که ابزارهای مورد نیاز بانک مرکزی را برای سیاست گذاری 
پولی و ارزی در اختیار این بانک می گذارد. اقتصاددانان حاضر 
برای  بانک مرکزی  اقدامات  از  تقدیر  نیز ضمن  در نشست 
حفظ تعادل در بازار ارز، راه اندازی بازار متشکل ارزی و اقدام 
به عملیات بازار باز، این دو را از مهم ترین ابزارهای سیاست 
گذاری بانک مرکزی در حوزه پولی و ارزی دانستند و خواستار 
دقت نظر در به کارگیری آنها شدند.اصلاح ساختار نظام بانکی، 
بهبود  تولید،  موانع  رفع  تورم،  نرخ  مهار  نقدینگی،  کنترل 
وضعیت معیشتی مردم و جلوگیری از عدم تعادل درآمدی از 
طریق سیاست های پولی و مالی، توجه به ترکیب و مقاصد 
و مبادی تجاری ایران و ضرورت اصلاح آن در جهت کاهش 
تأثیرپذیری از تحریم ها و انتظام بخشی به عملیات بانک ها از 

دیگر مباحث مطرح شده در این جلسه بود.

توسط شورای پول و اعتبار انجام شد؛ 

تصویب »آیین نامه ورود و صدور فلزات گرانبها«

روابط عمومی بانک مرکزی اعلام کرد؛

 هفتمین نشست رئیس کل بانک مرکزی 
با اقتصاددانان برگزار شد

خبر

روابط عمومی بانک مرکزی اعلام کرد؛

سامانه نیما ریسک های معمول تجارت 
را پوشش نمی دهد

در بانکداری باز رقابت بر سر تجربه مشتری

عبدالمجید پورسعید مدیرعامل بانک ایران زمین گفت: بانکداری 
باز اطلاعات بین بانکها و موسسات مالی به اشتراک گذاشته می شود، افزود: در شیوه  
جدید از بانکداری تمرکز بر ارائه هرچه بهتر خدمت بر مبنای درخواست مشتری 
ایجاد  بر روی  ارائه خدمات تغییر می کند. در فضای جدید تکیه  است. فضای 
شبکه های تبادل اطلاعات است نه متمرکز کردن آن. در این فضا خلاقیت است 
که موجب انتخاب یک بانک به عنوان ارائه دهنده، خدمات خواهد بود. وی افزود: 
در بانکداری دیجیتال هریک از مشتریان، تجربه منحصر بفردی از دریافت خدمات 
خواهد داشت. در مقابل برای ارائه کنندگان خدمات نیز این امکان فراهم می شود 
که محدودیت ها را بردارند و طیف وسیعی از مشتریان را بر مبنای استراتژی های 
سازمانی خود مورد تحلیل قرار داده و به آنها خدمت ارائه کنند.پورسعید با تاکید 
بر بازنگری در فرآیندهای سنتی اظهار داشت: ما باید به سرعت فرآیندهای خود 
را مورد بازنگری قرار دهیم. در این بین نهادهای ناظر هم باید سرعت خود را در 
به روز رسانی و ابلاغ این فرآیندها افزایش دهند تا صنعت بانکداری کشور از رشد 

تکنولوژی عقب نماند.

افزایش سقف اختیارات مدیریت ها در پرداخت تسهیلات
روح اله خدارحمی رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک کشاورزی  با 

تأکید بر ضرروت رفع موانع تولید بخش کشاورزی گفت: در اجرای شعار محوری رونق 
تولید، سقف اختیارات مدیریت های شعب این بانک در استان ها افزایش یافت. به گزارش 
روابط عمومی بانک کشاورزی، وی در نشست با اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس 
شورای اسلامی میزان افزایش سقف اختیارات مدیریت ها را تا 4٠ درصد اعلام کرد و 
یاد آور شد: باتوجه روند فزآینده قیمت ها، اختیارات مدیریت ها را در پرداخت اعتبارات 
بخش کشاورزی افزایش دادیم. وی  در ارتباط با میزان اختیارات مدیریت ها در تصویب 
و پرداخت تسهیلات به طرح ها گفت: با هدف سرعت بخشیدن به اجرای طرح ها تعداد 
طرح هایی که به مرکز ارسال می شوند محدود است و در سایر طرح ها نیز سقف اختیارات 
افزایش یافته و محدودیتی نداریم و در پرداخت تسهیلات موظفیم براساس نرخ مصوب 
شورای پول و اعتبار عمل کنیم اما با هدف حمایت از فعالان بخش کشاورزی، منابع داخلی 
را با منابع صندوق توسعه ملی تلفیق و نرخ تسهیلات مورد نیاز بخش را کاهش دادیم. مثلًا 
تسهیلات مکانیزاسیون با نرخ  15 درصد  و ٣ درصد کمتر از نرخ مصوب به متقاضیان 

پرداخت می شود.

اعتبار  حاصل تعامل شفاف و ارتقای خدمت رسانی است
حسین کریم خان زند؛ مدیر عامل شرکت بیمه نوین گفت: فرهنگ 

سازمانی در بیمه نوین نگاهی بدون مرز میان کارکنان و نمایندگان است و توقع 
بیمه نوین از شبکه فروش خود، توسعه و اجتناب از رکود با تکیه بر محورهای 
آموزش، بررسی نقاط ضعف در عملکرد، ایجاد بینش و افق دید متعالی و گسترش 
بازارهای هدف است.وی افزود: بینش ما اولویت و تقدم اعتبار بیمه نوین بر کسب 
پرتفوی صرف است. اعتباری که از اعتماد و ارج نهادن به شبکه فروش، تعامل شفاف 
با نمایندگان و بیمه گذار، فرآیند سریع پرداخت خسارت و افزایش خدمت رسانی 
نشأت گرفته است. کریم خان زند همچنین با اشاره به آنکه در سال گذشته بیمه 
نوین جزو شرکت  های برتر بیمه از نظر شاخص  های مالی بوده است، گفت: رویکرد 
تغییر در این شرکت از سه سال گذشته بر اساس تحقیقات و مطالعات میدانی انجام 
شد که در نتیجه آن به کارگیری روش  های نوین فروش، توسعه بازار با استراتژی 
متفاوت و در نظر داشتن ضریب خسارت هر استان، از میان بردن موانع اجرایی 
فروش مؤثر بر عملکرد نمایندگان بوده که چشم انداز کسب پرتفوی هزار میلیاردی 

را جزو سیاست  های کوتاه مدت و قابل دسترس بیمه نوین قرار داده است.

کلنگ سي امین مدرسه بانک به زمین خورد
به گزارش روابط عمومي بانک اقتصادنوین، در آیین کلنگ زني 

مدرسه »مهر نوین« که با حضور جمعي از مدیران ارشد بانک اقتصادنوین و مدیران 
عالي کشوري و استاني برگزار شد، مسعود آذر، سرپرست منطقه مرکزي این 
بانک با اشاره به اقدام هاي بانک اقتصادنوین در حوزه مسئولیت هاي اجتماعي و 
به  ویژه مدرسه سازي در مناطق محروم گفت: ایجاد فضاي آموزشي مناسب براي 
دانش آموزان و معلمان از اهمیت زیادي برخوردار است؛ چنانکه بانک اقتصادنوین 
طي 1٨ سال گذشته به ساخت ٣٠ مدرسه در مناطقِ محروم کشور اقدام کرده که 
از این تعداد 19 مدرسه مورد بهره برداري قرار گرفته و 11 مدرسه دیگر در دست 
احداث است. او همچنین اعلام کرد تا پایان سال 9٨، عملیات اجرایي احداث چهار 
مدرسه دیگر آغاز خواهد شد. مسعود آذر با تاکید بر اهمیت نقش آموزش  و پرورش 
در توسعه و پیشرفت کشور اظهار کرد: مدرسه سازي در مناطق کمتر برخوردار 
به مثابه بذري است که کاشته مي شود. امید است این بذر روزي به حاصل نشیند و 
دانش آموزان مستعد این مدارس با سعي و تلاش، مسیر رشد و ترقي خود و جامعه 

را فراهم سازند. 

مهم ترین سرمایه هر سازمانی، سرمایه انسانی است
دکتر مجید قاسمی مدیرعامل بانک پاسارگاد ضمن قدردانی از دکتر 

لاریجانی به دلیل پیگیری  دقیق که منجر به تسریع در عملیات ساخت بیمارستان خاتم 
قم شد، گفت: خوشحال هستیم که با الطاف الهی، این توفیق نصیب گروه مالی پاسارگاد 
شد. مراقبت  ها و پیگیری های مستمر و منظم آقای دکتر لاریجانی نیز کار ما را هم سخت 
و هم سهل کرد. چراکه هم احساس مسئولیت ما را افزایش داد و هم مسیر را برای تحقق 
این امر هموارتر کرد. وی با بیان اینکه توجه ویژه ای به امر تأمین سرمایه انسانی کارآمد 
برای این بیمارستان خواهد شد، ادامه داد: ما معتقد هستیم مهم ترین سرمایه  ی ما، 
سرمایه انسانی است. در بانک پاسارگاد نیز همین اعتقاد وجود دارد و آنچه را که به  عنوان 
سرمایه در صورت های مالی ذکر  می کنیم در حقیقت دست مایه است. در ادامه دکتر مخبر 
مدیرعامل هلدینگ نسیم سلامت پاسارگاد گفت: بیمارستان خاتم با زیربنای حدود 1٨٠ 
هزار مترمربع، یک مرکز تخصصی در کشور است که در خاورمیانه مشابه آن را نداریم. 
فاز یک این بیمارستان با ۶5٠ تختخواب و زیربنای 1٢٠ هزار مترمربع، به زودی افتتاح 
خواهد شد. این فازکه کاملًا مجهز است و کلیه ی بخش های تخصصی درمانی را شامل 

می شود، از بزرگ ترین بیمارستان کشور، از لحاظ زیربنا نیز بزرگ تر است.

سودآوری بانک سامان مبتنی بر استراتژی
گزارش های منتشره در کدال نشان از عملکرد درخشان بانک سامان و 

رشد 14٨٠ درصدی سوددهی و تحصیل سود ۶٣٢ ریال به ازای هر سهم در سال مالی 
97 دارد. به گزارش روابط عمومی بانک سامان، علیرضا معرفت قائم مقام مدیرعامل بانک 
سامان، در تشریح چگونگی دستیابی به این موفقیت اظهار داشت: اقدامات مطالعاتی و 
اجرایی برای پیاده سازی برنامه جدید استراتژی بانک سامان از اوایل سال 1٣9۶ با بهره 
گیری از تجارب داخلی و بین المللی آغاز شد و این راهبرد با نام "سامان 14٠٠" در 
پایان سال 1٣9۶ به تایید و به تصویت هیات مدیره رسید و اقدامات اجرایی آن به عنوان 
برنامه کلیدی بانک از سال 1٣97 آغاز شد.معرفت در ادامه تاکید کرد، ما در بانک سامان 
با تکیه بر این برنامه استراتژیک و هدایت دقیق هیات مدیره و همکاری بسیار خوب 
واحدهای ستادی و شعب بانک از همان ماه های نخست سال 1٣97 شاهد تغییرات 
مثبت و ارزشمندی در روندها بودیم و این نشانه ها ما را در پیگیری قوی تر برنامه سامان 
14٠٠ مصمم تر کرد.معرفت افزود: برنامه راهبردی سامان 14٠٠ کمک کرد تا ما علاوه 
بر افزایش فروش و درآمدهای مشاع و غیر مشاع، موفق به کاهش هزینه های مشاع و 
عملیاتی بانک شویم که این دستاورد ما را در نقطه جدیدی قرار داده است که می تواند 

زمینه ثبات و تداوم درآمدزایی ما در سالهای آتی باشد.

دریافت قدرالسهم بن کارت های نمایشگاه بین المللی کتاب 
مدیر امور مالی و خزانه داری بانک شهر گفت: متقاضیانی که از بن کارت 

های ثبت نامی خود در سی و دومین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران استفاده نکرده 
اند، می توانند از فردا )1٠ تیرماه( قدرالسهم خود را از طریق خودپردازهای این بانک 
دریافت کنند. به گزارش مرکز ارتباطات و روابط عمومی بانک شهر، رسول خوش بین 
با بیان این مطلب افزود: قدرالسهم بن کارت های دانشجویی و دانش آموزی از طریق 
خودپردازهای بانک شهر و تمامی کارت خوان های شبکه شتاب از روز یکشنبه 1٠ 
تیرماه قابل استفاده است. وی تصریح کرد: همچنین بن کارت های سازمانی اشخاص 
حقوقی نیز از طریق دستگاههای کارتخوان کتابفروشی ها که فهرست آنها در سایت 
www.ketab.ir در دسترس است، قابل استفاده خواهد بود. مدیر امور مالی و خزانه داری 

بانک شهر در ادامه خاطر نشان کرد : افرادی که ثبت نام کرده اما بن کارت خود را دریافت 
نکردند نیز می توانند به شعب این بانک مراجعه و پس از دریافت بن کارت، قدر السهم 
خود برداشت کنند.بر این اساس، سی و دومین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران 4 تا 14 
اردیبهشت ماه در مصلی امام خمینی)ره( تهران، پذیرای علاقمندان کتاب و کتابخوانی 
بود و در این دوره بیش از 1٣٣ هزار ثبت نام از سوی دانشجویان، طلاب و اساتید جهت 

دریافت بن کارت انجام شد.

پرداخت تسهیلات اعتباری به خسارت دیدگان سیل 
حجت الله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیر عامل بانک توسعه تعاون گفت: 
این بانک در آغازین روزهای وقوع حادثه بی سابقه سیل اخیر کشور که منجر به 

صدمات و خسارات مالی به هموطنان عزیز گردیده ، برابر تکالیف و وظایف حرفه ای و مسئولیت 
اجتماعی اقدام به اعلام آمادگی برای کمک و پرداخت تسهیلات اعتباری نموده است گفت:  برابر 
این اعلام آمادگی و تعهدات ناشی از آن، بانک توسعه تعاون موضوع را با جدیت پیگری و علاوه بر 
برگزاری جلسات با سازمان ها و دستگاههای ذیربط، با کلیه سازمان ها و نهادهای مسئول مکاتبه 
تا در همین راستا سازمان ها نسبت به معرفی هموطنان و عزیزان واجد شرایط آسیب دیده از 
حادثه سیل جهت دریافت وام قرض الحسنه به بانک توسعه تعاون اقدام نمایند.حجت اله مهدیان 
رییس هیات مدیره و مدیر عامل بانک توسعه تعاون در جلسه ویدئو کنفرانس با مدیران شعب 
استانی این بانک ضمن بیان اهمیت نقش آفرینی بانک توسعه تعاون به عنوان عاملیت اعطای 
تسهیلات به هم میهنان خسارت دیده در سیل های اخیر گفت: بانک توسعه تعاون از ابتدای وقوع 
این رویداد، بنا به احساس وظیفه انسانی و مبتنی بر تکلیف اداری ابلاغ شده از سوی وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی برای کمک و جبران خسارت به آسیب دیدگان سیل در صحنه حضور داشت. 
طی بازدیدهای میدانی و رایزنی های حضوری با استانداران و مقامات محلی آمادگی بانک برای 

اعطای تسهیلات جبران خسارت به مقامات مسئول و استانداران اعلام گردید.

عزم جدی دولت برای تعیین تکلیف بدهی خود به بانکها
پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه: معاون وزیر اقتصاد از عزم جدی دولت 

برای تعیین تکلیف بدهی خود به بانکها خبر داد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک 
سپه دکتر عباس معمار نژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکتهای دولتی وزارت امور 
اقتصادی و دارایی در مراسم معارفه دکتر خسرو فرحی عضو جدید هیئت مدیره 
بانک سپه ضمن بیان مطالب فوق اظهار داشت: ادغام بانک ها در راستای اصلاح نظام 
بانکی کشور موضوع بسیار مهم وتجربه اولی است که در این سطح انجام می گیرد.
وی با بیان این که ادغام بانک ها برای بانک سپه فرصت خوبی است، افزود: با درایت 
مدیر عامل و اعضای هیئت مدیره این بانک و برنامه ریزی و پیگیری بانک مرکزی، 
وزارت امور اقتصادی و دارایی و تعامل ستاد کل نیروهای مسلح تلاش بر این است 
که در ادغام مشکلات به حداقل ممکن کاهش پیدا کند.معاون امور بانکی، بیمه و 
شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی و دارایی گفت: در ادغام بانک ها تراز نامه 
بزرگی با دارایی ها و بدهی های بزرگ قرار دارد. لذا مبنای ارزش گذاری ها براساس 
قوانین و مقررات صورت می گیرد.وی از مدیران بانک سپه خواست: مدیریت دانشی 
که در دوره ادغام شکل می گیرد را مستندسازی و سوابق ادغام را نگهداری کنند تا 

از این تجربه استفاده شود.

رفتار کارکنان تصویر بانک و ذهن مشتریان
بانک دی؛ محمد رضا  تبلیغات  اداره روابط عمومی و  به گزارش 

قربانی، مدیرعامل قربانی در این دیدارها با اشاره به اهمیت جذب مشتریان در فضای 
رقابتی موجود گفت: کارکنان بانک روزانه با عموم مردم در تماس و تعامل هستند و 
در برخورد اول تصویری که مشتریان از بانک و کیفیت خدمات آن به دست می آورند 
حاصل رفتار و نحوه برخورد کارکنان شعبه است. وی افزود: نتایج نظرسنجی های 
اداره روابط عمومی و تبلیغات از مشتریان شعب بانک دی نشان می دهد که اگرچه 
رضایت مشتریان از نحوه رفتار و عملکرد کارکنان شعب در سطح نسبتاً مطلوبی 
قرار دارد اما ضرورت توجه به تقویت رفتار حرفه ای کارکنان شعب احساس می 
شود. مدیرعامل بانک دی با تاکید بر لزوم همدلی کارکنان و هم افزایی تلاش های 
ستاد و شعبه تصریح کرد: تمامی تلاش های همکاران ما در ستاد مرکزی در جهت 
تسهیل و تسریع در رسیدگی به درخواست های شعب است تا همکاران شعب بتوانند 
در سریعترین زمان ممکن انتظارات مشتریان را برآورده کنند و اگر گاهی به دلیل 
بروز مشکلات سیستمی یا در اثر خطای انسانی خللی در این تعاملات به وجود آید، 
همکاران شعب باید با رفتار حرفه ای خود مانع از ایجاد تصویر ذهنی منفی نزد 

مشتری نسبت به برند و کیفیت خدمت رسانی بانک شوند. 

تمرکز بانک بر »رونق تولید«
دکتر محمدرضا حسین زاده در جلسه »کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید« ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان البرز با بیان این که 

واحدهای تملیک شده توسط بانک ها، آنهایی هستند که از چرخه تولید خارج شده 
اند؛ افزود: بانک ملی ایران با تشکیل کارگروهی برای تعیین تکلیف املاک تملیکی 
در همه استانها، با صاحبان این املاک وارد مذاکره شده و با در نظر گرفتن امتیازاتی، 
شرایط بازگرداندن املاک به صاحبانشان را مهیا کرده است. وی همچنین با تاکید بر 
این که عزم بانک ملی ایران، تحقق شعار سال و حمایت بی دریغ از تولید ملی است، 
ادامه داد: رونق تولید به معنای رونق اشتغال و افزایش رشد اقتصادی است که بدون 
شک در همه فعالیت های بانک، این موضوع مدنظر خواهد بود. مدیرعامل بانک 
ملی ایران به کمک قابل توجه نظام بانکی برای برطرف کردن آسیب های ناشی از 
وقوع سیل نیز اشاره کرد و گفت: هم وطنان بسیاری در حادثه سیل امسال خسارت 
دیدند، اما نظام بانکی تلاش کرد از حداکثر توان خود برای جبران این خسارت 
استفاده کند، به طوری که نه تنها به مردم عزیز تسهیلاتی را پرداخت کرد، بلکه در 
بازسازی زیرساخت ها مانند مراکز آموزشی، راه ها، مراکز بهداشت و ... نیز به صورت 

فعال مشارکت داشته و دارد.

نگاهی به تسهیلات بانک 
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات ایران  با نگاهی به خط مشی 

این تکالیف 15 گانه می توان دریافت که درون گرایی و برون گرایی به طور همزمان که از جمله 
رویکردهای اقتصاد مقاومتی نیز محسوب می شود در اجرای این طرح ها نقش مهمی ایفا می کند. 
نقش بانک توسعه صادرات نیز در این عرصه با توجه به لزوم تامین مالی طرح ها و همچنین مساعدت 
به سرمایه در گردش پروژه های بخش صنعت ومعدن ، با اهمیت تلقی شده و تسهیلات این بانک 
موجبات رشد پروژه ها و احداث کارخانه های مرتبط را فراهم خواهد آورد: همزمان با فرارسیدن 
روز صنعت و معدن ، فعالیت های بانک تخصصی توسعه صادرات به عنوان اگزیم بانک ایران در 
ارائه خدمات به این بخش طی دو سال گذشته از نظر می گذرد : کل تسهیلات اعطایی بانک توسعه 
صادرات در سال 9۶ ، بیش از 5٨ هزار میلیارد ریال بوده است و قریب به ٢٢ هزار میلیارد ریال آن 
به بخش صنعت و معدن اختصاص یافته است. رقم تسهیلات اعطایی در سال 97 بیش از ۶٢ هزار 
میلیارد ریال بوده است که ٢9 هزار میلیارد ریال آن مربوط به بخش صنعت و معدن است. مقایسه 
ارقام مربوط به سال های 97 و 9۶ بیانگر آن است که درصد تسهیلات اعطایی به بخش صنعت و 
معدن ، واجد 1٠ درصد رشد درسال 97 نسبت به سال قبل از آن بوده است. بررسی عملکرد بانک 
تا پایان اردیبهشت سال 9٨ نشان میدهد کل مانده تسهیلات در بخش طرح 149 هزار و 4٢9 

میلیاردریال بوده است که رقم ٢4 هزار و 19٢ میلیارد ریال آن مربوط به بخش صنعت و معدن است.

سرعت در تشکیل صندوق بلایای طبیعی
به گزارش روابط عمومی بانک تجارت، نیما نوراللهی مدیرعامل بیمه تجارت نو 

گزارشی از عملکرد این شرکت در سال97 ارائه کرده و با تاکید بر اینکه ترکیب سهامداران شرکت 
از نقاط قوت و توانمندی های قابل اتکای مجموعه است، گفت: درکنارحضور پرثمر سهامداران، 
وجود بیمه گذاران بزرگی از جمله وزارت راه و شهرسازی و کمیته امداد امام خمینی )ره( موجب 
افزایش ارزش پرتفوی به نسبت سال های گذشته شده است. مدیرعامل بیمه تجارت نوهمچنین 
با اشاره به سیل های اخیر دراستان های مختلف کشورگفت: در این حوادث 7٠ تیم کارشناسی 
ارزیابی خسارت در حدود 4٨ هزار پرونده خسارت تشکیل دادند که بررسی بیش از 4٠ هزار از این 
تعداد به اتمام رسیده است. نور اللهی در ادامه خواستار سرعت بخشیدن به تشکیل صندوق بلایای 
طبیعی و فاجعه آمیز شد و اعلام کرد: حجم کاری بالای صورت گرفته طی سیل اخیر، رکوردی 
قابل تحسین و منحصربه فرد بوده که از این بیمه به جا مانده است. کاظم دلخوش نماینده مردم 
صومعه سرا نیز در این مراسم ضمن تقدیر از عملکرد بیمه تجارت نو در ارائه خدمات و ترویج 
فرهنگ بیمه دراستان گیلان، گفت: ایران کشوری حادثه خیز در بلایای طبیعی و جاده ای است، 
به طوری که سالانه شاهد سیلاب و زلزله های خطرناکی هستیم در این میان یکی از راهکارهای  
مقابله با این دست اتفاق ها استفاده از نیروهای جوان و زبده درشرکت های بیمه ای است. در کنار 

آن ضرورت دارد این شرکت ها ارتباط خودرا با مراکز تصمیم ساز و تصمیم گیر گسترش دهند.

مدیرعاملبیمهکوثرباذینفعانوبازنشستگاناستانلرستاندیداروبهمشکلاتآنانرسیدگیکرد.بهگزارشروابطعمومیبیمهکوثر،مدیرعامل
از نفر 9هزارو600 به ریال 120میلیارد حدود تاکنون تصریحکرد: داشت، لرستان استان در عمده بیمهگذاران با که مشترکی نشست در شرکت
بیمهشدگاندرمناطقسیلزدهپرداختشدهاستکهازاینمبلغ50میلیاردریالآنبهحساب3هزارو291نفرازحادثهدیدگاناستانلرستانواریز
شد.مجیدمشعلچیفیروزآبادیگفت:باداشتنبانکاطلاعاتجامعازبیمهشدگانومراجعهکارشناسانبهمکانهایخسارتدیدهمشکلیدرپرداخت
خسارتبهحادثهدیدگانوجودنداشت.ویوحدترویهوتعاملمیانمدیرانوکارشناسانستاد،سرپرستیهاوشعبونیزنمایندگانبرتراستانهارا
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بهبیمهشدگانتسریعیافت.
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قدردانی از نمایندگان برتر بیمه سرمد در استان گیلان

تجلیل از بانک در مراسم بدرقه کاروان طلایه داران 

به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، در مراسم بدرقه 
کاروان کارگران ورزشکار کشور در سالن 17 شهریور وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و با حضور چهره های مطرح حوزه ورزش از جمله دکتر صالحی 
امیری رئیس کمیته ملی المپیک، دکتر احمدی معاون فرهنگی و توسعه 
ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان، تنی چند از مسئولان عالی وزارتخانه 
و پیشکسوتان ورزشی، مسئولان بانک رفاه کارگران برگزار شد، از بانک رفاه 
به منزله بانک اجتماعی حامی ورزش و جامعه کارگری قدردانی و لوح سپاس 
و تندیس فدراسیون ورزش های کارگری به دست وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی به نماینده بانک تقدیم شد. ششمین دوره رقابت های ورزش های 
کارگری به میزبانی کشور اسپانیا و در شهر تورتوسا، یازدهم الی شانزدهم تیرماه 
سال جاری برگزار و کاروان ورزشی ایران متشکل از 14٠ ورزشکار، مربی و 
سرپرست، نهم تیرماه برای حضور در مسابقات عازم شهر تورتوسای اسپانیا 
خواهد شد. کاروان ورزشکار کارگری ایران با نام طلایه داران رونق تولید به 
مدت یک هفته عازم کشور اسپانیا شده و در دو بخش زنان و مردان با حریفان به 

رقابت خواهند پرداخت.

تسهیلات بانک برای بانوان خانه دار
با هدف ارزش آفرینی و ایجاد امکان مشارکت فعال بانوان در اقتصاد 

خانواده، طرح اعتباری یاس ویژه بانوان خانه دار در بانک سینا اجرایی شد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک سینا، در این طرح که به منظور 
شده،  اجرایی  بانوان  خرید  قدرت  ارتقای  و  اقتصادی  توانمندی  به  کمک 
متقاضیان می توانند با مراجعه به یکی از شعب بانک نسبت به ارائه درخواست و 

صدور کارت اعتباری اقدام کنند. 
بر اساس طرح یاس مطابق با ضوابط بانک سینا، امکان صدور کارت اعتباری مرابحه 

تا سقف 1٠٠میلیون ریال وجود دارد. همچنین طبق این طرح بانوان شاغل 
می توانند با ارائه گواهی اشتغال به کار ضامن/ضامنین معتبر مطابق با ضوابط 
بانک نسبت به دریافت کارت اعتباری مرابحه با مبالغ 15٠ یا ٢٠٠ میلیون ریال 

اقدام کنند. 
بانک سینا پیشتر طرح آذین را به اجرا گذاشته بود که طی آن بانوان با افتتاح حساب 
سپرده بلندمدت ۶ درصد در این بانک که به عنوان ضمانت وام نیز محسوب می 
شود، می توانند بسته به شرایط تا سقف ٢ میلیارد ریال از تسهیلات این طرح با نرخ 

سود 5 درصد بهره مند شوند.  
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در نشست مشترک مدیران عامل دو مجموعه صورت گرفت: 
تاکید بر تقویت همکاری های بانک ملت و گروه میهن

مدیران عامل بانک ملت و گروه تولیدی میهن، در نشستی مشترک بر تقویت تعاملات و 
همکاری های فی ما بین تاکید کردند. به گزارش روابط عمومی بانک ملت، دکتر محمد 
بیگدلی مدیرعامل همراه با سعید نصری معاون مدیرعامل، مجید ابراهیمی مدیر امور 
ناحیه یک، علی اکبر صابریان مدیر امور اداره کل دفتر مدیریت و روابط عمومی، حسین 
مومنی نژاد مدیر شعب منطقه سه تهران و رضا مجیدی رییس اداره کل اعتبارات این 
بانک با حضور در محل مجتمع صنایع غذایی میهن، از مراحل مختلف تولید در این 
مجموعه و شرکت های زیرمجموعه بازدید کردند. در این بازدید که ایوب پایداری 
مدیرعامل گروه تولیدی میهن نیز حضور داشت، مراحل مختلف تولید بستنی، انواع 
فرآورده های لبنی و آب میوه را برای مدیرعامل و مدیران ارشد بانک ملت تشریح شد. 
مدیران عامل بانک ملت و مجموعه صنایع غذایی میهن همچنین در نشستی مشترک، 
راه های تقویت همکاری های طرفین را به بحث و بررسی گذاشتند. مدیرعامل بانک 
ملت در این نشست با اشاره به این نکته که شرکت هایی مانند گروه میهن که تمامی 
مراحل تولید محصول را خود انجام می دهند در کشور خیلی کم هستند، اظهار داشت: 
باید به مدیران این مجموعه بزرگ تولیدی خداقوت گفت که توانسته اند برای خانواده 
های زیادی، به صورت مستقیم و غیرمستقیم شغل ایجاد کنند. وی با بیان این نکته 
که خدمت به چنین مجموعه هایی برای بانک ملت افتخار محسوب می شود، آمادگی 
کامل این بانک را برای حمایت از طرح های جدید و همچنین تسهیلات دهی به گروه 
شرکت های تولیدی میهن اعلام کرد. دکتر بیگدلی تصریح کرد: بانک ملت به عنوان 
بزرگ ترین بانک خصوصی کشور این آمادگی را دارد که با توجه به پتانسیل های بالای 
خود از لحاظ نقدینگی و زیرساخت های الکترونیک، از فعالیت های شرکت های بزرگ 
تولیدی همچون میهن در سراسر کشور حمایت و به بار نشستن طرح ها و پروژه های 
جدید آنها کمک کند. وی با تاکید بر این نکته که با وجود بانک ملت، هیچ واحد تولیدی 
در کشور نباید به دلیل کمبود نقدینگی با کاهش تولید یا تعطیلی رو به رو شود، ادامه 
داد: گروه تولیدی میهن از گروه های بزرگ و موفق کشور است که علاوه بر اشتغالزایی 
زیاد، نام خود را به عنوان یک برند بزرگ در کشور و خاورمیانه مطرح کرده است و بانک 
ملت نیز اعلام آمادگی می کند تا با بررسی راه های همکاری، در آینده تعاملات بیشتری 
بین دو مجموعه ایجاد شود. ایوب پایداری، مدیرعامل گروه تولیدی میهن نیز در این 
جلسه، حضور مدیران ارشد بانک ملت را در محل فعالیت های این گروه به فال نیک 
گرفت و آن را فتح بابی برای تقویت همکاری های فی ما بین ارزیابی کرد. وی با بیان این 
نکته که همکاری گروه میهن با بانک ملت از زمان افتتاح شعبه این بانک در اسلامشهر 
شروع شده است، با قدردانی از همکاری های صورت گرفته تاکنون، خواستار افزایش 
سطح تعاملات بین دو مجموعه شد.وی با اشاره به قدمت 4٨ ساله شرکت میهن، از 
اشتغالزایی مستقیم برای 17 هزار و  5٠٠ نفر خبر داد و اعلام کرد که این تعداد تا پایان 
سال جاری به ٢٠ هزار نفر افزایش خواهد یافت.مدیرعامل میهن با اشاره به این نکته 
که شهر لبنیات میهن، بزرگ ترین سایت لبنی کشور و دومین سایت بزرگ خاورمیانه 
است، سهم این مجموعه را از بازار بستنی ۶5 درصد، از بازار شیر 5٠ درصد و از بازار 
کره کشور حدود ۶٠ درصد خواند و گفت: راه اندازی دو دامداری ٣٠ هزار راسی در 
برنامه آینده این مجموعه تولیدی قرار دارد. به گفته وی، شرکت طبیعت نیز که تولید 
یا واردات 5 کالای اساسی شامل برنج، روغن، رب گوجه فرنگی، تن ماهی و چای را بر 

عهده دارد ازشرکت های زیرمجموعه گروه میهن به شمار می رود.

تحویل خودرو های پیش فروش شده تا پایان مهر ماه
استفاده از توان شرکت های دانش بنیان و 
تأمین داخل سازی قطعات در جهت کمبود 
بحران  قطعات وارداتی و های تک و رفع 

خودروهای دپویی
بحث احتکار از سوی خودرو سازان در 
فضای مجازی و با انتشار یک عکس از پارکینگ 
یکی از خودروسازان دوباره به صورت جدی 
مطرح شده در حالیست که گزارش های 
نیز  تعزیرات  سازمان  کارشناسان  بازدید 
گویای صحت اظهارات مطرح شده از سوی 
خودروسازان مبنی بر کمبود قطعه است . 
موضوعی که مدیرکل دفتر بازرسی ارزیابی 
وزارت  به شکایت  پاسخگویی  و  ازعملکرد 
صمت در بازدید از پارکینگ های ایران خودرو 
درباره آن معتقد است هیچ گونه احتکاری در 
شرکت ایران خودرو صورت نگرفته و بیش تر 
دارای  های  خودرو   ، موجود  خودروهای 
کسری قطعه ) های تک ( است که به زودی 
 . شود  می  مشتریان  تحویل  و  تکمیل 
خودروسازان که در چند ماه گذشته به واسطه 
عدم دسترسی به قطعات حساس الکتریکی 
ناگزیر به تولید خودروهای غیر تجاری بوده 
اند ، این روزها در تلاش برای داخلی سازی این 
قطعات با تکیه بر توان شرکت های دانش بنیان 
هستند . در این میان نگاهی به اظهارات مطرح 
شده نشان می دهد که این دست از اظهارات 
بدون آگا هی بوده و هیچ پایه کارشناسی 
ندارد. احمدرضا رعنایی ، عضو هیأت مدیره 
انجمن صنایع همگن ، نیرو محرکه و قطعه 
سازی با اشاره به حدود 150 هزار خودروی 
ناقص و غیر تجاری که درگیر قطعات مورد 
نیاز هستند ، اظهار کرد : بخش زیادی از این 
خودروها به دلیل قطعاتی زمین گیر شده اند 
که وابستگی زیادی به واردات دارند و جزو 
قطعات پیشرفته و های تک به شمار می روند 
. وی با بیان این که این تعداد خودرو حتی با 
تأمین تسهیلات مورد نیاز نیز تکمیل نخواهند 
شد، افزود : بخش زیادی از این خودروها 

  ABS و  ECU ،نیازمند قطعاتی مانند ایربگ
هستند که وابستگی زیادی به واردات دارند واز 
آن جا که برخی از این قطعات یا نیازمند مواد 
واسطه ای هستند و یا به صورت مستقیم وارد 
کشور می شوند ، در حال حاضر تأمین آن ها 
با چالش مواجه شده است . این کارشناس 
صنعت قطعه اظهار کرد : در حال حاضر قطعاتی 
که به صورت واسطه ای وارد کشور می شوند 
درگیر فرایند طولانی واردات شده اند و از آن 
جا که تأمین این قطعات نیز به تازگی با تکیه 
برتوان شرکت های دانش بنیان در دستور کار 
قرار گرفته ، هنوز وارد فاز اجرایی نشده و به 
طور قطع تولید داخلی این قطعات زمانبر 
خواهد بود . رعنایی تسهیل واردات را راهکار 
مشکل فعلی دپوی خودروها اعلام و تصریح 
کرد : در حال حاضر برخی از شرکت ها به دلیل 
نبود نقدینگی ، توان واردات قطعات واسطه و 
ترخیص قطعات از گمرکات را ندارند که لازم 
این  تر  رفع هر چه سریع  به  نسبت  است 
مشکلات اقدام شود . عضو هیأت مدیره انجمن 
صنایع همگن ، نیرو محرکه و قطعه سازی ادامه 
داد: هم اکنون بیشترین سهم قطعات مورد 
نیاز خودروهای دپو شده در گمرکات به 
ایربگ ، ECU  و قطعاتی با فناوری بالا اختصاص 
دارد و این خودروها جز با تسهیل واردات 
تجاری نخواهند شد. دپوی در حدود 150 
هزار خودرو در پارکینگ های خودروسازان 
در حالی است که در حال حاضر رکورد تولید 
روزانه آن ها به 2500 دستگاه رسیده و این 
همان عددی است که در سال گذشته در 
روزهای اوج تولید خودروسازان به تولید 
رسیده بود . به گفته مسئولان شرکت های 
خودروساز ، در این شرایط و با این میزان تولید 
طبیعی است که تعدادخودروهای موجود در 
پارکینگ ها نیز افزایش یابد چرا که هر خودرو 
از زمان تولید تا زمان تکمیل  فرایند تست و 
بازرسی و همچنین شماره گذاری نیازمند یک 
دوره 16 روزه است بر این اساس با توجه به 

تولید 2500 خودرو در روز و طی این فرایند 
در  خودرو  هزار   40 حدود  وجود  روزانه 
پارکینگ امری عادی به شمار می رود که این 
میزان خودرو طبیعتا” ورود و خروج خواهند 
داشت که از تعداد این خودروها کاسته و یا 
افزوده می شود . در چنین شرایطی با اعمـال 
تحریم ها ی ظالمانـه در صنعت خــودرو ، تأمین 
قطعات های تک که بیشتر آن ها قطعات الکتریکی 
بوده ودارای فناوری برتر هستند و در ردیف 
قطعات ایمنی خودرو قرار دارند ، در چالش 
تأمین قرار گرفتند و از آن جا که دانش فنی تولید 
مشابه این قطعات در داخل وجود ندارند ، تولید 
خودروها بدون این قطعات ادامه یافت و نگاهی 
های  پارکینگ  در  موجود  خودروهای  به 
خودروسازان نشان از جای خالی ایربگ راننده ، 
 ECU مسافر ، آمپر خودرو ، رودری و قطعه
دارد . خودروسازان در پاسخ به اظهارات مطرح 

شده مبنی بر چرایی تولید خودرو با وجود 
کمبود قطعات اظهار می کنند که این اقدام را با 
هدف جلوگیری از توقف چرخه تولید و اقتصاد 
انجام داده و به نوعی مبارزه اقتصادی را ادامه 
می دهند . در این میان اظهاراتی مطرح می شود 
مبنی بر این که قطعاتی که خودروسازان با 
کمبود آن ها مواجه هستند در بازار قابل تأمین 
است با این شرایط چرا خودروسازان قادر به 
تأمین نیاز خود نیستند ؟ این پرسش در حالی 
مطرح می شود که بدون شک نیاز خودروسازان 
به قطعات در تیراژ روزانه 2500 خودرو ، از 
طریق بازار امکانپذیر نخواند بود . به گفته 
مسئولان ایران خودرو با دستور مدیرعامل این 
گروه صنعتی کارگروهی تشکیل تا با تکیه بر 
دستور وزیر صنعت ، معدن و تجارت مبنی بـر 
استفاده از توان شرکت های دانش بنیان ، نسبت 
به داخلی سازی قطعات پیشرفته مورد نیاز 

خودرو سازان اقدام شود بر این اساس شواهد 
حاکی از عزم جدی خودروسازان به داخلی 
سازی قطعات است . در حال حاضر بیش از 90 
درصد قطعات مورد نیاز خودروسازان شامل 
، ایمنی و های تک بوده که  قطعات حساس 
خودروسازان در نظر دارند با افزایش سورس 
با تکیه بر شرکت های دانش بنیان نسبت به تولید 
این قطعات اقدام کنند . براساس آمار ارائه شده 
از سوی گروه صنعتی ایران خودرو از هفتم 
خردادماه تا کنون 23 هزار خودروی ناقص 
تکمیل و تحویل مشتریان شده است که پیش 
بینی می شود با تسهیل واردات و با تکیه بر توان 
داخلی قطعه سازان این میزان ظرف ماه های 
آینده افزایش یابد چرا که به گفته معاون وزیر 
صنعت ، معدن و تجارت خودروسازان ملزم به 
تحویل خودروهای پیش فروش شده تا پایان 

مهر ماه هستند .  

اما انسان می تواند با ابزار صداقت و تعهد بازده کارش راحتی بالاتر از ماشین 
هم ببرد . آیا در حال حاضر دوایر دولتی و بخش خصوصی ما به ابزار سرعت ، 
دقت ،  صداقت وتعهد مجهز هستند ؟ جواب تقریباً نه است ، زیرا هم شاهد 
تولید انواع واقسام کالای غیر استاندارد در کشور هستیم وهم کاغذ بازی در 
ادارات ما هنوز رواج دارد و ارباب رجوع در ادارات سرگردان است . اینگونه 
مسایل شاید به دلیل نداشتن یکی از ابزار یاد شده باشد . اگر کارمند ، کاسب 
و تولید کننده هر کدام چهار اصل سرعت ، دقت ، صداقت و تعهد را رعایت 
کنند و رعایت آنها را وظیفه بدانند ، نه دیگر کالای غیر استاندارد تولید می 

شود ونه شاهد کاغذ بازی در ادارات خواهیم بود به امید آن روز .


